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 با حضور رییس سازمان انرژی اتمی صورت گرفت؛

افتتاح ورودی طرح جامع منطقه هسته ای اصفهان

شهردار اصفهان در دیدار  مسوولان و مدیران معاونت خدمات شهری:

اصفهان باغ شهر می شود
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   کاشت درختان بادوام و متناسب  اصفهان
 باید به عنوان سیاست اصلی مطرح شود

   متاسفانه فضای سبز عمودی در شهر کاهش پیدا کرده است 
و در این حوزه با ید با جدیت وارد عمل شد

درس��ت در فصل��ی ق��رار داری��م ک��ه خیل��ی از اف��راد در ه��ول و ه��راس 
یافت��ن ی��ک س��قف مطمئ��ن ب��رای در ام��ان ب��ودن از س��رمای روزه��ای 
 پی��ش رو هس��تند. ای��ن روزه��ا بس��یاری از اج��اره نش��ینان ترجی��ح

می دهند مهلت قرارداد خود را تمدیدکنند تا مجبور به اس��باب کش��ی مجدد 
نباشند. افزایش اجاره بهای سالانه، مش��کل مهمی است که سد راه مستاجران 
 ش��ده و هرس��اله مجبورند یا مس��کن قبل��ی خود را ت��رک کنند و ب��ه مکانی 

ارزان تر نقل مکان کنند یا اجاره بهای خود را افزایش دهند.تابس��تان امس��ال 
برای اجاره نش��ینان یک فرق اساس��ی با س��ال ه��ای گذش��ته دارد و آن هم 
تغییر جزئی مبلغ اجاره بهاس��ت. خوش��بختانه در آس��تانه فرارس��یدن فصل 
پاییزجاری، کمترمس��تاجری مجبوربه اس��باب کش��ی و یا افزای��ش آنچنانی 
مبلغ اجاره بهای خود اس��ت و ب��ه گفته مش��اوران املاک، هم مال��کان و هم 

مس��تاجران تمایل برای تمدید قرارداد اج��اره خانه های خ��ود دارند....

با  رکود کم سابقه در بازار  مسکن؛

موجران امسال قناعت در پیش گرفتند

تا پایان تابستان؛

 خیابان طالقاني براي تردد خودروها باز مي شود

مدیر سازمان تعاون روستایی استان:

خرید تضمینی گندم در  اصفهان دو برابر  شد

انتقاد گل محمدي
 به اعلام رقم قراردادها 
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یحیی گل محمدی س��رمربي تیم فوتبال ذوب آهن در واکنش به انتشار مبالغ 
قراردادها گفت: این کار در اروپا هم انجام می ش��ود، اما معمولا برخی قراردادها 
سکرت هستند و این طور نیست که مبالغ دستیاران و اعضای دیگر منتشر شود. 
به هرحال زمان درستی برای انتشار قراردادها نبود. اگر قرار به انتشار مبالغ بود 
بهتر است در انتهای فصل منتشر شود. به نظرم الان این قراردادها شفاف نیست 
و در انتهای فصل بهتر بود. وی در توضیح صحبت هایش گفت: به هرحال خیلی 
از بازیکنان در قراردادشان متمم و بندهایی دارند که این مبالغ در پایه ثبت شده 
است و در پایان فصل کم یا زیاد خواهد شد. امکان دارد با توجه به شرایط بازیکن 
جرائم یا پاداش هایی به او تعلق گیرد و انتشار مبالغ در پایان فصل شفافیت و دقت 
بیشتری داشت و اینگونه در حق کسی اجحاف نمی شد. اینطور که می گویند ...

رییس پلیس امنیت عمومي استان اصفهان خبر داد؛
 جمع آوري البسه هاي غیرمتعارف 
از فروشگاه هاي پوشاك در اصفهان

رییس پلیس امنیت عمومي فرماندهي انتظامي استان اصفهان گفت: 
طرح ضربتي مقابله با فروش البسه هاي غیر متعارف از اول شهریور ماه 
توسط پلیس امنیت عمومي استان اصفهان اجرا و 57 واحد صنفي در 
این زمینه پلمب شدند.به گزارش ایمنا، سرهنگ اکبر عاصمي گفت: به 
دنبال درخواست هاي مردمي مبني بر برخورد با توزیع کنندگان البسه 
غیرمتعارف و منقوش به تصاویر مبتذل و گروه هاي شیطان پرستي، 
طرح ویژه و ضربتي مقابله با فروش این گونه البسه در فروشگاه هاي 

پوشاک شهر اصفهان از ابتداي شهریورماه به اجرا گذاشته شد.
وي افزود: در این طرح از 5 ه��زار و 879 واحد صنفي بازدید به عمل 
آمد که در این زمینه تعداد 57 واحد پلمب و براي 285 واحد دیگر نیز 
اخطاریه پلمب صادر و به متصدیان 2 هزار و 638 واحد تذکر داده شد. 
س��رهنگ عاصمي تصریح کرد: در جریان اجراي طرح مذکور ده ها 
البس��ه با مدل هاي نامتعارف و منقوش به تصاویر پرچم کشورهاي 
آمریکا، انگلیس و تصاویر مبتذل و همچنی��ن مانتوهاي نامتعارف، 
کلاه هاي منقوش به آرام هاي گروه هاي انحرافي و ش��یطان پرستي 
جمع آوري شد. سرهنگ عاصمي با بیان اینکه طرح مذکور با قاطعیت 
ادامه خواهد داشت، اظهار کرد: واحدهایي که اخطاریه پلمب براي شان 
صادر شده چنانچه پس از اتمام مهلت قانوني نسبت به رعایت مقررات 
مربوط و رفع معایب و نواقص خود اقدام نکنند با برخورد قانوني پلیس 
روبرو خواهند ش��د. وي با اعلام تداوم و تش��دید این گونه برنامه ها و 
اقدامات کنترلي و نظارتي پلیس از عموم ش��هروندان خواس��ت در 
صورت مشاهده هرگونه تخلف، موضوع را به مرکز فوریت هاي پلیسي 

110 اطلاع دهند.

مدیرکل روابط عمومی سازمان انتقال خون کشور خبر داد: 
اصفهان؛ پیشگام طرح توسعه 

مراکز انتقال خون است
مدیرکل روابط عمومی سازمان انتقال خون کشور گفت: سال گذشته 
نزدیک به 920 بیمارستان و مرکز درمانی از سازمان انتقال خون 5/3 
میلیون فرآورده خونی دریافت کرده اند. به گزارش خبرگزاری فارس 
از اصفهان، بشیر حاجی بیگی پیش از ظهر دیروز در مراسم تودیع و 
معارفه رییس سازمان انتقال خون استان اصفهان گفت: اولین اولویت 
در این سازمان تکریم ارباب رجوع است ؛چرا که بعد از آموزش و پروش، 
سازمان انتقال خون بیشترین مراجعه کننده در کش��ور را دارد.وی  
اظهار کرد: در سال گذشته نزدیک به 920 بیمارستان و مرکز درمانی 
از سازمان انتقال خون 5/3 میلیون فرآورده خونی دریافت کرده اند، در 
حالی که اهدای خون در کش��ور ما 100  درصد داوطلبانه بوده اما در 
بسیاری از کشورها این گونه نیست.مدیرکل روابط عمومی سازمان 
انتقال خون کشور در ادامه با ارائه آماری از استان اصفهان این استان 
را پیش��گام در طرح توس��عه مراکز نامید و گفت: یکی از موفق ترین 
استان ها در ارس��ال پلاس��ما با 47 هزار و 780 واحد، اصفهان است، 
همچنین در سال گذشته 165 هزار نفر برای اهدا خون در این استان 
مراجعه کرده اند که بیش 8/3 درصد در سال گذشته رشد داشته است. 

خبر
گروه خبر

سخنگوی شورای اسلامی ش��هر اصفهان از تصویب لایحه 
رایگان شدن حمل متوفی از محدوده مناطق 15 گانه شهر 

اصفهان به آرامستان باغ رضوان خبر داد. 
ن��دا واش��یانی پوردر نشس��ت خبری ای��ن هفته خ��ود با 
اصحاب رسانه گفت: در صد و دومین جلسه علنی شورای 
اسلامی شهر اصفهان لایحه دو فوریتی جدول تعرفه های 
مربوط به آمبولانس های سازمان آرامس��تان ها ارائه شد 
به جهت ش��فاف س��ازی تعرفه ها و آگاه س��ازی و اطلاع 
 رسانی به ش��هروندان تنظیم و ارایه ش��د که با اکثریت آرا 

به تصویب رسید.
 وی با بیان این مهم که بر اساس این مصوبه، حمل متوفی 

از مح��دوده مناطق 15 گانه ش��هر اصفهان 
اعم از مراکز درمانی، بیمارستان ها، منزل یا 
پزشکی قانونی و امثالهم به آرامستان رایگان 
اس��ت افزود: در این لایحه تاکید شده است 
که هیچ وجهی تحت هی��چ عنوانی دریافت 

نخواهد شد.
 به گفته س��خنگوی ش��ورای اسلامی شهر 
اصفه��ان، پیش از این تصوی��ب این لایحه، 
آمبولانس های حمل متوفی در صورت توقف 
در بیش از یک ایس��تگاه، برای مس��یرهای 
بع��دی از مش��تریان هزین��ه دریاف��ت می 
کردند که با ای��ن مصوبه، حم��ل متوفی با 
 هر تعداد توقف ش��هری تا آرامستان رایگان

 خواهد بود.
واش��یانی پور ضم��ن بیان ای��ن مطلب که 
همچنین مقرر شد پیمانکار مربوطه کیفیت 

خودروهای خود را افزایش داده و عمر آنها را به زیر 10 سال 
برساند تصریح کرد: سازمان باغ رضوان با 2 مشکل اساسی 
در زمینه س��ردخانه و کمبود آمبولانس مواجه بود که در 
زمینه سردخانه بخشی از مشکلات مرتفع گشته و در رابطه 
با آمبولانس نیز با توجه به اینکه به طور میانگین روزانه 17 
متوفی به باغ رضوان منتقل می ش��ود، این س��ازمان با در 
اختیار داشتن 15 آمبولانس بخش خصوصی، این مشکل 

را نسبتا حل کرده است. 
 لایحه فهرس��ت پیش��نهادی ن��رخ کرایه س��رویس های 
دانش آموزان در سال تحصیلی 95-94، لایحه دیگری بود 
که سخنگوی شورا با اشاره به تصویب آن گفت: این لایحه 
با 8 تاکید به تصویب اعضای شورا رسید که بر اساس تبصره 
اول آن، محاسبه و تعیین نرخ های کرایه سال 94 مدارس 
با درنظر گرفتن قوانین جدید رسیدگی به تخلفات رانندگی 
ابلاغیه در سال 90 و با توجه به تعطیلی پنجشنبه ها در نظر 

گرفته شده است.
 همچنین تبصره 2 بیان می کند که در مواردی که مدارس 

در روزه��ای پنجش��نبه مطاب��ق روزهای ع��ادی فعالیت 
 داش��ته باش��ند 18 درصد به نرخ کل کرایه ه��ر نفر اضافه 
می شود.از طرفی بر اساس تبصره های 3 و 4 رانندگان انواع 
خودروهای سرویس مدارس ملزم به رعایت دستورالعمل ها، 

آیین نامه ها و قوانین سازمان تاکسیرانی هستند.
واش��یانی پور ادامه داد: بر اس��اس تبص��ره 5، هزینه های 
مدیریتی و نظارتی شرکت های حمل و نقل درون شهری 
بر امور س��رویس ها، توس��ط مدیران مربوطه حداکثر 10 
درصد درآمد ماهیان��ه راننده از ط��رف خودروهای طرف 
 قرارداد وصول ش��ود که از این میزان 8 درصد برای هزینه 
ش��رکت ها و 1 درصد برای هزینه های س��تاد و 1 درصد 
برای هزینه های نظارت و س��اماندهی امور 
سرویس مدارس به س��ازمان تاکسیرانی در 

نظر گرفته می شود.
 همچنین بر اس��اس تبص��ره 6، در صورتی 
شرکت س��رویس دهنده انتظارات سازمان 
و مصوبات س��تاد را ب��رآورده نکن��د میزان 
حق الزحم��ه دیافتی 10 درصد براس��اس 
مصوبه کمیته انضباطی کس��ر خواهد ش��د 
 و ب��ر اس��اس تبص��ره 7 و 8 محاس��به نرخ 
تاکس��ی ها ش��اغل در بخش خدمات ویژه 
جانبازان، معلولان و س��المندان مشروط به 
پرداخت یاران��ه های مربوطه، با احتس��اب 
حداکثر 10 درصد افزایش نس��بت به ارقام 

جدول بالا خواهد بود. 
سخنگوی ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان 
 ب��ا بی��ان این مطل��ب که ب��ر اس��اس مفاد 
تبصر های 7 و 8، افزودن مبل��غ 63/000 ریال به آخرین 
مبلغ جدول مذکور در مسیرهای بالاتر از 12 کیلومتر برای 
دانش آموزان تمامی مقاط��ع تحصیلی به ازای هر کیلومتر 

اضافه خواهد بود. 
واش��یانی پور دیگر مصوبه این هفته  جلس��ه علنی ش��ورا 
را تصویب لایحه مجوز ف��روش 1500 میلیارد ریال اوراق 
مشارکت برای پروژه قطار شهری عنوان و اظهار داشت: با 
توجه به عدم اس��تقبال خریداران از اوراق مشارکت پروژه 
قطار شهری، که تاکنون کمتر از 2 درصد آن به فروش رفته 
است، این لایحه ارایه شد و با توجه به جلسات برگزار شده 
با  10 شرکت تامین سرمایه و با عنایت به مقرون به صرفه 
بودن شرایط، یکی از شرکت های مذکور که وابسته به بانک 
شهر بود، پیوست پیش نویس قرارداد تنظیمی با آن شرکت 
جهت انجام پذیره نویس��ی و بازگردانی اوراق مشارکت با 
تضمین خری��د تمامی اوراق در قب��ال دریافت مبلغ 420 
میلیارد تنخواه به مدت 42 ماه، با قید 2 فوریت در ش��ورا 

مطرح و مصوب شد.

سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان  اعلام کرد؛

تصویب لایحه حمل رایگان متوفی در اصفهان

وی���������ژه ن���ام���ه
دان������������������������ش

 تصویب لایحه 
مجوز فروش 
1500 میلیارد 
ریال اوراق 
 مشارکت 

برای پروژه قطار 
شهری از دیگر 
مصوبات جلسه 
علنی شورای 

شهر بود



ظریف:
 این رویا را فراموش کنید

وزیرامورخارج��ه در مورد بحث بحران س��وریه گفت: ما اصرار 
داریم که برای پایان یافتن بحران سوریه باید از راه حل سیاسی 
استفاده شود و افرادی که این رویا را دارند که بحران سوریه را 
می توان از طریق نظامی حل کرد باید این رویا را فراموش کنند.

در آستانه سفر به ایران منتشر شد؛
یادداشت رییس جمهور اتریش 

خطاب به ایرانیان
»هاینتس فیشر« رییس جمهور اتریش با اشاره به اینکه ایران 
قدرت برت��ر منطقه ای اس��ت، تاکید کرد: ایران م��ی تواند در 
دس��تیابی به راه حل پایان درگیری ها در سوریه، عراق و یمن 

نقش بسزایی در منطقه ایفا کند.
فیش��ر در یادداش��تی با عنوان » مسیر دوس��تی ۱۶۰ ساله« 
خطاب به ملت ایران که دیروز در روزنامه ایران انتش��ار یافت، 
می افزاید: به دعوت دکتر روحانی، رییس جمهور ایران، از امروز 
-دوشنبه- به مدت س��ه روز به همراه هیاتی بلند پایه متشکل 
از مسوولان حوزه های اقتصاد، علوم و فرهنگ اتریش به ایران 
سفر خواهم کرد. از این دعوت بسیار خوشحال شدم. این دومین 

سفر من به ایران است.

نوبخت، رییس سازمان مدیریت و  برنامه ریزی: 
تحریم ها نتوانست قطار توسعه 

کشور را متوقف کند
رییس س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی با اشاره به تحریم های 
ظالمانه علیه کشورمان، گفت: اگرچه تحریم های غیر انسانی در 
سه سال گذشته شدت یافت و تا حدودی روند توسعه کشور را 
کند کرد، اما این اقدام نتوانست این قطار به راه افتاده را متوقف 
کند.  محمدباقر نوبخت افزود: در حالی که دولت در حال انجام 
کاره��ای خود در بخش ه��ای مختلف اس��ت، توانمندی های 
 بخش تعاون نیز با اهتمام فعالان این بخش در حال شکل گیری

 است.
وی گفت: تا چند ماه دیگر مراح��ل تهیه، تنظیم و تدوین برنامه 
ششم توسعه، توسط سازمان مدیریت و برنامه ریزی کشور پایان 
خواهد یافت و این برنامه ریزی در شرایطی صورت گرفته که کشور 
می تواند از ظرفیت های بالقوه و بالفعل خود در این ش��رایط به 

نحو مطلوب بهره گیری کند.

 امکان شناسایی افراد 
با گوشی  هوشمند 

رییس س��ازمان پدافند غیرعامل کش��ور گفت: هنگام نگاه به 
گوشی های هوشمند عکس قرنیه چشم توسط گوشی ذخیره 
شده و امکان شناسایی فرد توسط قرنیه چشم ممکن می شود. 
سردار غلامرضا جلالی، رییس سازمان پدافند غیر عامل کشور 
در رابطه با نفوذ و دسترس��ی به اطلاعات کاربران گوشی های 
هوش��مند گفت: در فضای مجازی رویکرد جهانی و تکنولوژی 
طوری راه اندازی شده که اطلاعات به سرمایه و دارایی تبدیل 
شده است، خیلی از کش��ورها خودش��ان را صاحب آن دارایی 

دانسته و با آن معامله می کنند.
وی افزود: مث��لا مجموعه ای مث��ل واتس آپ ک��ه ظاهرا همه 
خدماتش رایگان است بعد از گذشت سه سال از تاسیس ارزش 
چندین میلیاردی پیدا کرده و توسط گوگل خریداری می شود. 
علی القاعده بازار دانش اطلاعات وجود دارد و اطلاعات جمع آوری 

شده دارای ارزش است.

اخبار کوتاه
گروه ایران

عکس نوشت
گروه ایران
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رهبر معظم انقلاب ضمن تبیی��ن الزامات حضور 
فعال و موثر در فضای مجازی تاکید کردند: باید با 
استفاده از استعدادهای جوان و اقدامات سنجیده از 

انفعال در عرصه فضای مجازی خارج شد.
به گزارش پایگاه  اطلاع  رسانی دفترمقام معظم رهبری، 
حضرت آیت الله خامنه ای در دیدار رییس جمهور 
و  اعضای ش��ورای عالی فضای مجازی، این شورا 
را مرکز اصلی سیاست گذاری آگاهانه، مسوولانه 
و مقتدرانه در خصوص فضای مجازی خواندند و 
با اشاره به گس��ترش روزافزون و پرسرعت پدیده 
عظیم و بی نظیر فضای مجازی تاکید کردند: باید 
با استفاده از توانایی ها و استعدادهای جوان کشور 
و با سیاس��ت گذاری صحیح و اقدامات سنجیده 
و هماهنگ و بدون از دس��ت دادن زمان به سمت 
خروج از حالت انفع��ال در عرصه فضای مجازی و 
حضور فعال و تاثیرگذار و تولید محتوای اسلامی 

متقن و جذاب حرکت کنیم.
ایشان با اش��اره به تاثیرگذاری گس��ترده فضای 
مجازی به عنوان ی��ک قدرت ن��رم فوق العاده در 
عرصه های مختلف از جمله فرهنگ، سیاس��ت، 
اقتصاد، س��بک زندگی، ایمان، اعتقادات دینی و 
اخلاقیات، بر لزوم طراحی مناس��ب و دقیق برای 
حفظ حری��م امنیت فکری و اخلاق��ی جامعه در 
این عرصه تاکید کردند و افزودن��د: لازمه حضور 
فعال و تاثیرگذار در فضای مج��ازی، » تمرکز در 
تصمیم گیری«، »جدیت در اجرا بدون از دس��ت 
دادن زم��ان«، » هماهنگی میان دس��تگاه ها« و 

»پرهیز از موازی کاری و تعارض« است.
رهبر انقلاب برنامه ریزی و حمایت دولت به  ویژه 
معاونت علمی و فناوری ریاس��ت جمهوری برای 

گس��ترش صنایع مرتبط با فن��اوری ارتباطات را 
بسیار ضروری خواندند و تاکید کردند: گسترش 
این صنایع از طریق شرکت های دانش بنیان، تاثیر 
بالایی در اش��تغالزایی و تحول در اقتصاد کش��ور 

خواهد داشت.
حضرت آیت الله خامنه ای همچنی��ن از زحمات 
رییس جمهور و اعضای قبلی شورای  عالی فضای 
مجازی و دبیران فعلی و قبلی این ش��ورا تش��کر 

کردند.
پیش از س��خنان رهبر انقلاب، حجت الاس��لام و 
المس��لمین روحانی، رییس جمه��ور و مهندس 
انتظاری دبیر شورای  عالی فضای مجازی، گزارشی 
در خصوص اهمیت فضای مج��ازی و برنامه ها و 
اقدامات شورای  عالی و مرکز ملی فضای مجازی در 

دوره اول مسوولیت ارائه کردند.
همچنی��ن آی��ت الله آمل��ی لاریجان��ی ، رییس 
قوه قضاییه نکاتی در خصوص الزامات و اقتضائات 

مرتبط با فضای مجازی بیان کرد.

رهبر انقلاب  در  دیدار اعضای شورای  عالی فضای مجازی تاکید کردند؛ 

تولید محتوای اسلامی جذاب  در فضای مجازی

عضو هیات رییسه مجلس خبرگان رهبری گفت: 
برج��ام هرگز  به معن��ای نفرت زدای��ی از آمریکا 
نیست و رهبر معظم انقلاب بارها بر این نکته تاکید 
داش��ته اند. آیت الله س��ید احمد خاتمی با تاکید 
بر فرمایش��ات رهبر معظم انقلاب در دیدار هفته 
 گذشته اعضای مجلس خبرگان رهبری با معظم له

افزود: در موضوع برجام دو مس��اله مطرح اس��ت؛ 
یکی آن است که این مساله چگونه به سامان برسد. 
وی ادامه داد: رهبر معظم انقلاب در این مس��اله 
فرمودند باید مراحل قانونی طی شود؛ یعنی اینکه 
موافقان و مخالفان برجام باید تسلیم قانون باشند و 
اگر مراحل قانونی طی شد، همه باید در برابر قانون 
تسلیم باشند. امام جمعه موقت تهران با بیان اینکه 
مساله دوم فوق مساله برجام است، گفت: منظور 
از فوق برجام این اس��ت که هرگز مساله برجام به 
معنای نفرت زدایی از آمریکا نیس��ت، اینکه می 
گویم فوق برجام به دلیل آن است که از عید سعید 
فطر تا کنون بارها و بارها رهب��ر معظم انقلاب بر 

نفرت از آمریکا تاکید کرده اند.
آیت الله خاتمی افزود: با اینکه رهبر معظم انقلاب 
قبل از آن هم صدها ب��ار بر نفرت م��ردم ایران از 
آمریکا تاکید داش��ته اند اما در ای��ن مدت کمتر 
سخنرانی است که معظم له ارائه کرده باشند و در 

آن نفرت از آمریکا مطرح نباشد.
وی با بیان اینکه کس��انی که خود را پیرو ولایت 
می دانند باید به مس��اله فوق برجام توجه کنند، 
تاکید کرد: هر ق��دم، قلم و گفت��اری که بخواهد 
چهره آمریکا را با ش��عارهایی که می دهند؛ یعنی 
شعار دموکراسی، شعار حقوق بشر و شعار مبارزه 
با تروریسم، بزک کند ضدیت با ولایت فقیه است.

عضو هیات رییس��ه مجل��س خب��رگان رهبری 
همچنین گفت: بای��د نفرت از آمری��کا در دل ها 
بماند تا زمان��ی که آمریکا اصلاح ش��ود و وقایعی 
تاکنون نش��ان می دهد که آمریکا اصلاح نشده و 
بنا بر آن هم ندارد.آیت الله خاتمی افزود: بخش��ی 
از رهنمودهای رهبر معظم انقلاب در دیداری که 
اعضای مجلس خبرگان رهبری با ایشان داشتند 
به این موضوع برمی گش��ت. ش��ایان ذکر است؛ 
رهبر معظم انقلاب پنجشنبه گذش��ته در دیدار 
رییس و نمایندگان مجلس خب��رگان رهبری با 
اش��اره به بحث های روزهای اخی��ر درباره نقش 
مجلس شورای اسلامی در بررسی برجام،گفتند: 
در خصوص ابعاد حقوق��ی و قانونی این موضوع و 
اقتضائ��ات آن باید صاحب نظران و کارشناس��ان 
حقوقی نظر دهند، اما از ن��گاه کلی، من معتقدم 
و به آقای رییس جمهور هم گفته ام که مصلحت 
نیست مجلس شورای اسلامی از موضوع بررسی 

برجام کنار گذاشته شود. 

آیت الله خاتمی،  عضو هیات  رییسه مجلس خبرگان رهبری:

موافقان  و مخالفان  برجام  تسلیم قانون باشند

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حس��ن روحانی، رییس جمهور  
دیروز و در دیدارلوبو میر زائورالک، وزیر خارجه جمهوری چک، از 
مداخله برخی کشورها در امور داخلی کشورهای دیگر و نگاه ابزاری 
به خشونت و تروریسم به عنوان دو مشکلی که پیامدهای منطقه ای 
و جهانی دارد یاد کرد و گفت: کشورهایی که دارای قدرت و امکانات 
هستند نباید به خاطر گسترش نفوذ منطقه ای و یا هر بهانه دیگری 
نظرات خود را بر کشورهای دیگر تحمیل کرده و در مسائل داخلی 

آنها دخالت کنند. رییس جمهور تبعیض و بی عدالتی ، تحقیر نژادی، دینی و قومی 
 و ناامیدی در دس��تیابی به یک زندگی مطلوب را از جمله دلایل گرایش و جذب 
جوان ها به گروه های تروریستی دانست و اظهارداشت: گروه های تروریستی وقتی 
نمی توانند با منطق و استدلال مردم را جذب کنند از طریق ایجاد جو رعب ، وحشت 
 و ترور خود را تحمیل م��ی کنند. دکتر روحانی اف��زود : در دنیای امروز معضلات 
منطقه ای در همان منطقه باقی نمی ماند و بلافاصله آثار آن در سایر نقاط دنیا نمایان 

می شود که اثر طبیعی و فوری آن آوارگی مردم بی پناه است. 

درفصل اکران هاي خصوصي فیلم »محمد رس��ول الله)ص(« »س��ردار 
قاس��م س��لیماني«، خانواده عماد مغنیه از جمله فرزند کوچک ایشان، 
 »مصطفي مغنی��ه« و افراد دیگري نیز از جری��ان مقاومت در اکران فیلم 

حضور داشتند. 
پس از اکران فیلم در سالن وزارت ارشاد، سردار  سلیمانی از جاي برخاست و در 
کمال تواضع گفت: »سال ها فکر مي کردم کاري که دوستانم در حوزه جبهه نبرد 
انجام مي دهند، جهاداکبر است، اما بعد از دیدن »محمد رسول الله )ص(«آقاي 

مجیدي، دریافتم که »جهاداکبر« را ایش��ان در ح��وزه فرهنگ و هنر 
انجام مي دهند.«

فرمانده نیروی قدس سپاه در ادامه سخنرانی خود جملات دیگری  در 
وصف این کارگردان بزرگ ایراني و فیلم ارزشمند »محمد رسول الله )ص(« 

بیان کرد.
سردار قاسم سلیماني در پایان این اکران خاطره انگیز سردار به نشانه 

سپاس از مجیدی انگشتر خود را به مجیدي هدیه داد.

رییس جمهور در دیدار وزیر خارجه چک: 

 مداخله در کشورها و نگاه ابزاری به تروریسم ریشه مشکلات بین المللی است
 بعد از اکران فیلم »محمد رسول الله صلی الله وآله«

هدیه ویژه قاسم سلیمانی به مجید مجیدی 

اراده دستگاه قضا؛
برخورد با جرائم از هر طیف و جریانی

دادستان کل کش��ور گفت: اراده بدنه مدیریت دستگاه قضایی 
این اس��ت که به دور از هرگونه نفوذ و تاثیرپذیری از کس��ی به 
پرونده ها رسیدگی شود و با جرائم از هر طیف و جریانی و با هر 

گرایش و انتسابی بدون تبعیض برخورد شود.
حجت الاس��لام و المسلمین س��ید ابراهیم رئیس��ی با حضور 
درب��اره لایحه پیش��گیری از وقوع ج��رم افزود: پیش��گیری از 
 وقوع جرم بر اساس قانون اساس��ی بر عهده قوه قضاییه است،

 اما همه دس��تگاه ها در کشور وظیفه پیش��گیری از وقوع جرم 
را دارند.

وی افزود: این لایحه متضمن این بحث است که همه دستگاه هایی 
که به نحوی در پیشگیری سهم دارند باید در یک شورا و یا ستادی با 
ریاست رییس قوه قضاییه شرکت و درباره مسائلی مانند رفع فقر و 
ایجاد اشتغال تدبیر کنند؛ زیرا موضوعاتی مانند فقر و بیکاری در 

وقوع جرم موثر هستند.
وی درب��اره بررس��ی پرونده ه��ای دان��ه درش��ت ها گف��ت: 
باید در جامعه احس��اس عدالت باش��د و احس��اس ش��ود هر 
 کس��ی که مرتک��ب جرم ش��ود بر اس��اس موازی��ن ، مجازات

 می شود.
دادس��تان کل کش��ور با بیان این که »در دس��تگاه قضایی اراده 
جدی برای برخورد ب��ا جرم در هر جایگاه و از طرف هر ش��خص 
وجود دارد« افزود: اگر مردم در اجرا این موضوع را احساس کنند 
اعتمادس��ازی به وجود می آید و مردم احساس عدالت می کنند. 
اینکه فقط اعلام شود فلان کس مرتکب جرمی شده است کافی 
نیست، بلکه باید اقدام شود و با آن ش��خص برخورد شود در این 

صورت تاثیرگذار است و موجب اعتماد افکار عمومی می شود.
وی با اش��اره به این که »باید زمینه های سوء اس��تفاده از بین 
برود« گفت: ابت��دا باید تلاش کرد جامعه، خودکنترل ش��ود و 
کسی مرتکب جرمی نشود و در مرحله بعد باید ابزار لازم برای 
جرم وجود نداشته باش��د و همچنین باید نظارت لازم در همه 
 بخش ها انجام شود تا اگر کس��ی مرتکب جرمی شد به سرعت 

کشف شود.

خبر ویژه
گروه ایران

 هدیه رهبری
 برای جشن تکلیف آرمیتا

جشن تکلیف آرمیتا رضایی نژاد، تنها یادگار » داریوش رضایی نژاد« 
 از ش��هدای هس��ته ای در تالار ش��هر مش��هد مقدس برگزار

 شد.
  مق��ام معظ��م رهب��ری به مناس��بت، ب��ه س��ن تکلیف رس��یدن 
آرمیتا رضایی نژاد برای وی یک جلد قرآن کریم مزین به دس��ت 

نوشته ایشان و یک عدد چفیه به عنوان هدیه  فرستادند.
این هدیه با حضور جمعی از مس��وولان اس��تانی و ش��هری در 
 محل تالار ش��هر مش��هد مقدس ب��ه آرمیتا رضایی ن��ژاد اهدا

 شد. 

فقط مردم سوریه حق تصمیم گیری 
درباره رییس جمهور را دارند

وزیر امور خارجه گفت: مس��اله س��وریه باید از طریق سیاسی 
حل و فصل شود و در مورد رییس جمهوری این کشور نیز فقط 
مردم سوریه حق تصمیم گیری دارند. محمدجواد ظریف دیروز 
دوشنبه در نشست خبری مشترک با خوزه مانوئل گارسیا وزیر 
خارجه اس��پانیا افزود: کس��انی که در م��ورد رییس جمهوری 
سوریه شرط و شروط گذاش��تند، باعث ادامه جنگ در سوریه 
شدند زیرا می خواستند به جای تصمیمی که مردم سوریه باید 
بگیرند، تصمیم خودشان را به این کشور تحمیل کنند مسوول 

خونریزی ها در سوریه هستند.
وی ب��ا تاکید بر اینکه راه حل بحران س��وریه، نظامی نیس��ت، 
گفت: مواضع ایران و اس��پانیا مبنی بر اس��تفاده از روش های 
صلح آمیز حل و فصل بحران س��وریه به هم نزدیک اس��ت و ما 
معتقدیم بحران س��وریه باید توس��ط مردم این کش��ور حل و 
فصل ش��ود .ظریف افزود: آنها باید هرچ��ه زودتر خودخواهی 
را کن��ار بگذارند، تصمی��م را به مردم س��وریه واگ��ذار کنند و 
اجازه دهند مردم این کش��ور تصمیم گی��ری کنند و از طریق 
 نهادهای قانونی با ابزارهای موجود صلح، آشتی و وحدت ملی را 

پی بگیرند.

گسترش مراودات اقتصادی زیر سایه 
توسعه ارتباطات سیاسی

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: توسعه ارتباطات سیاسی 
میان جمهوری اس��لامی ایران و جمهوری چک فرصتی برای 
گس��ترش مراودات اقتصادی و صنعتی فیمابین است. رئیس 
مجلس شورای اسلامی در دیدار با لوبومیر زائورالک وزیر امور 
خارج��ه جمهوری چک با ابراز خرس��ندی از روند رو به رش��د 
ارتباطات دو کشور گفت: فرصت های فراوانی برای ارتقای سطح 
مناس��بات فیمابین در بخش های مختلف سیاسی، اقتصادی و 
صنعتی وجود دارد که بایس��تی در جهت منافع دو کشور بهره 
گرفت.وی تصریح کرد: توسعه مراودات میان مجالس دو کشور 
می تواند در تسریع و گسترش ارتباطات مفید باشد. لاریجانی 
در ادامه با ابراز خرس��ندی از توافق ۱+۵ با جمهوری اس��لامی 
ایران افزود: لغو تحریم ها می تواند افق تازه ای فراروی مناسبات 
تجاری و بازرگاین ایران و اتحادیه اروپا به ویژه جمهوری چک 

فراهم کند.

سفرم به تهران سیاسی است 
رییس جمهور اتریش با بیان اینکه س��فرش به تهران سیاسی 
است، گفت: اش��تباه بزرگی خواهد بود که برخی توافق هسته 
ای را اجرا نکنند و یا آن را نقض کنن��د و من فکر نمی کنم که 
هیچ کسی بخواهد این اش��تباه را انجام دهد.  هاینس فیشر در 
آستانه سفرش به تهران با اشاره به روابط دیرینه و عمیق ایران 
و اتریش ابراز امیدواری ک��رد: زمینه های فراوانی برای بهبود و 
توسعه روابط دو کشور فراهم شود.رییس جمهور اتریش گفت: 
تهران- وین در دهه ۶۰ روابط اقتصادی بس��یار قوی داش��تند 
که این روابط بعد از ۱۹۷۹ میلادی همچنان ادامه یافت.وی با 
اشاره به اینکه روسای جمهوری این کشور در گذشته بارها به 
ایران سفر کرده اند، گفت: بسیار خوشحالم مذاکرات اتمی در 
وین با کسب نتیجه ای به پایان رس��ید.  رییس جمهور اتریش 
در پاسخ به این سوال که اهداف و انتظارات شما در این سفر که 
هیات بزرگ اقتصادی حضور دارند، چیس��ت؟ گفت: سفر من 
سفر سیاسی اس��ت که معاون صدراعظم،  وزیر خارجه و دیگر 
شخصیت ها نیز حضور دارند.  هیات اقتصادی، علمی، فرهنگی 
و همچنین خبرنگاران نیز هستند.فیشر گفت: این سفر به دعوت 
روحانی رییس جمهوری ایران صورت می گیرد و هدف از آن، 
گس��ترش همکاریها در همه زمینه های سیاس��ی، اقتصادی، 

علمی و فرهنگی است تا راههای جدیدی باز کنیم.

امکان شناسایی افراد با گوشی  
هوشمند 

رئیس س��ازمان پدافند غیرعامل کش��ور گفت: هنگام نگاه به 
گوشی های هوشمند عکس قرنیه چشم توسط گوشی ذخیره 
شده، امکان شناسایی فرد توسط قرنیه چشم ممکن می شود. 
سردار غلامرضا جلالی رئیس سازمان پدافند غیر عامل کشور 
در رابطه با نفوذ و دسترس��ی به اطلاعات کاربران گوشی های 
هوش��مند گفت: در فضای مجازی رویکرد جهانی و تکنولوژی 
طوری راه اندازی شده که اطلاعات به سرمایه و دارایی تبدیل 
شده است، خیلی از کش��ورها خودش��ان را صاحب آن دارایی 
دانس��ته و با آن معامله می کنند.وی اف��زود: مثلا مجموعه ای 
مثل واتس آپ که ظاه��را همه خدماتش رایگان اس��ت بعد از 
گذشت ۳ سال از تاس��یس ارزش چندین میلیاردی پیدا کرده 
و توس��ط گوگل خریداری می ش��ود. علی القاعده بازار دانش 
اطلاعات وجود دارد و اطلاعات جمع آوری ش��ده دارای ارزش 
است.جلالی در ادامه گفت: گوشی های هوشمند طیف عمده 
ای از اطلاعات ما را دریافت م��ی کنند که بعد دیگر صاحب آن 
اطلاعات نیس��تیم. همانطور که ش��اید خیلی ها از گوشی های 
هوش��مند اس��تفاده کنند، اولین چیزی که وارد می کنند اثر 
انگشت است، اثر انگشت فرد توس��ط گوشی دریافت می شود. 
اگر ID و Password ش��ما در جایی لو برود می ش��ود آن را 

عوض کرد ولی اثر انگشت را نمی توان عوض کرد.

اخبار کوتاه
گروه ایران
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رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی با اشاره به تحریم های ظالمانه 
علیه کش��ورمان، گفت: اگرچه تحریم های غیر انسانی در سه سال 
گذشته ش��دت یافت و تا حدودی روند توسعه کشور را کند کرد، اما 

این اقدام نتوانست این قطار به راه افتاده را متوقف کند.
 محمدباقر نوبخت افزود: در حالی ک��ه دولت در حال انجام کارهای 
خود در بخش های مختلف اس��ت، توانمندی های بخش تعاون نیز 
با اهتمام فعالان این بخش در حال ش��کل گیری اس��ت. وی گفت: 
تا چند ماه دیگر مراحل تهیه، تنظیم و تدوین برنامه ششم توسعه، 
توسط سازمان مدیریت و برنامه ریزی کش��ور پایان خواهد یافت و 
 این برنامه ریزی در ش��رایطی صورت گرفته که کش��ور می تواند از 
 ظرفیت های بالق��وه و بالفعل خود در این ش��رایط ب��ه نحو مطلوب

 بهره گیریکند. معاون رییس جمهور با اشاره به بهبود رشد اقتصادی 
کشور و نقش این برنامه ریزی ها در آن، اظهار داشت: برای همین از 
رشد ۶.8- و ۱.۹- به رش��د مثبت ۳ درصد رسیده ایم. گزارش های 
شورای عالی آمار برای سال ۹4 هم از رشد مثبت اقتصادی حکایت 
دارد و تقلیل نرخ تورم بی��ش از۳۰ واحد درصد اتفاق افتاده که همه 
 این ها نشان از این توانایی دارد که تحریم ها نتوانسته حرکت قطار 
را متوقف کند. وی گفت: در برنامه شش��م نه تنه��ا از ظرفیت های 
 داخلی در تمام ابعاد اس��تفاده خواهی��م کرد بلک��ه فضایی فراهم
 می شود که از مش��ارکت بین المللی در توسعه بخش های مختلف 
 کش��ور برخوردار ش��ویم. رییس س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی 
در خصوص حضور نمایندگان کشورهای توسعه یافته در ایران نیز 
گفت: در دو سال گذش��ته حتی از عالی ترین مقام های اروپایی به 
ایران س��فر کرده اند و همه آنها برای حضور در توس��عه ایران اعلام 
آمادگی کرده اند. وی در خصوص مذاکرات هسته ای نیز اضافه کرد: 
با وجودی که برخی از کشورها در انجام این مذاکرات اهداف دیگری 
را پیگیری می کردند اما هوشیاری نمایندگان ما شرایط دیگری را در 
این مذاکرات به نفع ایران رقم زد. نوبخت گفت: منافع ایران در س��ه 
محور با کشورهای دیگر جمع بندی ش��ده که شامل بهره برداری از 
منابع برای س��رمایه گذاری خارجی، واردات فناوری و دسترسی به 

بازارهای کشورهای دیگر است. معاون رئیس جمهوری در خصوص 
شرایط اقتصاد مقاومتی در کشور نیز افزود: برای تحقق این نوع اقتصاد 
نیز در کنار بهره گیری از ظرفیت های داخلی، از مشارکت خارجی 
ها هم بهره گیری خواهیم کرد تا بتوانیم تولید را افزایش دهیم تا این 
تولید به ویژه صادرات غیرنفتی از ایران خارج شود که برای این مهم 
نیاز به بازار داریم. وی ادامه داد: ورود یک کشور جدید به بازار نیازمند 
تعامل با دیگر کشورها در سطوح عالی است که دولت تدبیر و امید در 
این جهت بیش از پیش تلاش خواهد کرد. وی با بیان آنکه نمایندگان 
بخش های دولتی، خصوصی و تعاونی در برنامه ششم در حال مذاکره 
و مشارکت هستند، گفت: سازمان مدیریت، منابع لازم را در سیاست 
های کلی ابلاغی از س��وی رهبر معظم انقلاب که دستیابی به رشد 
حداقل ۶ درصدی همراه ب��ا عدالت و ضریب جین��ی ۰.۳4 متبلور 
شده را مشخص کرده اس��ت. وی اظهار داشت: کشورهای جهان به 
سه گروه تقسیم می شوند که شامل کشورهای رقابت پذیر بر مبنای 
تولید، کشورهای رقابت پذیر بر مبنای بهره وری و کشورهای رقابت 
پذیر براساس نوآوری هستند. نوبخت گفت: در داخل هم از ظرفیت 
های داخلی برخوردار می شویم و آنچه از تعاون گفته می شود بیان 

توانمندی در اقتصاد ایران است. 

نوبخت،  رییس سازمان مدیریت و  برنامه ریزی: 

تحریم ها نتوانست قطار توسعه کشور را کند

عضو هیات رییسه مجلس خبرگان رهبری گفت: برجام هرگز  به معنای 
نفرت زدایی از آمریکا نیست و رهبر معظم انقلاب بارها بر این نکته تاکید 
داشته اند.آیت الله سید احمد خاتمی با تاکید بر فرمایشات رهبر معظم 
 انقلاب در دیدار هفته گذشته اعضای مجلس خبرگان رهبری با معظم له

افزود: در موضوع برجام دو مس��اله مطرح است؛ یکی آن است که این 
مساله چگونه به سامان برس��د. وی ادامه داد: رهبر معظم انقلاب در 
این مساله فرمودند باید مراحل قانونی طی شود؛ یعنی اینکه موافقان 
و مخالفان برجام باید تسلیم قانون باشند و اگر مراحل قانونی طی شد، 
همه باید در برابر قانون تسلیم باشند. امام جمعه موقت تهران با بیان 
این که مساله دوم فوق مساله برجام است، گفت: منظور از فوق برجام 
این است که هرگز مساله برجام به معنای نفرت زدایی از آمریکا نیست، 
اینکه می گویم فوق برجام به دلیل آن است که از عید سعید فطر تا کنون 
بارها و بارها رهبر معظم انقلاب بر نفرت از آمریکا تاکید کرده اند. آیت الله 
خاتمی افزود: با اینکه رهبر معظم انقلاب قبل از آن هم صدها بار بر نفرت 
مردم ایران از آمریکا تاکید داشته اند اما در این مدت کمتر سخنرانی 
است که معظم له ارائه کرده باشند و در آن نفرت از آمریکا مطرح نباشد.
وی با بیان اینکه کسانی که خود را پیرو ولایت می دانند باید به مساله 
فوق برجام توجه کنند، تاکید کرد: هر قدم، قلم و گفتاری که بخواهد 

چهره آمریکا را با شعارهایی که می دهند؛ یعنی شعار دموکراسی، شعار 
حقوق بشر و شعار مبارزه با تروریسم، بزک کند ضدیت با ولایت فقیه 
است.عضو هیات رییسه مجلس خبرگان رهبری همچنین گفت: باید 
نفرت از آمریکا در دل ها بماند تا زمانی که آمریکا اصلاح شود و وقایعی 
تاکنون نشان می دهد که آمریکا اصلاح نشده و بنا بر آن هم ندارد.آیت 
الله خاتمی افزود: بخشی از رهنمودهای رهبر معظم انقلاب در دیداری 
که اعضای مجلس خبرگان رهبری با ایش��ان داشتند به این موضوع 
برمی گشت. شایان ذکر است؛ رهبر معظم انقلاب پنجشنبه گذشته 
در دیدار رییس و نمایندگان مجلس خبرگان رهبری با اشاره به بحث 
های روزهای اخیر درباره نقش مجلس ش��ورای اس��لامی در بررسی 
برجام،گفتند: در خصوص ابعاد حقوقی و قانونی این موضوع و اقتضائات 
آن باید صاحب نظران و کارشناسان حقوقی نظر دهند، اما از نگاه کلی، 
من معتقدم و به آقای رییس جمهور هم گفته ام که مصلحت نیست 
مجلس شورای اسلامی از موضوع بررس��ی برجام کنار گذاشته شود. 
ایشان با تاکید بر لزوم ورود مجلس به موضوع بررسی برجام، در عین 
حال خاطرنشان کردند: من در مورد نحوه بررسی و اینکه آن را رد کنند 
و یا تصویب کنند هیچ توصیه ای به مجلس ندارم و این، نمایندگان ملت 
هستند که باید تصمیم بگیرند. رهبر انقلاب اسلامی در خصوص مسائل 
بعد از برجام گفتند: من درباره این مسائل، برخی نکات را با برادران عزیز 
و صمیمی خود در دولت، در میان گذاش��ته ام که اکنون برای اطلاع 
نمایندگان مجلس خبرگان و همه مردم، آنها را بیان می کنم. حضرت 
آیت الله خامنه ای با اشاره به شش کشور مذاکره کننده با ایران و نقش 
آمریکا در میان این شش کشور، افزودند: در واقع طرف اصلی ما دولت 
آمریکاست، اما مسوولان آمریکایی خیلی بد حرف می زنند و باید تکلیف 
اینگونه حرف زدن ها روشن شود. ایش��ان با اشاره به سخنان مقامات 
آمریکایی مبنی بر حفظ چارچوب تحریم ها، تاکید کردند: اگر قرار است 
چارچوب تحریم ها حفظ شود، پس ما برای چه مذاکره کردیم؟ و این، 
کاملا مخالف علت حضور جمهوری اسلامی ایران در مذاکرات است؛ 
زیرا هدف از مذاکرات برداشته شدن تحریم ها بود. رهبر انقلاب اسلامی 
افزودند: اگر ما در مذاکرات در برخی موارد کوتاه آمدیم و برخی امتیازات 

آیت الله خاتمی،  عضو هیات  رییسه مجلس خبرگان رهبری:

برجام به معنای نفرت زدایی از آمریکا  نیست

حجت الاسلام و المسلمین دکتر حس��ن روحانی، رییس جمهور  
دیروز )دوشنبه( و در دیدارلوبو میر زائورالک، وزیر خارجه جمهوری 
چک، از مداخله برخی کشورها در امور داخلی کشورهای دیگر و نگاه 
ابزاری به خشونت و تروریس��م به عنوان دو مشکلی که پیامدهای 
منطقه ای و جهانی دارد یاد کرد و گفت: کشورهایی که دارای قدرت 
و امکانات هستند نباید به خاطر گسترش نفوذ منطقه ای و یا هر بهانه 
دیگری نظرات خود را بر کشورهای دیگر تحمیل کرده و در مسائل 

داخلی آنها دخالت کنند. رییس جمهور تبعیض و بی عدالتی ، تحقیر نژادی، دینی و 
قومی و ناامیدی در دستیابی به یک زندگی مطلوب را از جمله دلایل گرایش و جذب 
جوان ها به گروه های تروریستی دانست و اظهارداشت: گروه های تروریستی وقتی 
نمی توانند با منطق و استدلال مردم را جذب کنند از طریق ایجاد جو رعب ، وحشت 
 و ترور خود را تحمیل م��ی کنند. دکتر روحانی اف��زود : در دنیای امروز معضلات 
منطقه ای در همان منطقه باقی نمی ماند و بلافاصله آثار آن در سایر نقاط دنیا نمایان 

می شود که اثر طبیعی و فوری آن آوارگی مردم بی پناه است. 

رهبر یکی از احزاب رژیم صهیونیس��تی در س��خنانی در بئرش��با گفت: 
نتانیاهو باید در برابر ملت اسرائیل بایستد و بگوید من شکست خوردم. به 
نقل از اورشلیم پست، یائیر لاپید، رهبر حزب یش آتید گفت: نتانیاهو قبل 
از سخنرانی اش در کنگره، کمپین تهاجمی خود را پیش برد. به روابط ما 

با ایالات متحده آسیب وارد کرد.
 جامعه یه��ود در ایالت متح��ده را دچار اختلاف کرد. م��ا را به جایگاهی 
رساند که اسرائیل دیگر مس��اله ای مورد حمایت دو حزب نیست و شاید 

خطرناک تر از همه این ها به موانع امنیتی بازدارنده اس��رائیل آسیب 
وارد کرد. وی تاکید کرد: تا زمانی که نتانیاهو، نخست وزیر است امکان 
ندارد تا روابط با ایالات متحده ترمیم شود و خود به خود نیز این روابط 
بهبود نمی یابد. همچنین یائیر لاپید، رهبر حزب یش آتید در نامه ای 
به کمیته روابط خارجی و دفاع مجلس اسرائیل )کنیست( خواست تا 
از شکس��ت نتانیاهو در مورد جلوگیری از انجام توافق هسته ای ایران 

تحقیق کند. 

رییس جمهور در دیدار وزیر خارجه چک: 

 مداخله در کشورها و نگاه ابزاری به تروریسم ریشه مشکلات بین المللی است
رهبر حزب یش آتید: 

نتانیاهو  باید بگوید که شکست خورده است 

به گزارش قلم��دون نیوزدر طول چند 
س��ال گذش��ته میزان بارندگی کشور 
نسبت به س��الهای قبل ترش از نصف 
هم کمتر ش��ده بود.در زمستان وبهار 
که بجز یکی دو بار دیگر خبری از بارش 
باران نبود و همین الان اگر شما بروید بپرسید 
می بینید که خیلی از بچه های سه چهارساله 
ما اصلا نمی دانند برف چیس��ت و اساسا چه 

شکلی و چه رنگی است؟ 
پوشیدنی است یا نوشیدنی ؟.. پاییز هم که به 
تابس��تان ملایم تغییر کاربری داده بودو بجز 
ریزش چند عدد برگ تحرک خاص دیگری 
نداشت،در این شرایط انتظار بارش باران در 
تابس��تان کمی دور از عقل به نظر می رسید 
و برای همی��ن بارش باران در چله تابس��تان 
و جاری ش��دن س��یل در خیلی از شهرهای 
کش��ور عجیب و غیر منتظره به نظر رس��ید 
وما  و آمیزقلم��دون را در این فکر فرو برد که 
دقیقا چی شد که اینطور شد؟! تا اینکه هفته 
گذش��ته یکی از نماین��دگان مجلس در یک 
مصاحبه خب��ری و در یک اظه��ار نظر کاملا 
فنی و کارشناس��انه  گره از افکار ما گش��ود و 
گفت: "باران هایی که بصورت سیل درآمده 
حتما همین باران های بلوکه شده ایران بوده 
که پس از لغو تحریم ها به یکباره آزاد ش��ده 
است. الان متوجه می ش��ویم که چرا اینقدر 
آمریکا اصرار دارد که تحریم ها به یکباره لغو 
نشود و در مراحل مختلف و گام به گام تحریم 

ها برداشته شود!"
به پیوست این مطلب اعترافات یکی از ابرهای 
متهم به سیل به دس��ت آمیزقلمدون رسیده 

که  می خوانیم:
ما یک گروه ابر جوان و شاداب بودیم که سالها 
بود تعریف ایرانی ه��ا را از ابرهای قدیمی تر 
شنیده بودیم و خیلی دلمان می خواست یک 

سری به ایران بزنیم .
تا اینکه یک روز یکی از بچه ها گفت تا دو روز 
دیگر یک باد سریع الس��یر از غرب به سمت 
ایران می رود و در راه از جایی که ما هس��تیم 
هم عبور می کند این ش��د که بار و بندیل را 
بستیم و بااولین پرواز خودمان را به مرزهای 
آسمان ایران رس��اندیم .همانجا بود که ابتدا 
یک عده آسمان بند از خدا بی خبر راهمان را 
بستند و بعد هم با وعده وعیدهای رنگوارنگ 
 م��ا را در هم��ان س��واحل مدیتران��ه پابند

 کردند.
پ��س اینجوری بود ک��ه در غزه و فلس��طین 

سرتاسر زمستان برف می بارید ؟ 

بله دقیقا هینجوری بود. آنها سرما را به زمبل 
زیمبوی خودش��ان گرم کردند و ما هم فقط 
وقت می کردیم از این کافه به آن کافه برویم 
و در پارتی های ش��بانه وقت بگذرانیم و آخر 
ش��بها هم در آس��مان اروپا ی��ک دور دوری 
بزنیم.سرحس��اب که آمدیم دیدیم در چند 
تا از همین دوردور ه��ا داارو ندارمان را روی 
س��ر مزدم غزه خالی کرده ای��م و دیگر هیچ 
چی در جیبمان نداریم.وقتی که خوب دربه 
در و بیچاره شدیم ،آن رویش��ان را رو کردند 
و درهای اس��مان یران را به رویمان بستند و 

گفتند شما جزو لیست تحریم هستید.
دوران تحریم بدترین دوران عمرمان بود.هر 
روز اخبار را پیگیری م��ی کردیم و بعضی از 
روزها که مذاکره کنن��ده ها به توافق نزدیک 
می شدند درها برای مدتی باز می شد و یکی 
د وتا ابر که یا پی��ر و از کار افتاده بودند یا زن 
پا به ماه داش��تند را عبور می دادند . در طول 
این مدت بعضی از ابرها بارها سعی کردند تا 
تحریم ها را دور بزنند که البته بعضی هایش 
به نتیجه رس��ید و بعضی های��ش  لو رفت و 
ابرهای خاطی را دادند داعشی ها تبخیرشان 

کردند.
آن موق��ع ها خیلی به ما فش��ار م��ی اوردند 
،مخصوصا زمانهایی ک��ه آمیزمحمود پا روی 
دمش��ان می گذاش��ت ، آن وقت انقدر ما را 
ش��کنجه می دادند که آبم��ان در می آمد و 
شبیه اس��فنج می ش��دیم...وقتهایی هم که 
آمیزجلیلی و اش��تون با هم کنار نمی آمدند 
ما این وس��ط مثل بچه های طلاق بودیم که 
نه بابا دارند و نه مام��ان  ولی در عین حال هر 

دوتا را هم دارند.
اش��تون البته زن ب��دی نبود ول��ی تکلیفش 
با خ��ودش معل��وم نبود،دلش ب��ا ایرانی ها ، 

چشمش به غربی ها .
بالاخره مذاکرات تمام ش��د و ما ه��م بعد از 
چند سال اسارت و دوری از خانواده تصمیم 
گرفتی��م که اول یک س��ری به ای��ران بزنیم 

بارمان را سبک کنیم و بعد برویم .
وقتی به ایران آمدیم یک ع��ده از جوانها در 
خیابانها در حال اجرای حرکات موزون پس��ا 
توافقی بودند ،ما هم خیال کردیم جشن است 

خواستیم سهمی داشته باشیم .
گفتیم به جبران این س��الهایی ک��ه نبودیم 
این بار س��نگ تمام بگذاریم که ...اینجوری 
شد. حالا هم ضمن ابراز ندامت از کرده های 
خویش نس��بت به همه قدرتهای استکباری 

دنیا اعلام برائت و بیزاری می کنیم .

آمیز قلمدون درجرگه سیاست

آمیزقلمدون و اعترافات یک ابر متهم
واه
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لا نی
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آگهی فراخوان ثبت نام داوطلبان عضویت در هیات مدیره و بازرسان اتحادیه های صنفی شهرستان اصفهان 
شماره 94/147    تاریخ 94/6/10    نوبت دوم

سازمان صنعت ، معدن و تجارت استان اصفهان 
هیات اجرایی برگزاری انتخابات هیات مدیره و بازرسان اتحادیه های صنفی شهرستان اصفهان 

ب�ا عنای�ت به عدم اجرای کامل تبصره) 1( ماده )6( آیین نام�ه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات  هیات مدیره و 
بازرسان اتحادیه های صنفی)موضوع تبصره 3 ماده 22 قانون نظام صنفی( بدینوسیله به اطلاع اعضای اتحادیه 
های صنفی زیر می رس�اند، داوطلبان عضویت در هیات مدیره و بازرسان اتحادیه، می توانند حداکثر ظرف 
مدت 10 روز )بدون احتس�اب روزهای تعطیل( از روز ش�نبه مورخ 94/7/4 تا پایان وقت اداری روز س�ه ش�نبه 
مورخ 94/7/14 جهت ثبت نام و تکمیل پرسش�نامه مربوط، با در دس�ت داش�تن اصل و تصاویر پروانه  روانه 
کسب، شناسنامه )تمامی صفحات(، کارت ملی، مدرک تحصیلی و نیز شش قطعه عکس 4*6 شخصا به  دفتر 
هیات ا جرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی مستقر در ساختمان شهید کاظمی سازمان صنعت،  معدن و 

تجارت به نشانی: خیابان 22 بهمن، مجتمع اداری امیرکبیر مراجعه نمایند. 

تذکرات مهم مربوط به قانون نظام صنفی و آیین نامه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات هیات مدیره و بازرسان 
اتحادیه های صنفی 

 داوطلب ش�دن کارکنان اتحادیه ها، اتاق اصناف شهرس�تان و ایران و دستگاه های اجرایی موضوع ماده) 5( 
قانون مدیریت خدمات کشوری در انتخابات هیات مدیره اتحادیه های صنفی منوط به استعفای آنان از شغل 

قبلی خود پیش از ثبت نام در انتخابات می باشد.) تبصره 6 ماده 22 قانون(
 عضویت افراد در هیات مدیره، بیش از دو دوره متوالی و یا چهار دوره متناوب ممنوع می باشد )تبصره 6 ماده 

6 آیین نامه اجرایی( 
تعداد اعضای هیات مدیره،پنج نفر اصلی و دو نفر علی البدل برای اتحادیه های دارای کمتر از هزار واحد صنفی 
عضو و هفت نفر اصلی و سه نفر علی البدل برای اتحادیه های دارای بیش از هزار واحد صنفی عضو خواهد بود 

)ماده 22 قانون(
 همزمان با برگزاری انتخابات اعضای هیات مدیره اتحادیه،  انتخاباتی برای انتخاب دو نفر بازرس )اصلی و علی 

البدل( برگزار می شود.) ماده 23 قانون(
 چنانچه تعداد داوطلبان عضویت در هیات مدیره برای اتحادیه های دارای کمتر از هزار عضو،  کمتر از ده نفر 
و در اتحادیه های دارای بیش از هزار عضو کمتر از پانزده نفر و تعداد داوطلبان بازرس کمتر از سه نفر باشد، 
مهل�ت ثبت نام حداکثر ب�رای دو نوبت متوالی به مدت ده روز تمدید می گ�ردد و چنانچه پس از آن، تعداد 

داوطلبان ثبت نام شده کمتر از نصاب یاد شده شوند،  نسبت به ادغام اتحادیه اقدام خواهد شد. 
)ماده 7 آیین نامه اجرایی( 

شرایط داوطلبان عضویت در هیات مدیره وبازرس
1-تابعیت جمهوری اسلامی ایران 

2-اعتقاد و التزام عملی به نظام جمهوری اسلامی ایران 
3-نداشتن سوء پیشینه کیفری موثر 

4-عدم ممنوعیت تصرف در اموال مانند: حجر، ورشکستگی 
و افلاس 

5-عدم اعتیاد به مواد مخدر 
6-عدم اشتهار به فساد 

7-داش�تن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم برای افراد فاقد 
سابقه عضویت در هیات مدیره 

8-حداکثر سن در زمان ثبت نام هفتاد و پنج سال 
9-داش�تن پروانه کس�ب معتبر دائم )پروانه کس�ب معتبر، 
مجوزی است که تاریخ اعتبار آن منقضی نگردیده، صاحب آن 
تغییر شغل نداده و واحد صنفی خود را به غیر واگذار و یا اجاره 

نداده باشد،  واحد صنفی فعال و مکان آن تغییر نیافته باشد.( 
10-وثاقت و امانت 

 1- اتحادی�ه صن�ف تولی�د و ف�روش مصنوع�ات طلا ،
 نقره و جواهر 

2- اتحادیه صنف فروش�ندگان و تعمیرکنندگان تلفن 
ثابت و همراه 

اسامی اتحادیه های صنفی 

دبیر ش��ورای عالی امنیت ملی با تاکید بر این 
که ائتلاف علی��ه داعش باید از رفتار نمایش��ی 
عبور کند، گفت: آمری��کا و همپیمانان آن برای 
همیشه نمی توانند سیاس��ت مدیریت آشوب 
را جایگزین مقابل��ه واقعی با تروریس��م کنند. 
در اثر سیاس��ت های غلط آنان تمام تجهیزات 
و امکانات ارائه ش��ده به گروه های به اصطلاح 
 معتدل، زمینه ساز افزایش خشونت و پشتوانه ای

 ب��رای رویکردهای تروریس��تی ش��ده اس��ت. 
علی شمخانی روز دوش��نبه  به تبیین شرایط 
منطقه و عزم کشورها برای مقابله با پدیده شوم 
تروریسم و همچنین اقدامات نمایشی مدعیان 
مبارزه با تروریسم پرداخت. وی در پاسخ به این 
سوال خبرنگار ایرنا که درکنار توسعه اقدامات 
تروریستی از س��وی گروه های تکفیری شاهد 
اقدامات آمریکا با همکاری برخی کش��ورهای 
منطقه برای آموزش به اصطلاح معارضان میانه رو 
هستیم، نتیجه این اقدامات را در آینده منطقه 
چگونه ارزیابی می کنید؟، اظهارداشت: رویکرد 
 تقسیم تروریس��م به خوب و بد نش��ان دهنده

بهره برداری سیاسی از ابزار تروریسم است که 
مغایر اص��ول امنیت بین المل��ل و نقض صریح 
قوانین بین المللی در زمینه مبارزه با خشونت 

و تروریسم است. دبیرشورای عالی امنیت ملی 
خاطرنشان کرد: در خوش بینانه ترین رویکرد 
نیز نمی توان تاثیر مخرب پشتیبانی از گروه های 
تروریس��تی که تحت عنوان معارض��ان دولت 
س��وریه فعالیت خود را آغاز کردند را در شکل 
گیری جریان تروریسم لجام گسیخته در منطقه 
منکر شد. ش��مخانی در پاسخ به س��وال دیگر 
خبرنگاری مبنی بر اینکه با توجه به گس��ترش 
موج فعالی��ت داعش در کش��ورهای منطقه آیا 
ایران برنامه ای برای مقابله و جلوگیری از تشدید 
بحران منطقه ای دارد؟،اظهار داشت: اقدامات 
جمهوری اسلامی ایران از ابتدا در سوریه و سپس 
در کشور عراق تماما به نفع امنیت این کشورها 
و دفاع از جان و مال مردم غیر نظامی بوده است.

وی گفت: زمانی که ایران با تسلیح معارضان و 
تروریست ها در سوریه مخالفت کرد و به جای 
آن پیش��نهاد برگزاری گفت و گوهای فراگیر و 
احترام به خواست مردم برای تعیین سرنوشت 
 خودش��ان را داد با آگاهی نس��بت به احتمال 
شکل گیری چنین وضعیتی بود، اما کشورهای 
غربی و همپیمانان منطقه ای آنان به هشدارهای 
مشفقانه جمهوری اسلامی ایران توجه نکردند 

و موجب بروز فاجعه امنیتی در منطقه شدند.

 هشدار شمخانی به آمریکا 
در مورد مدیریت آشوب در خاورمیانه 

استاندار تهران گفت: مجریان برگزاری انتخابات 
هر اقدامی که می توانند در راستای افزایش سلامت 

انتخابات انجام دهند بسیار حائز اهمیت است.
به گزارش مشرق، سید حسین هاشمی استاندار 
تهران  در رابطه با اقدامات دول��ت برای برگزاری 
انتخابات الکترونیکی و چگونگی انجام این طرح 
اظهارداشت: آنچه که مورد تاکید دولت قرار دارد 

کاهش شائبه های انتخاباتی است.
اس��تاندار تهران تاکی��د کرد: مجری��ان برگزاری 
انتخابات هر اقدام��ی که می توانند در راس��تای 
افزایش سلامت انتخابات انجام دهند بسیار حائز 
اهمیت اس��ت که از جمل��ه تدابیری ک��ه در این 
خصوص اندیش��یده ش��ده برگزاری انتخابات به 
صورت الکترونیکی و تهیه صندوق  های ش��فاف 
اس��ت. وی ادامه داد: هر اقدام��ی که بتواند حرف 

و حدیث ه��ای انتخاب��ات را به حداقل برس��اند 
بزرگ ترین خدمت به مردم و صیانت از رأی مردم 
است. هاشمی خاطر نش��ان کرد: به نظر می رسد 
برگزاری انتخابات الکترونیکی می تواند بحث هایی 
که معمولا در بعد از انتخابات مطرح می ش��ود به 
صفر برساند. وی در پاس��خ به این سوال که تایید 
صلاحیت کاندیداها بر عهده کیست؟ گفت: آنچه 
که بر عهده ما در استانداری و هیأت های اجرایی 
وجود دارد، مربوط به استعلامات مراجع چهارگانه 
است. استاندار تهران یادآورشد: مراجع چهارگانه 
هر نظری در خصوص افراد ارائه کنند در هیات های 
اجرایی مطرح می شود و نظر نهایی اعلام خواهد شد 
بنابراین تایید صلاحیت کاندیداها در اختیار هیات 
اجرایی و ماست و مطمئنم که مر قانون هم انجام 

می شود و از آن عدول نخواهیم کرد.

دو اقدام عملی دولت برای افزایش 
سلامت انتخابات 



ویژگی ها و  اجزای مدیریت فرهنگ
در ادامه سلسله مقالات مدیریت جامع فرهنگ پس از بیان ضرورت 
موضوع، چند سوال کلیدی درباره فرهنگ مطرح کردیم و سپس به ابعاد 
مختلف موضوع مدیریت و فرهنگ به صورتی بسیار اجمالی پرداختیم. 
اینک در مقاله نهم و در ادامه بحث فرهنگ، اشاره ای مختصر به تعریف، 

ویژگی ها و اجزای  مدیریت فرهنگ می کنیم.
از نش��انه های رش��د و تکامل تحرکات فرهنگی در جامعه امروز ما، 
نظم پذیری و گرایش به تصمیم گیری ه��ای متفکرانه و جهت گیری 
به س��مت برنامه ریزی درازمدت، میان مدت و کوتاه مدت فرهنگی، 
کادرسازی، شیوه شناس��ی، دشمن شناسی و ایجاد روحیه مدیریتی 
فرهنگی در مدیران، نیروها و عناصر فرهنگی است. ... امروز نیاز اصلی 
جامعه ما ایجاد هماهنگی و هدفمندس��ازی و س��ازمان دهی دقیق 
علمی درونی و بیرونی س��ازمان ها و لزوم ایجاد مدیریت و مهندسی 
کلان و وحدت رویه در بخش فرهنگ اس��ت. )نیلی پ��ور، 1386(با 
این مقدمه، ابتدا لازم اس��ت توضیحی مهم در ب��اب تفاوت مدیریت 
فرهنگ با مدیریت فرهنگی داده شود؛ چراکه » مدیریت فرهنگ«، 
 اعمال مدیری��ت در حوزه فرهنگ اس��ت، به عبارت��ی حالت مضاف و 
مضاف الیه هس��تند؛ ولی وقتی از واژه » مدیریت فرهنگی« استفاده 
می شود، منظور اعمال مدیریت به روش فرهنگی است، یعنی حالت 
صفت و موصوف. فل��ذا در این مجموعه مقالات منظ��ور ما مدیریت 

فرهنگ است.

  تعریف مدیریت فرهنگ
پیچیدگی جوامع جدید و فرآیند رو به گسترش جهانی شدن، توجه 
به مدیریت در تمام عرصه های زندگی را ضروری کرده اس��ت. به نظر 
می رسد حتی کسانی که به مدیریت عرصه فرهنگ و سیاست گذاری 
برای آن اعتقادی ندارند و برای این عرصه، آزادی عمل فارغ از دخالت 
دولت قائل هستند، لزوم حداقلی از مدیریت را پذیرفته اند. در جهان 
رقابتی کنونی، کش��ورهایی که برای فرهنگ خود هدف و برنامه ای 
نداشته باش��ند، به وس��یله فرهنگ های دیگر کنار گذاشته خواهند 
ش��د؛ به تعبیری دیگر، کش��ورهایی که برای فرهنگ خود برنامه ای 
نداشته باشند، خود مشمول برنامه های فرهنگی دیگران و جزیی از 
آن خواهند شد. با این مقدمه باید گفت که در باب مدیریت فرهنگ 
تعاریف زیادی در عرصه نظری بیان شده که برای آشنایی با مفاهیم 
مطرح ش��ده، اش��اره ای اجمالی به تعدادی از آنها می شود. مدیریت 
فرهنگی دانشی میان رشته ای است. مدیریت فرهنگی فرآیند مدیریت 
و عملکرد آگاهانه به هدایت و بهره گیری صحیح از دانش فرهنگی در 
مسیر پیشرفت برنامه ها و در جهت اهداف و راهبردهای مورد نظر نظام 
سیاست گذاری، سازمان ها و نهادهاست. مدیریت فرهنگی، علم و هنر 
اداره سازمان ها و موسسات متولی امور فرهنگی به منظور ایجاد تغییر 
و تکامل در فرهنگ است. یک مدیریت فرهنگی مطلوب حداقل دارای 
چندین نوع جهت گیری کارکردی ازجمله مدیریت کالاها و ابزارهای 
فرهنگی، مدیریت سازمان ها، نهادها، مجامع و انجمن های فرهنگی، 
مدیریت میراث فرهنگی، هنری، ادبی و علمی، خلاقیت ها و نوآوری، 
مدیریت توسعه فرهنگی و مدیریت صنایع فرهنگی خواهد بود. مدیریت 
فرهنگی متمرکز است؛ اما قطعا در عمل و اجرا در سطح ملی و منطقه ای 
تفاوت هایی خواهد داشت. چشم انداز20 ساله کشور، نقشه هدف است. 
 مهندسی فرهنگی کشور، نقشه راه برای تحقق این هدف است. پس از

آنکه هدف و  راه ترسیم شد و سیاست های کلی یعنی جهت رسیدن به 
هدف در این راه مشخص شد، مدیران رده میانی کشوراعم از مدیران 
قوای سه گانه و وزرا و مدیران دستگاه های کشور زیر نظر مدیر راهبردی 
فرهنگی کشور - ولی فقیه- باید به مدیریت و اداره ساختارهای تابعه 
خود بپردازند و از منابع مادی و انسانی تخصیص یافته به این ساختارها 
حداکثر بهره برداری را برای هدف گذاری، سیاست گذاری، برنامه ریزی، 
سازمان دهی، سرپرستی و نظارت وکنترل داشته باشند. در غیر این 
صورت نقشه هدف ونقشه راه پیاده نخواهدشد. بدیهی است اگر ترسیم 
نقشه هدف را نسبتا یک باره در نظر بگیریم،ترسیم نقشه راه یک  باره 
نخواهد بود وشرایط و مختصات ومقتضیات زمان دراصلاح و تکمیل 

این نقشه موثر است.

  ویژگی های مدیریت فرهنگ
در باب ویژگی های مدیریت فرهنگی مواردی از جمله موارد زیر مطرح 
است. مدیریت فرهنگی مرکزی معمولا دارای همتاهایی در سطوح 
منطقه ای یا محلی است به  نحوی که عملی کردن یک سیاست فرهنگی 
غالبا ازطریق پروژه هایی صورت می گیردکه توسط سطوح مدیریتی 
متفاوت طراحی شده اند. این پروژه ها ممکن است هماهنگ یا متعارض 
باشند، به  ویژه اگر مقامات منطقه ای یا محلی درحوزه فرهنگی پرنفوذ 
باشند.  ویژگی خاص شغل مدیریت فعالیت های فرهنگی، مربوط به 
وضعیت مدیر فرهنگی در درون موسس��ه است که تاحدی متناقض 
اس��ت. از او انتظار می رودکه به کنش فرهنگی بپردازد و در عین حال 
ضمن سر و کار داش��تن با کنش  و  واکنش، مدیریت درستی اعمال 
کند.  مدیرفرهنگی به  منظور رس��یدن به هدف های خود در زمینه 
کس��ب درآمد ازفعالیت ها، باید قیمت ها را تا آن حد افزایش دهدکه 
برای استفاده  کنندگان پذیرفتنی باشد و کاستن از مخاطبان اصلی، 
اثرات ضد فرهنگی نداشته باشد. ضمنا به  طورکلی یک مدیر فرهنگی 
می تواند با دو نگرش در رویارویی با فرهنگ و مسائل مربوط به آن وارد 

میدان شود.
الف( نگرش سازگاری، به مفهوم هم سویی و سازگاری مدیر  با فرهنگ 

جامعه د رمدیریت سازمان
ب( نگرش تحول، درجهت فرهنگ مطلوب و مورد نظر

)این مطلب(ریشه در برخوردی سیستمی با مدیریت و سازمان دارد؛ 
یا به عبارتی برانگیخته از » اس��تراتژی س��ازگاری« است که انطباق 
 سازمان و محیط را از هر نظر و از جمله از نظر مدیریت و موقعیت آن 
» مدیریت نظامگرا«  مد نظردارد.  این  نظریه با هدف اثر بخشی و کارایی 
سازمان، لزوم این تطبیق دائمی محیط را مطرح و مدیر را در این جهت 
توجیه می کند. در آخر از همه صاحب نظران و نخبگان عرصه مدیریت و 
فرهنگ تقاضا می شود تا نقدها و نظرات تکمیلی خود را از طریق سایت 

www.amaher.ir با نگارنده در میان گذارند.

یادداشت
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علی ماهر النقش

معاون حمل و نقل و ترافیک ش��هرداري اصفهان با اش��اره به اینکه تا پایان تابس��تان 
خیابان طالقاني بر روي تردد خودروها باز مي ش��ود، عنوان کرد: برنامه ریزي شده تا 
از مسیر چهارباغ پایین به سمت خیابان باغ گلدسته مسیري براي تردد ناوگان حمل و نقل 
 عمومي باز ش��ود که در این صورت ترافیک  خیابان هاي ب��اب الرحمه و طیب کاهش 

مي یابد.
علیرضا صلواتي گفت: با توجه به جابه جایي لوله فاضلاب در خیابان طالقاني حدفاصل 

میدان امام حسین)ع( و چهارراه طالقاني این مسیر بر روي تردد خودروها مسدود است.
وي با اش��اره به اینکه لوله فاضلاب با ش��مع هاي ایس��تگاه میدان امام حسین)ع( در 
معارض است، افزود: 12شمع در محدوده ایس��تگاه میدان امام حسین)ع( باید ایجاد 
شود که بر این اساس خط فاضلاب وارد ش��بکه جدید مي شود و این شمع ها احداث 

مي شود.
 معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداري اصفهان تصریح کرد: بر اساس برنامه ریزي هاي

 انجام شده اجراي 12 شمع و سقف هاي ایس��تگاه میدان حسین)ع( تا پایان شهریور ماه 
تکمیل مي شود.

 صلواتي با اشاره به اینکه تا پایان تابس��تان خیابان طالقاني بر روي تردد خودروها باز 
مي شود، خاطرنشان کرد: برنامه ریزي شده تا از مسیر چهارباغ پایین به سمت خیابان 
باغ گلدسته مسیري براي تردد ناوگان حمل و نقل عمومي باز شود که در این صورت 

ترافیک خیابان هاي باب الرحمه و طیب کاهش مي یابد.

 خيابان طالقاني براي تردد خودروها باز مي شود
تا پايان تابستان؛

معاون شهرسازي و معماري شهرداري اصفهان در نشست با معاونان 
شهرسازي و معماري مناطق 15 گانه اصفهان گفت: شهر یک موجود 
زنده و پویاس��ت و ضوابط و مقررات شهرس��ازي نیز باید همگام با 
تغییرات و تحولات شهري پاسخگوي نیاز شهر و شهروندان باشند.

به گزارش روابط عمومي معاونت شهرسازي و معماري شهرداري 
اصفهان، مهندس س��یدجمال الدین صمصام شریعت عنوان کرد: 
مسائل شهرسازي و نیازهاي شهر دائما در حال تغییر و تحول است 
و ضوابط و مقررات شهرسازي نیز باید بتواند همگام با این تغییرات، 

انعطاف و پاسخگویی لازم را داشته باشد .

 

وي گفت که در همه شهرهاي دنیا به ویژه در کلانشهرها  گروهي از 
کارشناسان همگام با تحولات مهم شهري، تغییرات و انعطاف هاي 
لازم را در قوانین و مقررات اعمال می کنند و این امر در اداره شهر 

و میزان رضایتمندی شهروندان از اهمیت ویژه اي برخوردار است.
 معاون شهرسازی و معماری ش��هرداری اصفهان افزود:  امروزه در 
کلانش��هرهای دنیا مس��وولیت ها با اختیارات و انعطاف هاي لازم 
همراه است و اگر ضوابط خش��ک ملاك عمل باشد دیگر نیازي به 

متخصصان وکارشناسان با تجربه نیست.
 وی تاکید کرد: مواردي در ضوابط و مقررات طرح تفصیلي وجود دارد 

که بعضا مورد نارضایتي مردم است و باید در تعامل با برخي نهادها 
و سازمان های مرتبط مورد ارزیابي ودقت نظر قرارگرفته و کاستي 

ها برطرف شود.
صمصام ش��ریعت گفت: باید تلاش کنیم رضایت ش��هروندان به 
ویژه اقشار ضعیف و کم درآمد حاصل شود و در این زمینه شهردار 
اصفهان و اعضاي شوراي اسلامي شهر مطالبات مشخصي دارند و 
معاونان شهرسازي مناطق نیز باید همه  تلاش خود را برای  تحقق 
این امر و پیدا کردن راه حل های مناس��ب برای  رفع مشکلات به 

کار گیرند.
وی به موضوع مدت زمان نوبت بازدید اش��اره ک��رد و افزود: یکي 
از مش��کلات اساس��ي که در مناطق 15گانه وجود داشته و سبب 
نارضایتی برخی از شهروندان شده، طولاني شدن نوبت هاي بازدید 

است که براي رفع این مشکل راه حل هایي وجود دارد.
حذف بازدیدهاي غیرضروری، کنترل بر عملکرد کارشناسان بازدید 
 برای انجام به موقع امور محوله، به روز رساني گزارش هاي بازدید از

 راه حل هایی است که صمصام شریعت به آنها اشاره کرد.
وی از معاونان شهرسازي و معماری مناطق خواست بر زیر مجموعه 
نظارت کامل و دقیق داشته و همواره در پي رفع نقاط ضعف باشند.

 صمصام ش��ریعت ابراز امیدواري کرد: با راه ان��دازي کامل برون 
سپاري صدور پروانه س��اختمانی در مناطق 15گانه و  بهره گیري 

از شهرسازي الکترونیک، در امور مربوطه سهولت به وجود آید. 
معاون شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان به ابلاغ طرح هاي 
تفصیلي نیز اشاره کرد و افزود: براي رهایي از سرگرداني شهروندان 
اصفهانی و تسریع در امور، به زودي طرح تفصیلي مناطق باقیمانده 
نیز ابلاغ می شود و در صورت وجود نقاط ضعف احتمالي و مغایرت 

ها، موارد به کمیسیون ماده 5 ارجاع شده و اصلاح مي شود. 

برای  رهايی شهروندان اصفهانی از  سر گردانی؛ 

طرح تفصيلی مناطق باقيمانده  به زودی ابلاغ می شود

شهردار اصفهان با بیان اینکه تبدیل نصف جهان 
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به یک نوین ش��هر نیاز ب��ه ارائ��ه راهکارهای 
خلاقانه دارد، اظهار داش��ت: پوست اندازی در 

حوزه زیبا سازی شهری از ضرورت هاست.
دکت��ر مه��دی جمال��ی ن��ژاد در گردهمایی 
مس��وولان، مدیران و معاونان خدمات ش��هری که 
برای ارائه مش��کلات این ح��وزه با ش��هردار در هنر 
سرای خورشید برگزار شد، با بیان این مطلب افزود: 
خدم��ات ش��هری زینت و زیور ش��هر اس��ت و همه 
 تجهیزات و امکانات هم باید شایس��ته شهری مانند 

اصفهان باشد. 

  تلاش مستمر، اما بدون بهره وری در حوزه 
خدمات شهری اثری نخواهد داشت

وی با بیان اینکه تلاش مس��تمر اما بدون بهره وری 
در حوزه خدمات شهری اثری نخواهد داشت، افزود: 
معاونت های فضای سبز و زیباسازی در این حوزه هر 
چقدر تلاش کنند اما بهره وری کامل نداشته باشند 

زحمات آنها هدر می رود.
دکترجمالی نژاد با اعتقاد بر اینکه شهر مانند موجود 
زنده ای است که بایدپویا و فعال باشد، تصریح کرد: 
اگر به ش��هر رسیدگی نشود مانند انس��انی که بیمار 
است و به آن رس��یدگی نمی ش��ود، می میرد.  چه 
بسیاری از ش��هرهایی که بر اثر بی توجهی در جهان 

پژمرده شده و از بین رفته اند. 
وی با اش��اره به اینکه ش��هر نیاز به آرایش و پیرایش 
دارد، ادامه داد: آرایش و پیرایش در شهر باید مداوم 
باش��د و اس��تمرار پیدا کند تا تازگی و نو بودن بر آن 

حاکم شود. 
شهردار اصفهان حوزه خدمات شهری را حوزه ای مهم در 
بدنه شهرداری دانست و افزود: در این حوزه مهم اشکالاتی 
 در حوزه خدمات شهری وجود دارد که می توان آنها را 

به رشته نقد کشید.
وی با بیان اینکه اصفهان ابر ش��هر ب��زرگ و زیبایی 
است که در همه جهان شناخته ش��ده است، اذعان 
داشت: در این ش��هر مدیران و مسوولان باید ایده های 
بزرگی را ارائه دهند که شایسته شهری مانند اصفهان 

باشد.

   مباحث شهری در اصفهان باید به روز شود
دکترجمالی ن��ژاد اذعان داش��ت: مباحث ش��هری 
 در اصفه��ان باید ب��ه روز ش��ود و اخیرا ش��هرهای 
با شخصیت، با پرستیژ و هوشمند در صدر شهرهای 

دیگر مورد توجه قرار دارند.
ش��هردار اصفهان به وج��ود ش��هرهای دانش محور 
اش��اره کرد و گفت: دان��ش و علم را باید به س��مت 
خدمات رهنمون کرد.  قرار نیس��ت ش��هر اصفهان 

مانند100سال پیش اداره شود.
 حوزه ه��ای عمرانی و خدمات��ی باید با ن��وآوری و 
 عملکرد خلاقانه، خدمات شهر را به عهده بگیرند، اما 
 جم��ع آوری زباله و زیباس��ازی ش��هر وظیفه ذاتی 

تک تک شهروندان است. 
دکترجمالی نژاد با بیان اینکه فعالیت حوزه خدمات 
شهری باید در شأن پایتخت فرهنگی و تمدن ایران 
اسلامی باشد، گفت: فردی که متصدی امور خدمات 
شهری است باید با حوزه فضای شهری آشنا باشد و 
در این زمینه مطالعه کند تا به کاس��تی ها و نواقص 

واقف شود. 
ش��هردار اصفهان تاکید کرد: انتظار من در حوزه ها 
به خصوص خدمات ش��هری و فضای سبز زیاد است 
و برای زیباس��ازی ش��هر تاریخی و ب��ا هویتی مانند 

اصفهان باید بیشتر از این انتظار داشت. 
وی ادامه داد: اگر خدش��ه ای به ش��هر وارد شود 10 
سال آینده خودش را نشان می دهد. پس باید مباحث 
خدمات شهری را با مدیریت ش��هری و زیر بیرق آن 

حوزه اداره کرد. 
دکترجمالی نژاد زیباسازی شهری را جزو اولویت های 
خدمات ش��هری دانس��ت و اذعان داش��ت: استفاده 
از کارگران ایرانی، حف��ظ و کرامت آنه��ا و توجه به 
 حق��وق و مزایای آنه��ا در اولویت کاری ش��هرداری

 است. 
ش��هردار اصفهان در بخشی از س��خنان خود گفت: 
رویکرد تش��ویق و تنبیه در حوزه خدمات شهری از 
سیاست های مدیریت شهری اس��ت و از سال آینده 
مدیران، کارمندان و کارگران فعال این حوزه تشویق 
می ش��ود و اگر کوتاهی در کار ف��ردی رخ دهد او را 

تنبیه خواهیم کرد. 
 وی اضافه کرد: امس��ال پیمانکاران نمونه را معرفی 

می کنیم و این کار را ادامه خواهیم داد.
ش��هردار اصفهان در بخش دیگری از س��خنان خود 
رس��یدگی به فضای ش��هری را در اولویت دانست و 

گفت:  شهرشناسان غربی اصفهان را یک باغ شهر در 
میان کویر دانسته اند. 

   متاسفانه فضای سبز عمودی 
در شهر کاهش پيدا کرده است

دکترجمالی نژاد با اعتقاد بر اینکه در 
سطح شهر چمن کاری باید به حداقل 
و درختکاری به حداکثر برسد، تاکید 
کرد: متاسفانه فضای سبز عمودی در 
شهر کاهش پیدا کرده است و در این 

حوزه باید با جدیت وارد عمل شد. 
وی از اجرای ی��ک نهضت درختکاری 
در سال آینده خبر داد و گفت: کاشت 
درختان بادوام و متناسب با آب و هوای 
اصفهان در راستای فضای سبز عمومی 
و به صورت عم��ودی باید ب��ه عنوان 

سیاست اصلی مطرح شود.
ش��هردار اصفه��ان گفت: ب��الا بردن 

راندمان کاری و تجهیز سیستم های خدمات شهری 
از اولویت های دیگری است که مد نظر قرار می گیرد.

وی به ارتباط شبکه ای بین مدیران و کارگران اشاره 
کرد و گفت: ارتباط منسجم و هماهنگ بین مدیران و 
کارگران سیاست کلانشهری را به سمت شهری فعال 

افزایش می دهد. 
دکترجمالی نژاد ب��ه انتخاب گونه ه��ای متفاوت و 
مناسب برای درختکاری در س��طح شهر اشاره کرد 
و گفت: تضاد س��لایق مدیران و معاونان در انتخاب 
گونه ه��ا و درختان یکی از مش��کلات م��ا در حوزه 

شهری است. 
وی با بیان اینک��ه در ش��رایط آب و هوایی اصفهان، 

درخت��ان کوچک رش��د مطلوبی نخواهند داش��ت، 
گف��ت: کاش��ت درخت��ان مناس��ب و ب��ا دوام در 
س��طح ش��هر باع��ث م��ی ش��ود که 
 فض��ای ش��هری، زیبای��ی موثرتری

 پیدا کند. 
ش��هردار اصفهان به افزایش کیفیت 
و نگهداری فضای سبز اش��اره کرد و 
گفت: درختان منطق��ه عباس آباد از 
سال 44 تاکنون از اس��تحکام و دوام 
بس��یاری برخوردارند، ولی متاسفانه 
اکثر درختان در حال خش��ک شدن 

هستند. 
 دکترجمالی ن��ژاد کارکنان خدمات 
ش��هری را مصداق مدی��ران جهادی 
برش��مردوی در بخ��ش دیگ��ری از 
سخنان خود گفت: ارائه راهکار برای 
تبدیل اصفهان به یک جهان شهر نوین 

از ضرورت هاست.
شهردار اصفهان گفت: یک سوم بودجه شهر اصفهان 
برای خدمات شهری مصرف می ش��ود، بنابراین در 
 این حوزه باید فعالیت ها را به صورت کیفی گسترش 

داد. 
دکترجمالی نژاد گفت: با آغاز س��ال تحصیلی جدید 
شهر زنده می ش��ود و برنامه های بسیاری برای ارائه 

خدمات در راه است. 

  شرایط حاکم بر این حوزه از قبل بهتر است 
ولی راضی کننده نيست

در ادامه این همایش احمد مص��ور، معاون خدمات 
شهری ش��هرداری اصفهان گفت: این همایش برای 

نخستین بار و پس از20سال با شهردار اصفهان برگزار 
شده و این یک جلسه استثنایی است.

وی تصریح کرد: شرایط حاکم در این حوزه از گذشته 
بهتر است، اما راضی کننده نیست و باید رعایت و دقت 

نظر و توجه کافی را به این موضوع مبذول داشت.
مصور با بیان اینک��ه 120 نفر از مدی��ران و معاونان 
خدمات ش��هری در این همایش حضور دارند، ادامه 
داد: اگر شهری تمیز است باید تمیزتر شود. ما روزانه 
همه تلاش ها و گزارش های خدمات شهری مناطق 

15 گانه را رصد می کنیم. 

  دیدار خانواده خدمات شهری با شهردار
در ادامه این همایش امینی، معاون خدمات شهری 
منطقه7   گفت: این نخس��تین بار است که خانواده 
بزرگ خدمات شهری، ش��هردار اصفهان را در کنار 
خود می بیند و این جرقه امی��دی برای ارائه فعالیت 

های بیشتر و کارهای مبدع و خلاقانه است.
 امینی با بیان اینکه خدمات شهری اصلی ترین امور 
را در شهر انجام می دهد، خاطر نشان کرد: افرادی که 
قبلا در این حوزه مشغول بوده اند دارای تحصیلات 
دانش��گاهی نبوده اند و امروز حت��ی ماموران عادی 

تحصیلات عالیه دارند.
وی اضافه کرد: در گذشته با توجه به تحصیلات پایین 
کارکنان، مدیران خود را بالاتر از دیگران می دیدند و 

باید امروز به این موضوع توجه ای ویژه شود.

   اصفهان سرآمد شهرهاست
معاون خدمات ش��هری منطقه 7 گفت: مدیریت شهری 
 همواره در زمینه خدمات ش��هری بس��یار پر تلاش بوده

 است. 
امینی گفت: خوشبختانه شهر اصفهان از نظر فضای 
سبز، چیدمان و مبلمان شهری به گونه ای هست که 

بخواهیم آن را به رخ دیگر شهرها بکشیم.
در ادامه این همایش ستاری، معاون خدمات شهری 
منطقه 6  امنیت ش��غلی را از دغدغه های این حوزه 
دانست و گفت: کارشناس��ان فضای سبز و مسوولان 

واحدها دغدغه بسیاری دارند.
وی ادامه داد: کمبود نیروی تخصصی در مناطق شهری 
و بازنگری و اصلاح چارت پرس��نلی از خواسته های ما 

از شهردار است. 
ستاری تصریح کرد: ایجاد سیاست های انگیزشی در 
پرسنل با توجه به توانمندی آنها و شفاف سازی رده های 

پستی از دیگر خواسته هاست.
وی با بیان اینکه مس��وولان حوزه خدمات ش��هری 
افرادی س��خت کوش و پر ت��لاش  هس��تند افزود: 
مدیری��ت  ش��هری در زمینه تش��ویق ای��ن عزیزان 

اقداماتی را انجام دهند.
معاون خدمات ش��هری منطقه 6 عنوان کرد: توجه 
به حقوق و مزای��ای کارکنان  باید م��ورد توجه قرار 
گیرد. همچنین معاونان از دستگاه های نظارتی برای 

پیمانکاران استفاده کنند. 

شهردار اصفهان در ديدار  مسوولان و مديران معاونت خدمات شهری:

اصفهان باغ شهر می شود

کاشت درختان 
مناسب و با دوام 
در سطح شهر 
باعث می شود 

که فضای شهری 
زیبایی موثرتری 

پيدا کند

 مدیرمنطقه 15 شهرداري اصفهان خبرداد؛

پيشرفت 80 درصدي احداث آبنما 
در خيابان توحيد

مدیر منطقه 15 ش��هرداري اصفهان از پیشرفت 80درصدي 
عملیات احداث آبنما در خیابان توحید با اعتباري بالغ بر450 

میلیون ریال خبرداد.
رضا مختاري با بیان این مطلب گفت: غنا بخشیدن به فضاهاي 
ش��هري به صورت شایس��ته و رس��یدگي به ام��ور فرهنگي و 
زیباسازي شهرها و همچنین اهمیت دادن به نیازهاي روحي-

رواني شهروندان در برنامه شهرداري ها جایگاه ویژه اي یافته 
است.

وي افزود: استفاده از آب و آبنما داراي اهمیتي خاص است که 
این آبنما با المان جدید و با عملک��ردي زیبا طراحي و در حال 
اجراست. مدیر منطقه 15 شهرداري اصفهان با اشاره به اجراي 
عملیات اح��داث آبنما در خیابان توحی��د تصریح کرد: اجراي 
عملیات احداث آبنما در خیابان توحید با اعتباري بالغ بر450 
میلیون ریال به مس��احت 25 مترمربع در دس��ت اجراست و 

تاکنون 80 درصد پیشرفت اجرایي داشته است.
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معاون امور تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: در راستای اجرای 
اصول 31 و 43 قانون اساسی جمهوری اسلامی و در راس��تای ساماندهی و حمایت از تولید و 
عرضه مسکن و مشارکت مردم در اجرای پروژه های مسکن ، متقاضیان ثبت نام کننده در سایت 

اینترنتی وزارت تعاون سابق فراخوان و درقالب  290  شرکت تعاونی مسکن مهر توسط اداره-کل 
و ادارات و نمایندگی های شهرستان ها احراز شرایط و سازماندهی شدند.علیرضا تیغ ساز  افزود: در 
نهایت تعداد 32 هزار و 705  نفر عضو تعاونی های مسکن مهر می باشند که تا پایان سال 1393 

تعداد 24280 واحد مسکونی تکمیل و به اعضای این تعاونی ها واگذار شده است. وی همچنین 
گفت: در هفته تعاون سال جاری نیز حدود 1500 واحد قابل واگذاری است ابراز امیدواری کرد:  
تا پایان سال 1394 با رفع موانع و مشکلات موجود باقیمانده واحدهای در دست اجرا تکمیل و 

به متقاضیان واگذارگردد.تیغ ساز همچنین گفت: تا پایان خردادماه سال جاری از مجموع 32 
هزار و 705  پرونده تسهیلات مسکن مهر اخذ شده تاکنون، تعداد 28071  پرونده تسهیلات به 

مرحله فروش اقساطی رسیده و دفترچه اقساط صادر شده است.

پروژه های مسکن مهر در ایستگاه آخر

 تولید نرم افزار چند رسانه ای 
آشنایی با تعاون در استان اصفهان  
  رئی��س اداره آم��وزش تروی��ج و 
تحقیقات اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی اس��تان اصفهان از تولید 
نرم افزار چند رسانه ای  آشنایی با 

تعاون خبر داد
 نوشین ش��هیدی با بیان اینکه در 
اقتصاد ملی مس��تلزم نگاهی نو به 
ظرفیت ها و قابلیت های بخش تعاون هستیم عنوان کرد:  در  ترویج 
فرهنگ تعاون و اس��تفاده از این شبکه عظیم اقتصادی- اجتماعی 
کشور به ویژه  در مسیر ایجاد اشتغال  لازم است  به دنبال روش های 

نوین باشیم.
وی تصریح ک��رد: در راس��تای تحقق  اهداف فوق در س��طح کلان 
کشورهفت راهبرد اساسی در قالب طرح تحول بخش تعاون تدوین 
گردیده و توسط وزیر محترم تعاون،کار و رفاه اجتماعی ابلاغ شده 
است. شهیدی با اش��اره به اینکه تحقق اولین برنامه از هفت برنامه 
راهبردی که همان»ترویج فرهنگ تعاون« است گفت: واحد آموزش 
ترویج و تحقیقات اداره کل تعاون کار ورفاه اجتماعی استان اصفهان  
لوح فشرده ای در  مورد ماهیت تعاون، ویژگی ها، فرصت ها، مزیت 
ها و نحوه عمل تعاونی توسط مدیریت تعاون استان تهیه کرده است.

ش��هیدی در مورد محتوای این نرم افزار افزود: این مجموعه شامل 
اصول، اهداف و تعاریف بخش تعاون ت��ا هفت راهبرد تحول بخش 
تعاونی، مزایای تشکیل تعاونی، انواع شرکتهای تعاونی، نحوه تشکیل 
تعاونی، اساس��نامه ش��رکتهای تعاونی در کلیه گرایش��ها، معرفی 
س��امانه های مرتبط با بخش تعاون، جش��نواره تعاونی های برتر، 
نشانی ادارات تابعه در استان، مطالب و مقالات مرتبط با بخش تعاون 

دستیابی به سهم 25 درصد بخش تعاون  می باشد.
رئیس اداره آموزش، ترویج و تحقیق��ات اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان اصفهان هدف از تهیه این نرم افزار را ارائه اطلاعات 
اثربخش در مورد مفهوم، اصول، ارزش ها، مزیت ها، فرصتها و روش 
های کار تعاونی به آحاد جامعه و گروه های اجتماعی و مدیران مؤثر 
کش��ور عنوان کرد و افزود: ایجاد و گسترش نگرش مثبت نسبت 
به تعاون و اقتصاد تعاونی و انتق��ال مفاهیم، دانش و اطلاعات 
پایدار در مورد کس��ب و کار تعاونی  از دیگ��ر اهداف تهیه این 

نرم افزار است.

 خبر

 یکی از ش��رکت های تعاونی  دانش بنیان که درحال حاضر  
مشغول فعالیت است شرکت تعاوني نانو بلوك آذر فر گلپا می 
باشد این شرکت تعاونی به منظور تامین ،تجهیز و پشتیبانی 
نیازها در حوزه صنعت ساختمان و تولید مصالح نوین  با نگرش 
دانش بنیان  و مبتنی ب��ر فناوري  نانو  با س��اختاری جوان و 

متخصص در سال 1392 تاسیس شده است.
 این ش��رکت ش��امل متخصصان و نخبگان فارغ التحصیل 
دانشگاهی بوده و با طي مراحل مختلف موفق به دریافت گواهي 

تایید دانش بنیان بودن از کارگروه تشخیص صلاحیت شرکتها 
و موسس��ات دانش بنیان  معاونت علمي و فناوري ریاس��ت 
جمهور و مجوزهاي لازم از اداره صنعت،  معدن و تجارت و ستاد 
نانو شده است . اعضای این تعاونی هدف تاسیس این شرکت 
تعاونی را بهره ب��رداری از فرآیندهای خلاقی��ت مدار و تکیه 
بر مدیریت تکنولوژی روز دنیا با اس��تفاده از منطق اقتصادی  
دانسته و هدف از توس��عه ی این شرکت را  تولید محصولات 
نانو بتن کامپوزیتی و تولید نانو بتن هاي سبك سلولوزیعنوان 

کردند. چشم انداز این شرکت اشتغال 14نفر و تولید سالیانه 
10000 متر مکعب محصولات جهت مصرف در بخش های 
مصالح ساختمانی،  راه سازي وشهرسازي  شامل : )نانوبلوك 
هاي سبك، پارچه بتني، بلوکهاي تصفیه کننده هوا ، سنگ 
نما با قابلیت خود تمیز ش��وندگي، آسفالت س��بز، لوله های 
انتقال مایعات با قابلیت خود ترمیم ش��وندگي( در س��الهاي 

آینده می باشد. 
  محصولات دانش بنیان

شرکت نانو بلوك آذرفر با تلاش گروه تحقیقاتي خود توانست 
به فناوري تولید دو محصول دانش بنیان که به تایید رسیده 
است دست یابد، این دو محصول که فرایند تولید آزمایشگاهي 
را پشت سر گذاشته و در حال طي مرحله تولید نیمه صنعتي 
و رسیدن به تولید انبوه صنعتي هستند عبارتند از : 1- نانو بتن 

سبك سلولوزي )نانو بتن الیافي( 2- نانو پارچه بتني  
  نانو بتن سبك سلولوزي )نانو بتن الیافي(

نانوبتن الیافی در حقیقت نوعی کامپوزیت است که با بکارگیری 

الیاف تقویت کننده داخل مخلوط نانو بتن، مقاومت کششی 
و فش��اری آن، فوق العاده افزایش یافته و نیازي به استفاده از 
آرماتور نیست . این ترکیب کامپوزیتی، یکپارچگی و پیوستگی 
مناسبی داشته و امکان استفاده از بتن به عنوان یك ماده شکل 
پذیر جهت تولید سطوح مقاوم پرانحنا را فراهم می آورد قابلیت 
انعطافي که نانوبتن الیافي دارد همانند خواص مواد پلاستیکي 
باعث مي شود که بتن الیافي گسیختگي ناگهاني نداشته باشد. 

  نانو پارچه بتني
نانو پارچه  بتني را به روي س��طح دلخواه گذاشته و به مقدار 
مناسب سطح مورد نظر را مرطوب کنید، بتن بعد از گذشت 
12 تا 24 س��اعت به خود حجم گرفته و سخت مي شود. این 
محصول داراي ارزش افزوده بالایي اس��ت و محصول مشابه 
خارجي  که در انگلستان تولید مي گردد داراي قیمتي 5 برابر 
این محصول بوده و به دلیل کاربرده��اي نظامي داراي منع 

صادرات به کشورهایي مانند ایران است. 

شرکت دانش بنیان نانو بلوک آذر فر گلپا

تعاونی های برتر شهرستانی 1394
نام شرکت تعاونی نام شهرستانردیف

مسکن پرشیا فلز اصفهان1
حمل ونقل کامیونداران خودراننده طالخونچهمبارکه 2
مصرف فرهنگیان خوروبیابانکخور وبیابانک 3
تولیدآرد خوشه کاشان پختآران  وبیدگل 4
مصرف کارکنان هساشاهین شهر5
آراگل خوانسار6
مصرف فرهنگیان دهاقاندهاقان7
بهداشتی درمانی زرین بهداشتلنجان8
آزادگان استان اصفهان)فرآورده های لبنی دالانکوه فریدن(فریدن9

پوشاک نگار قهدریجانفلاورجان10
پرورش ماهی قزل آلا گوهر دره فریدونشهرفریدونشهر11

تعاونی های برتر شهرستانی 1394
تجاری توزیعی26 مرداد سمیرم سمیرم12
تاکسیرانی وکرایه کاشان وحومه کاشان13
دهیاریهای بخش مرکزی نایین نایین 14
آرد بهشت نجف آباد15
کامیون داران خود راننده شهرضاشهرضا16
تولیدسفال و سرامیک محک گشنیزجانچادگان17
عالی پوش فریدن بوئین میاندشت 18
نقش راز قلم برخوار19
تولیدی لوله گستر گلپایگان گلپایگان 20
تامین نیازکشاورزی مرغداران کویر سبز زواره  اردستان 21
تامین نیاز دامداران زمرد کشت بادرودبادرود22
معدنی گرانیت شفق نطنزنطنز23

مدیرکل تعاون، کار و رف��اه اجتماعی اس��تان اصفهان گفت: تا 
پایان سال شرکت های تعاونی فعال را از غیر فعال جدا می کنیم 

تا آماری دقیق  از تعاونی های استان در دست باشد.
غلامعلی قادری در س��خنرانی پیش از خطبه ه��ای نماز جمعه 
اصفهان ب��ا تبریك هفته تع��اون اظهار کرد: تع��اون در لغت به 
معنای یاری  نمودن، کمك و انجام کارها به صورت گروهی است.

وی ادامه داد: احادیث زیادی از بزرگان دین در ارتباط با تعاون 
وجود دارد، تعاون از بعد اعتقادی دارای جایگاه والایی است، در 
قوانین کش��ور نیز به صورت ویژه مورد توجه قرار گرفته اس��ت، 
اقتصاد کشور بر سه محور استوار اس��ت که یکی از این محورها 

تعاون است.
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان بیان کرد: در 
سیاست های اصل 44 معادل 25 درصد اقتصاد کشور در بخش 
تعاون پیش بینی ش��ده و 20 درصد از مش��اغل کشور به تعاون 
اختصاص پیدا کرده اس��ت.وی با بیان اینکه رهبر معظم انقلاب 
نیز تأکید ویژه ای بر روی موضوع تعاون دارند، تصریح کرد: امروز 
بالغ بر 2 میلیون و 600 هزار تعاونی در سراسر دنیا وجود دارد و 
بیش از 100 میلیون شغل از طریق تعاونی ها ایجاد شده است و 

طبق آمارها 12 درصد مشاغل دنیا در بخش تعاون است.
قادری با اعلام اینک��ه در تحقق برنامه های مرتب��ط با تعاون در 
چشم انداز کمی ضعیف عمل شده اس��ت، افزود: باید نرخ رشد 

اقتصادی کشور افزایش یابد تا در چش��م انداز 1404 به اهداف 
تعیین ش��ده دس��ت  یابیم و بخش تعاون در تحق��ق این اهداف 
می توانند بس��یار تأثیرگذار باش��ند، باید تلاش کنیم نرخ رشد 
اقتصادی کش��ور را به 8 درصد برس��انیم تا به اهداف چشم انداز 

دست پیدا کنیم.
وی گفت: توجه به شرکت های تعاونی دانش بنیان از اولویت های 
ماست، روز گذشته نیز مراسم تجلیل از تعاونی های برتر استان 

برگزار شد.
مدیرکل تع��اون، کار و رفاه اجتماعی اس��تان اصفه��ان افزود: 
استان اصفهان از لحاظ تعداد طرح های تعاونی رتبه دوم کشور 
را به خود اختصاص داده اس��ت و از نظر میزان سرمایه گذاری با 
سرمایه گذاری بیش از 305 میلیارد تومان رتبه دوم کشور بعد از 

استان تهران را دارا است.
وی بیان کرد: تهیه و تدوین بس��ته توس��عه بخش تعاون استان 
انجام ش��د، مباحثی نیز در ش��ورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی صورت گرفته و 25 راه��کار در ارتباط با تعاون در آن 
شورا در حال بررس��ی اس��ت که 12 مورد آن به تصویب رسید، 
تفاهم نامه ای نیز بین اس��تانداری اصفهان و وزارت تعاون برای 

توسعه همکاری ها امضا شد.
قادری بیان کرد: دولت با بررسی مشکلات بخش تعاون طرحی 
تحت عنوان تحول بخش تعاون با ابلاغ سیاست های هفت گانه 
به استان ها ابلاغ کرد که یکی از راهبردها توسعه فرهنگ تعاون 

است.
وی گفت: یکی از مش��کلات بخش تعاون مربوط به تس��هیلات 
است، بانك توس��عه تعاون به عنوان تنها بانك تخصصی تعاون 
است که امیدواریم اعتبارات این بانك افزایش یابد تا شاهد رشد 
بخش تعاون باشیم.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
اصفهان ادامه داد: نیاز است ش��رکت های تعاونی رقابت پذیری 

خود را افزایش دهند و فعالیت های خود را شفاف کنند.
وی اضافه کرد: تا پایان س��ال ش��رکت های تعاونی فع��ال را از 
شرکت های غیرفعال جدا می کنیم تا آماری دقیق از تعاونی های 

استان در دست باشد.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان:

تاپایانسالشرکتهایتعاونیفعالراازغیرفعالجدامیکنیم

کسب رتبه برتر ارزیابی شاخص های عملکردی توسط بانک توسعه تعاون استان اصفهان در بین استان های کشور
معرفی شعب فیض)بزرگمهر( و مرکزی بانک توسعه تعاون استان اصفهان به عنوان بهترین شعب بانک توسعه در 

سطح کشور 

گزارش  تصویری 
تجلیل از تعاونی ها

کسب رتبه برتر ملی در دهمین جشنواره تجلیل از تعاونیهای برتر

شرکت تعاونی مصرف کارکنان ذوب آهنشرکت تعاونی چند منظوره نوید نور

کسب رتبه دوم اتاق تعاون استان اصفهان در سطح کشور



س�رانجام پس از انتظارات بس�یار نمایش�گاه IFA 2015 نیز برگزار ش�د و ش�رکت های مختلف، از جدیدترین 
محص�ولات خ�ود در برلی�ن، رونمایی به عم�ل آوردند. ت�اش کردیم با یک گ�زارش تصوی�ری از  این رویداد 
 پوش�ش جامع�ی از آنچ�ه در برلی�ن رخ داد در اختی�ار ش�ما ق�رار دهی�م. ب�ا م�ا همراه باش�ید تا ب�ه غرفه 
 ش�رکت های�ی همچون سامس�ونگ، س�ونی، ال جی، لنوو، ایس�ر و هوآوی س�ر بزنی�م و با حال و ه�وای آنها 

آشنا شویم.

روایت تصویری از نمایشگاه فناوری  برلین 

IFA گشت و گذار در

نوشته های دوستانتان را 
در لحظه تایپ کردن بخوانید

 Beam Messenger با
آشنا  شوید

ممکن اس��ت به فکر خرید یک س��اعت هوش��مند افتاده باش��ید که ب��ه کمک آن 
نوتیفیکیش��ن ها را چک کنید، پیام های جدید را بخوانید ی��ا در ظاهری زیبا همواره 
از گذر زمان مطلع شوید. ساعت های هوش��مند در کنار ویژگی هایی که به آنها لقب 

هوشمند بخشیده، قرار است زمان را به نمایش بگذارند...  صفحه 7

 چشم انداز سامسونگ 
از اینترنت  اشیا
درمحصولاتش

ش�رکت سامس�ونگ در اولی�ن کنفرانس خبری خ�ودش در 
نمایش�گاه IFA اهداف خ�ودش از اینترنت اش�یا )IOT( را 
به نمایش گذاش�ت. سامس�ونگ نش�ان داد که به چه صورت 
به اینترنت اش�یا فک�ر می کند و به چه ش�کل قص�د دارد این 
تکنولوژی را در واقعیت و محصولات خودش به کار ببرد.دکتر 
W.P Hong مسوول بخش بازاریابی سامسونگ به این موضوع 
اشاره کرد که این شرکت در پنج سال گذشته بیش... صفحه 7

احتمالا به خاطر دارید که گوشی وان پاس قرار بود نسخه ای داشته 
باشد که قاب پشتی اش از جنس جین باش�د.  احتمالا هم به خاطر 

می آورید که این ایده  وان پاس... صفحه 6

من این ساعت را 
دوست دارم 

ممکن است به فکر خرید یک ساعت 
هوش�مند افت�اده باش�ید که به 

کم�ک آن نوتیفیکیش�ن ها را 
چک کنی�د، پیام ه�ای جدید 
را بخوانی�د ی�ا در ظاهری زیبا 
هم�واره از گ�ذر زم�ان مطلع 
شوید. ساعت های هوشمند در 

کنار ... صفحه 6

گوشی جدید آلکاتل 
با شلوار جین تان

 ست می شود
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آخرین باری که انسان سعی داشت یک دنباله دار را بررسی کند، برنامه ها به خوبی پیش نرفت. کاوشگر فیله، در جای بدی فرود آمد و 
باعث شد که انرژی باتری هایش تمام شود. حالا ناسا از حادثه ای که برای کاوشگر سازمان فضایی اروپا رخ داد درس گرفته و می خواهد 
روبات جدید خود را به نان »جوجه تیغی« بسازد؛ روباتی که می تواند روی سطح دنباله دار بالا و پایین بپرد. ناسا از ماموریت ناموفق 
فیله درس هایی گرفت. محققان ناسا در حال حاضر مشغول کار روی وسیله نقلیه ای هستند که می تواند بپرد یا قل بخورد. ناسا اسم 
این روبات را »جوجه تیغی« گذاشته است. این مکعب کوچک، تعداد زیادی فلا ی ویل داخلی دارد که آن را می چرخاند یا کاوشگر را 
به طرف های مختلف پرتاب می کنند. شاید کمی عجیب به نظر برسد، اما این نوع حرکت بر روی سطح دنباله دارها و سیارک ها که 
جاذبه بسیار کمی دارند مناسب است. آزمایشگاه JPL ناسا اخیرا این روبات را در محیطی بدون جاذبه آزمایش کرده و نتایج خوبی 
گرفته است. تیم سازنده »جوجه تیغی« مشغول کار روی مرحله دوم ساخت آن است و می خواهند حسگرها یا تیغه هایی به آن اضافه 
کنند تا در مناطق لغزنده بهتر حرکت کند. »جوجه تیغی« به این ربات اجازه می دهد تا خود را از حفره ها یا مناطقی که یک کاوشگر 

معمولی در آن گیر می کند بیرون بکشد.

بر اس��اس تحقیق��ات اخی��ری ک��ه در نش��ریه   Environmental Management منتش��ر ش��ده اس��ت، درختان 
Mediterranean Cypress یا همان »سروناز« در مقابل آتش سوزی مقاوم هستند. محققان می گویند که می توان از این 
درخت ها برای پیشگیری از آتش سوزی های جنگل استفاده کرد. در سال 2012، منطقه  مطالعاتی آنها آتش گرفت.»برنابه مویا« 
که تحقیقات خود را در این باره منتشر کرده، گفته است: »زمانی که رسیدیم، تمام درخت های بلوط، بلوط همیشه سبز، کاج ها و 
ارس ها بر اثر آتش سوزی سوخته بودند. اما فقط 1.27 درصد سرونازها آتش گرفته بودند.« درختان سروناز تنها چیزی بود که از 
آزمایشگاه مطالعاتی آنها باقی مانده بود و این موضوع محققان را بر انگیخت تا دلیل آتش نگرفتن این درختان را بررسی کنند. آنها 
پاسخ ساده ای هم به آن دادند: آب، آتش را خاموش می کند. محققان دریافته اند که درختان سروناز میزان آب زیادی را حتی در 
وضعیت های گرم و خشک در برگ های شان نگه می دارند. حتی برگ های ریخته شده درختان سروناز هم در پایین آنها می توانند 
محیط مرطوبی را برای جلوگیری از آتش سوزی بسازند. برخلاف دیگر برگ ها، برگ های سوزنی سروناز ها زمانی که روی یکدیگر 

انباشته می شوند، مثل یک اسفنج عمل می کنند و آب را در خود نگه می دارند. 

درختی که از آتش سوزی 
جنگل ها  جلوگیری می کند

گوشی جدید آلکاتل با شلوار جین تان ست می شود ال جی V10 را با 2 صفحه نمایش عرضه می کند

موتورولا در کنار عرضه موتو ایکس استایل، موتو ایکس پلی و موتو جی در حال آماده سازی گوشی هوشمند دیگری برای 
عرضه در اواخر سال 201۵ است. این گوشی هوشمند که پیش از این با نام موتورولا Bounce شناخته می شد حالا 
مشخص شده که با نام موتو ایکس فورس در ماه دسامبر )دی ماه( به بازار عرضه خواهد شد.  هنوز شرکت موتورولا به طور 
رسمی وجود گوشی هوشمند موتورولا ایکس فورس را تایید نکرده، ولی حالا تصاویری از این گوشی هوشمند منتشر شده 
که دید بهتری به ما از طراحی ظاهری آن می دهد. درست مثل موتو ایکس استایل، موتو ایکس فورس نیز دارای دوربین 
جلو با فلاش LED است. برخلاف موتو ایکس استایل در موتو ایکس فورس شاهد دو اسپیکر در زیر نمایشگر هستیم. 
شاید در بین این دو اسپیکر یک سنسور اثر انگشت تعبیه شده باشد، ولی هنوز در رابطه با آن مطمئن نیستیم. موتو ایکس 
فورس به نمایشگر ۵.۴ اینچی QHD  ضدخش، پردازنده اسنپدراگون ۸10 با ۳ گیگابایت رم، حافظه داخلی ۳2  یا ۶۴ 

گیگابایتی و دوربین 21 مگاپیکسلی اصلی در پشت به همراه دوربین جلوی ۵ مگاپیکسلی مجهز است. 

احتمالا به خاطر دارید که گوش��ی وان پلاس قرار بود نسخه ای داشته باشد که قاب پش��تی اش از جنس جین باشد.  
احتمالا هم به خاطر می آورید که این ایده  وان پلاس هیچ وقت محقق نشد! آلکاتل می خواهد این معضل بزرگ را حل 
کند. گوشی های هوشمند Pop Star  آلکاتل، متناسب با شلوار جین آبی شما ساخته شده اند. این گوشی هوشمند 
 ۵ اینچی، چندان هم قوی  نیس��ت و مهم ترین قابلیت آن، رنگ ها و امکانات زیاد شخصی س��ازی آن است. قرار است 
Pop Star مدل های مختلف زیادی داشته باشد؛ از مدل معمولی پلاستیکی گرفته تا مدلی که پشتش چرم است یا 
 همان مدل دنیم. ظاهر زیبای این گوش��ی به کنار، Pop Star یک صفحه  نمایش با وضوح 720p دارد، پردازنده اش 
۴ هسته ای است و دوربین آن هم ۸ مگاپیکسل دقت دارد. حافظه  اصلی  آن هم یک گیگابایت است و ۸ گیگابایت هم 
فضای ذخیره سازی دارد. الکاتل در کنار Pop Star همچنین از گوشی دیگری به اسم Pop Up رونمایی کرده که 
مشخصات سخت افزاری بهتری دارد. گوشی Pop Up پردازنده ۸ هسته ای دارد و حافظه  اصلی آن دو گیگابایت است.

ال جی قصد دارد مدل ارتقا یافته ای از گوش��ی G۴ را با نام Note G۴ رونمایی کند. دلی��ل وجود این احتمال ثبت 
نام تجاری Note G۴ در آمریکا و کره جنوبی بود،  این در حالی اس��ت که اخیرا تصاویری از سازمان تنظیم مقررات 
TENAA چین منتشر شده است.  براساس تصاویر منتشر شده، ال جی در حال کار روی یک گوشی هوشمند رده بالا 
همراه با صفحه نمایش دوم است. صفحه نمایش دوم در این محصول بالای صفحه  اصلی، سمت راست سنسور دوربین 
سلفی قرار گرفته و به نظر می رسد کاربردی خاص خواهد داشت. شرکت ال جی در این دستگاه از یک صفحه نمایش 
۵.7 اینچی با رزولوشن 1۴۴0×2۵۶0 پیکسل استفاده کرده اس��ت. توان پردازشی این محصول از طریق چیپ ست 
اسنپ دراگون ۸0۸ که در آن یک پردازنده 1۶ هسته ای قرار دارد، تامین می شود. همچنین شرکت سازنده در این گوشی 
۳ گیگابایت رم و ۶۴ گیگابایت حافظه  داخلی قابل ارتقا قرار داده است. از دیگر مشخصات سخت افزاری در این محصول، 

می توان به یک دوربین اصلی 1۶ مگاپیکسلی و یک دوربین ۵ مگاپیکسلی برای عکسبرداری های سلفی اشاره کرد.

ی موبایل
تازه ها

جوجه تیغی
 سطح نورد جدید ناسا 

تصاویر جدیدی از موتورولا ایکس فورس فاش شد

م��ن این س��اعت را دوس��ت دارم 
ممکن است به فکر خرید یک ساعت هوشمند افتاده باشید که به کمک آن نوتیفیکیشن ها 
را چک کنید، پیام ه�ای جدید را بخوانی�د یا در ظاهری زیب�ا همواره از گ�ذر زمان مطلع 

شوید. ساعت های هوش�مند در کنار ویژگی هایی که به آنها لقب هوشمند 
بخشیده، قرار اس�ت زمان را به نمایش بگذارند و بر روی دست قرار گیرند، 

 بنابراین بای�د از ظاهری زیب�ا، رابطی س�اده و نمایش�گری با کیفیت 
برخوردار باشند. 

در ادامه بیشتر درباره ساعت های هوشمند صحبت خواهیم کرد.
ساعت های هوش�مند زیادی به تازگی وارد بازار ش�ده اند که هر 

کدام از سیس�تم عاملی خاص، طراحی متف�اوت و ویژگی هایی 
برجس�ته برخوردارند. برای اینکه بهترین س�اعت هوشمند 

را انتخاب کنیم، در ابتدا نیاز اس�ت تا از مواردی که در دنیای این وس�ایل هوشمند جدید 
می گذرد، اطلاعات بیشتری داشته باش�یم. برای مثال بدانیم سیستم عامل این ساعت ها 
چه نام دارد، چه اپلیکیشن هایی در آنها اجرا می شود یا به صورت کلی یک 
ساعت هوشمند قرار است چه کار هایی برای ما انجام دهد. از چند سال پیش 
شرکت هایی همچون سامسونگ، ال جی، هواوی و پبل وارد عرصه  تولید 
ساعت های هوشمند شده اند و حتی تاکنون چند نسل از این وسایل 
را به بازار آورده اند. به تازگی با عرضه  س�اعت های هوشمند تازه از 
برند های مختلف، انتخاب بین این دسته از گجت ها نیز سخت شده، 
بنابراین قصد داریم در ادامه برای انتخاب بهترین ساعت هوشمند 

به شما کمک کنیم.

دس��تگاه هایی که هوش��مند خوان��ده می ش��وند از پلتفرم 
نرم افزاری برخوردارند که از طرفی وظیفه  تعامل با سخت افزار 

دس��تگاه و از طرف دیگر تعامل ب��ا کاربر و اس��تفاده کننده از 
دس��تگاه را بر عهده دارند. نکته ای که باید در بخش ش��ناخت 
سیستم عامل ها در نظر داشته باشید، توجه به پلتفرمی است که 

می تواند با گوشی هوشمند شما کار کند. 
اگر آیفون دارید، باید خرید یک س��اعت هوش��مند مبتنی بر 
اندروید وِر را از س��ر بیرون کنید. البته به تازگی پش��تیبانی از 
سیس��تم عامل iOS نیز به پلتفرم اندروید وِر اضافه ش��ده، اما 
نمی توان توقع بهینه ب��ودن اتصال این دو پلتفرم در مقایس��ه 
با اندروید را داش��ت. همچنین اگر از یک گوش��ی هوش��مند 
اندرویدی اس��تفاده می کنید، خرید اپ��ل واچ چندان منطقی 
نخواهد بود و تا حدود زیادی اقدامی اش��تباه است. با این حال 
ساعت های هوشمندی در بازار موجودند که قادرند با هر دو 

پلتف��رم اندروی��د و iOS ارتباط برق��رار کنند ک��ه نمونه آن 
س��اعت های س��اخت کمپانی پبل اس��ت. در بین  ساعت های 
 Pebble OS، Tizen، هوشمند تاکنون چهار سیستم عامل
Android Wear و Watch OS بیش��ترین اس��تفاده را 

داشته اند. سامسونگ پس از اوج گرفتن با اندروید تصمیم گرفت 
دس��تگاه های خود را از پلتفرم گوگل جدا و با سیس��تم عاملی 
مستقل هماهنگ کند. اکنون شرکت  کره ای ساعت های خود را 
مطابق با همین سیستم عامل نوپا با نام تایزن به بازار می آورد که 

البته هنوز آن چنان از لحاظ نرم افزاری به تکامل نرسیده است. 
در طرف دیگر، کمپانی پبل را داریم که همچون سامسونگ میل 
به استقلال دارد و سیس��تم عاملی اختصاصی برای ساعت های 
هوشمند خود ساخته است. سیستم عامل ساخته شده به وسیله 
پبل، Pebble OS نام دارد و از کرنلی منبع باز استفاده می کند، 
اما شرکت پبل اجازه توسعه یا اس��تفاده از این پلتفرم در سایر 
شرکت ها را نمی دهد. در ادامه بیش��تر درباره دو سیستم عامل 
اصلی ساعت های هوش��مند صحبت خواهیم کرد که به نوعی 
قرار اس��ت جنگ اندروید و iOS را این بار در زمینه  س��اعت ها 

تقلید کنند.

Android Wear
گوگل پلتفرمی بر پای��ه اندروید 

برای س��اعت های هوش��مند 
را آن  و  داده   توس��عه 
ب��رای اس��تفاده س��ایر 
کمپانی ها منتش��رکرده 
اس��ت. ای��ن سیس��تم 
ظاه��ر  ک��ه  عام��ل 
بس��یار خوب��ی دارد و 

 از طراح��ی متری��ال نی��ز
در می کن��د   پش��تیبانی 

ساعت های هوشمند شرکت هایی 
همچون ال جی، ه��واوی و موتورولا 

تاکنون استفاده شده است.

apple-watches
شبیه به تعامل پیچیده و وابس��ته اندروید ورِ با گوگل ناو، 
سیری نیز در اپل واچ نقشی اساسی برعهده دارد و بسیاری 
از کار های کاربر را تنها با ش��نیدن صوت ش��خص انجام 
خواهد داد. در Watch OS اپلیکیشن ها در صفحه اصلی 
یا منوی برنامه ها به شکل دایره های رنگی و کوچک نمایش 
داده می ش��وند و با لمس دارنده دس��تگاه 
اجرا خواهند ش��د. سیس��تم 
عام��ل Watch OS از 
 Glance ویژگی به نام
ش��ده   برخ��وردار 
که همچون ویجت ها 
در گوش��ی های همراه 
وظیفه اطلاع رسانی های 
سریع دس��تگاه را برعهده 

گرفته اند.

جوهر الکترونیکی
نمایشگر های جوهر الکترونیک معمولا در ساعت های 
هوش��مند ش��رکت پبل مورد اس��تفاده ق��رار گرفته 
 که علاوه ب��ر مصرف بس��یار بهینه تر بات��ری، می تواند 

ن به صورت مداوم روش��ن بماند و هر  م��ا ز
ک��ه اراده کنی��د، زم��ان را در 

س��ریع ترین حالت به شما 
نمای��ش ده��د. باتری در 
س��اعت های هوشمند 
ب��ا نمایش��گر جوه��ر 
الکترونیک��ی ب��ه مقدار 
کمتری مصرف می شود 
و شارژدهی دوباره باتری 
را ش��اید دو ت��ا پنج روز 

کامل به عقب بیندازد.

Watch OS
تعجب��ی ندارد ک��ه اپل سیس��تم عاملی برای س��اعت 
هوشمند خود توسعه دهد که تنها با گوشی های آیفون 
کار کند. Watch OS پلتفرمی است که تنها بر روی 
اپل واچ در حال اجراس��ت و پس از مدتی کوتاه اکنون 

بالغ بر ۳۵00 اپلیکیشن را پشتیبانی می کند.

android-wear-smartwatches
اندروید وِر تنها با دس��تگاه هایی س��ازگار است که از 
اندروید ۴.۳ به بالا برخوردارند. این سیس��تم عامل با 
کارت های سرویس دس��تیار صوتی گوگل ناو تعامل 
زیادی دارد و از کارت های این سرویس زیاد استفاده 
می کند. توسعه دهندگان زیادی به سمت این پلتفرم 
جذب شده اند و انتظار می رود در آینده ای نزدیک این 
سیستم عامل ساعت های هوشمند با اپلیکیشن های 

ضروری و کاربردی زیادی همراه شود.

جمع بندی
س��اعت های هوش��مند زیادی به بازار آمده اند که از 
طراحی، پلتفرم، نمایش��گر، طول عمر باتری و البته 
متفاوتی بهره می برند. انتخاب در بین بهترین ساعت 
هوشمند مخصوصا در بحث طراحی، بسیار سلیقه ای 
اس��ت، با این حال اگر دوس��ت ندارید زیاد س��اعت 
هوشمند خود را به شارژ بزنید، ساعت های با نمایشگر 
جوهر الکترونیک گزینه بهتری به حس��اب می آیند. 
اگر تنوع نرم افزاری برای ش��ما اهمیت زیادی دارد، 
 Android بهتر اس��ت در بین س��اعت های پلتفرم
"Wear گ��وگل ی��ا Watch OS اپ��ل یک��ی را 

انتخاب کنید.

رنگی
نمایشگر های رنگی و لمسی که برای مثال در 
ساعت هوشمند اپل مشاهده می کنیم، در این 

دسته قرار می گیرند. 
ای��ن نمایش��گر ها همچ��ون گوش��ی های 
هوشمند اپلیکیشن ها، عکس ها و موارد 
مختلف را به نمایش می گذارند و شما 
می توانید محتوای در حال نمایش را 

لمس کنید. 
 مصرف باتری در نمایش��گر های رنگی

مق��داری بیش��تر اس��ت و معم��ولا این 
نمایشگر ها عمر باتری س��اعت را تا یک یا 

حداکثر دو روز کاهش می دهند.
 همچنی��ن در س��اعت های با نمایش��گر 
رنگی ب��ه دلیل اس��تفاده زیاد نمایش��گر 
روش��ن از باتری، معمولا صفحه نمایش 
دائم روش��ن نمی ماند و برای مش��اهده 
 زم��ان لازم اس��ت ت��ا کمی س��اعت را 

حرکت دهید.

طراحی
طراحی ساعت های هوشمند به دلیل پوشیدنی بودن 
این وسایل، از اهمیت بالایی برخوردار است، به همین 
دلیل کمپانی های سازنده س��اعت های هوشمند کار 
س��خت تری برای طراحی محصولاتی دارند که بتواند 
همه س��لایق را راضی کند و فروش بالایی نیز کسب 
کند. از طرف دیگر، سلیقه افراد در انتخاب نوع، شکل، 
جنس و طراحی س��اعت ها نیز بس��یار متفاوت است. 
ساعت های هوشمند با نمایشگری دایره ای و مستطیلی 
بس��یار متداول شده اند. س��اعت هایی که نمایشگری 
دایره ای و سنتی دارند، معمولا می توانند طراحی بسیار 

زیبا پیدا کنند و با بدنه و بند هایی زیبا هر چشمی را 
به خود خیره کنند. نمونه ساعت های هوشمند 
با نمایشگر دایره ای را هم اکنون در موتو ۳۶0 
یک و دو موتورولا، گیر S2 سامسونگ و جی 
واچ آر ال جی مشاهده می کنیم. اپل به دلیل 
اینکه ساعت هوشمند خود را با نام اپل واچ با 
طراحی دایره ای نساخت، بسیار مورد انتقاد 
قرار گرفت، با این حال ساعت هایی با طراحی 

مستطیلی نیز طرفداران خود را دارند.

عمر  باتری
یکی از دغدغه های بزرگ درباره خرید س��اعت های 
هوش��مند، عم��ر بات��ری ای��ن محصولات اس��ت. 
س��اعت های پیش رو در این عرصه همچون اپل واچ 
یا موتو ۳۶0 زیاد در زمینه طولانی کردن عمر باتری 
قوی نبوده اند و تنها شارژ باتری را برای یک یا حداکثر 
دو روز نگه می دارند، اما ساعت های هوشمند شرکت 
پبل به دلیل بهره بردن از نمایش��گری با تکنولوژی 
جوه��ر الکترونیک مص��رف باتری زی��ادی ندارند و 
می توانند حداکثر تا پنج روز یا یک 
هفته شما را همراهی کنند. اگر 
به س��اعت های هوشمند با 
نمایشگر جوهر الکترونیک 
علاقه ای نداری��د، باز هم 
انتخاب های��ی پی��ش رو 
است که با کمی تحقیق 
درباره عم��ر بات��ری، به 
بهترین ساعت با بیشترین 
ط��ول عمر باتری دس��ت 

پیدا خواهید کرد.

سیستم عامل و  اپلیکیشن ها

نمایشگر
یکی از وظایف اصلی س��اعت های هوشمند، نمایش 
زمان اس��ت که باید حتی در زیر نور خورشید نیز به 
راحتی انجام گیرد، بنابراین س��اعت های هوشمند با 
رزولوشن نمایشگر مناس��ب و پنل قوی قادر خواهند 
بود در بدترین شرایط نیز محتوای موجود در نمایشگر 

را به شما نشان دهند.

قیمت
ساعت های هوش��مندی که س��ال پیش معرفی و عرضه 
شده اند، اکنون قیمت بسیار مناس��بی دارند و می توان با 
هزینه خرید یک گوش��ی میان رده، یک ساعت هوشمند 
مناسب را سفارش داد. در بحث قیمت، ساعت هوشمند 
اپل گران ترین محصول تولید شده در این زمینه است که 
قیمت پایه آن از ۳۵0 دلار شروع شده و در نسخه ادیشن 
این محصول، قیمت تا 17هزار دلار نیز می رسد، اما رقیب 
سرسخت اندروید ورِی س��اعت اپل با نام موتو ۳۶0 ، تنها 

قیمتی 17۹ دلاری دارد.

راهنمای خرید ساعت هوشمند
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اخبار شرکت ها

فناوری های پاناسونیک برای زندگی بهتر
پاناس��ونیک نوآوری های جدیدی در ح��وزه ی زندگی هوش��مند ارائه 
کرد. شرکت ژاپنی پاناسونیک در جریان مراس��م IFA 2015 که از روز 
چهارشنبه در برلین آغاز شده است، مجموعه ای از محصولات هوشمند را 
به طور رسمی معرفی کرد. پاناسونیک در این مراسم سعی داشت ابزارهای 
هوشمند را برای راحت تر شدن زندگی هوشمند رونمایی کند.در جریان 
مراسم IFA 2015 برلین، Laurent Abadie رییس هیات مدیره و 
مدیرعامل بخش اروپایی شرکت پاناسونیک گفت که این شرکت قصد دارد 
از تکنولوژی برای بهتر شدن زندگی استفاده کند. او در این مراسم به این 
موضوع اشاره کرد که پاناسونیک سعی دارد تمام انرژی خود را روی ایجاد 
نوآوری برای زندگی هوشمندتر قرار دهد، اشاره کرد.یکی از محصولاتی 
که رییس هیات مدیره ی پاناسونیک در جریان مراسم IFA 2015 برلین 
به طور رسمی معرفی کرد، Nubo بود. این محصول یک دوربین امنیتی 
است که تنها با شبکه ی اینترنت 4G کار می کند؛ به این معنی که قابلیت 
پشتیبانی از ش��بکه وای فای را ندارد. کاربران با اس��تفاده از گوشی های 
هوشمندش��ان می توانند این دوربین را کنترل کنند. پاناسونیک برای 
طراحی و تولید این محصول با شرکت بیمه ی Allianz همکاری می کند. 
براین اساس در صورتی که در محل استفاده از دوربین Nubo مشکلی 
ایجاد شود، این دستگاه به صورت خودکار به شرکت بیمه  اطلاع می دهد.در 
ادامه ی این کنفرانس Tetsuro Homma، یکی از مسوولان این شرکت 
در مورد اهمیت طراحی و فضا در محصولات آینده ی پاناسونیک صحبت 
کرد. به گفته ی او یکی از اهداف این ش��رکت کس��ب درآمد 17 میلیون 
یورویی از بازار اروپا تا س��ال 2018 است. او همچنین به نوآوری های این 
شرکت در زمینه ی تولید یخچال هایی با برچسب انرژی A+++  و تکنولوژی 
عکاس��ی با کیفیت 4K اش��اره کرد.البته مهم ترین محصول هوشمند 
پاناسونیک که در این مراسم از آن رونمایی شد، تلویزیون OLED  این 
 OLED است. این محصول نخستین تلویزیون  CZ950 شرکت با نام
4K پاناسونیک است. شرکت پاناسونیک برای تنظیم رنگ این تلویزیون 
از Mike Sowa، رنگ شناس حرفه ای هالیوود کمک گرفته است.به گفته  
مدیرعامل این شرکت، نمایش رنگ مشکی خالص در این نوع از صفحه های 
نمایش یک چالش است و پاناسونیک توانسته این مشکل را برطرف کند. 

همچنین یکی از ویژگی های اصلی این تلویزیون گواهی THX است.  

سامسونگ در جریان برگزاری مراسم IFA 2015 در شهر برلین دو ساعت هوشمند Gear S2 و Gear S2 کلاسیک را به طور 
رسمی معرفی کرد. سامسونگ قصد دارد قابلیت پشتیبانی از آیفون را هم برای این محصولات فراهم کند.به تازگی گزارش هایی 
از وب سایت Digital Spy منتشر شده است. براساس این گزارش ها، سخنگوی سامسونگ تایید کرده که این شرکت قصد دارد 
قابلیت پشتیبانی از آیفون را برای ساعت های هوشمند Gear S2 فراهم کند. البته همان طور که می دانید امکان فراهم کردن این 
قابلیت کمی دور از انتظار است، اما سخنگوی سامسونگ اعتقاد دارد که این شرکت قادر است در برخی موارد این قابلیت را ایجاد 
کند.ساعت گلکسی گیر S2 از یک صفحه نمایش لمسی بهره می برد و چند کلید مختلف روی آن دیده می شود. لبه های این ساعت 
هوشمند به شکل چرخان طراحی شده و کاربران می توانند با چرخاندن آن به منوهای مختلف، برنامه ها و اشکال گوناگون دسترسی 
داشته باشند..صفحه نمایش این ساعت کاملا رنگی و شفاف اس��ت و به راحتی نظر کاربران را به سمت خود جلب می کند. سایز 
صفحه نمایش این محصول 1.2 اینچی Super AMOLED با زرولوشن 360×360 پیکسل است. همچنین سامسونگ از سیستم 

عامل تایزن برای این ساعت هوشمند استفاده کرده است.  

متاسفانه نمی توانیم به راحتی گربه ها زندگی کنیم: هر روز بخوابیم، با هر چیزی خوشحال شویم یا اینکه روی پاهای مان فرود 
بیاییم. اما اخیرا این امکان فراهم شده است تا حداقل بتوانیم قسمت کوچکی از دنیا را از چشمان یک گربه ببینیم.این ایده توسط 
استان هیروشیمای ژاپن ارایه و راه اندازی شده است. مسوولان این استان وب سایتی را به راه انداخته اند که توسط آن می توان 
شهر »اونومیچی« را از دید یک گربه دید. این شهر در واقعیت هم پر از گربه است .وب سایت که Cat Street View نام گرفته، 
ساختاری کاملا شبیه سرویس Street View شرکت گوگل دارد. در واقع مسوولان استان هیروشیما گفته اند که این وب سایت 
توسط همان کسانی ساخته شده است که گوگل استریت ویو را ساخته بودند. گشت و گذار در این وب سایت دقیقا از دیدگاه یک 
گربه است؛ طوری که فروشگاه ها و مکان هایی که گربه ها می توانند به راحتی در آن جا حرکت کنند را نشان می دهد، یا اینکه 
مکان گربه های دیگر شهر را مشخص می کند. برای اینکه فراموش هم نکنید که یک گربه هستید، با هر کلیک در این سایت یک 
»میو« هم می شنوید.با توجه به اینکه گربه ها فقط هم روی زمین حرکت نمی کنند، در برخی مواقع هنگام حرکت روی نقشه از 

روی پشت بام ها سر در می آورید. 

دنیا را از دید 
یک گربه ببینید

 Gear S2 ساعت هوشمند 
از آیفون هم پشتیبانی می کند

این روزها هنگام گفت وگو با دوستان خود در اپلیکیشن های ارتباطی، 
ده ها بار با پیغام “X در حال تایپ کردن است” مواجه می شویم؛ پیامی 
که از جهتی مانع تداخل صحبت ها با هم شده و از طرف دیگر، در صورت 
 Beam .کُندی طرف مقابل در پیام رسانی بسیار آزاردهنده خواهد بود
Messenger اپلیکیشنی است که با روشی ساده این مشکل را برطرف 
کرده است.  اگر با برنامه Hyperterminal در ویندوز کار کرده باشید، 
 مطمئنا با عملکرد بیم مسنجر هم آشنا خواهید بود. در محیط بیم، هر 
کلمه ای که تای��پ می کنید در همان لحظه برای طرف مقابل ش��ما به 
نمایش در می آید. البته عک��س این حالت نیز در بیم صادق اس��ت؛ در 
پنجره پیام رسانی بیم قادرید تا کلمات تایپ شده توسط دوستتان را در 
همان لحظه مشاهده کرده و از تجربه یک چت همزمان و زنده تر از سایر 
اپلیکیشن ها لذت ببرید.البته دیده شدن همزمان کلمات توسط طرف 
مقابل، به این معنی نیست که توانایی حذف پیغام های خود را ندارید؛ بلکه 
دوست ش��ما تنها کلمات را فقط هنگام تایپ کردن مشاهده کرده و اگر 
تمایلی به ثبت آن در مکالمه نداشته باشید، کافی است از زدن دکمه ارسال 
پرهیز کنید.با توجه به ماهیت Real Time اپلیکیشن، هیچ پیغامی مبنی 
بر رسیدن پیام ها به طرف مقابل در سرورهای بیم مسنجر ثبت نشده و 
همچنین قادرید تا بدون فشردن دکمه ارسال، مکالمه خود را تا انتها ادامه 
 دهید. از این رو بیم مس��نجر یکی از امن ترین محیط های ممکن برای 
گفت وگوی آنلاین به شمار می رود.به غیر از این قابلیت، توانایی ارسال 
عکس و ویدئو نیز در بیم مهیا شده و ضمنا تصویر پس زمینه و هدر صفحه 
پیام رسانی را می توانید به سلیقه خود شخصی سازی کنید. بیم مسنجر 
را می توانید به صورت رایگان در گجت های اندرویدی خود داشته باشید. 

  با اپلیکیش�ن »نیمکت« کلاس درس را به موبایل های خود 
بیاورید 

دیگر دورانی که برای یادگیری دروس، مجبور به رفتن به مدرسه و مچاله 
شدن پشت نیمکت های غیراستانداردش بودیم به سرآمده؛ این روزها 
 با داش��تن یک تلفن هوش��مند، حالا کلاس های درس هس��تند که به 

موبایل های ما می آیند و مباحث مختلف را به ما آموزش می دهند. نیمکت، 
اپلیکیش��نی برای آموزش مجازی به دانش آموزان مقطع دبیرستان و 
کنکوری هاست که به تازگی در کافه بازار عرضه ش��ده است. با ورود به 
محیط زیبا و گرافیکی نیمکت، تعداد قابل توجهی ویدئوی آموزش��ی از 
دروس مختلف برای پایه های اول، دوم و سوم دبیرستان را مشاهده خواهید 
کرد. بنابراین اگر دانش آموز دبیرستانی هستید یا برای کنکور می خوانید، 
مطمئن باشید که مبحث مورد نیازتان را در نیمکت خواهید یافت.ویدئوها 
بسته به نوع مطلب درسی، چه شیمی و چه فیزیک در دسته بندی های 
منظمی قرار گرفته اند. به طور مثال با ورود به منوی شیمی اول دبیرستان، 
کلیه سرفصل های درس را مشاهده کرده و با یک اشاره به ویدئوی بخش 
مورد نظرتان وارد خواهید شد. همچنین در بخش “نیمکت من” قادرید 
ویدئوهای مورد علاقه تان را برای دسترس��ی آسان تر جمع آوری کنید.

 ویدئوها را می توانید به صورت آنلاین تماش��ا کرده، ی��ا اینکه با دانلود و 

ذخیره سازی در اپلیکیشن سر فرصت به بررسی آنها بپردازید. خوشبختانه 
ویدئوهای نیمکت با وجود زمان طولانی، کم حجم اند و با س��رعت های 
پایین اینترنت هم مشکلی در مشاهده آنها نخواهید داشت.کلیه این دروس 
توسط دبیران مجرب کشور همراه با صدایشان روی یک تخته سیاه مجازی 
تدریس می شود. بنابراین با دیدن ویدئوها تجربه ای همانند نشستن در سر 
کلاس را خواهید داشت، با این تفاوت که این بار شمائید که زمان کلاس 
را تعیین می کنید.نیمکت اپلیکیشنی رو به گسترش است، بنابراین اگر 
احساس می کنید که توانایی ساخت ویدئوهای آموزشی را دارید کافی 
اس��ت تا به وبس��ایت نیمکت مراجعه کرده و با ثبت ویدئوهای خود، در 
 تکامل آن س��هیم باش��ید.اگر تا به حال آموزش الکترونیکی را امتحان 
نکرده اید، مطمئنا کار با اپلیکیشن نیمکت شروع خوبی برایتان خواهد بود. 
این اپلیکیشن آموزشی را می توانید با حجمی حدود 4 مگابایت به رایگان 

در گجت های اندرویدی خود داشته باشید.

نوشته های دوستانتان را در لحظه تایپ کردن بخوانید

با Beam Messenger آشنا شوید شرکت سامس��ونگ در اولین کنفرانس خبری خودش در 
نمایش��گاه IFA اهداف خودش از اینترنت اشیا )IOT( را 
به نمایش گذاشت. سامس��ونگ نشان داد که به چه صورت 
به اینترنت اشیا فکر می کند و به چه ش��کل قصد دارد این 
تکنولوژی را در واقعیت و محصولات خ��ودش به کار ببرد.

دکتر W.P Hong مسوول بخش بازاریابی سامسونگ به 
این موضوع اشاره کرد که این شرکت در پنج سال گذشته 
بی��ش از 530 میلیون دس��تگاه مختل��ف در اروپا فروخته 
است. این شرکت به عنوان برند شماره یک در زمینه تلفن 
همراه و تلویزیون در اروپا ش��ناخته می شود.سامس��ونگ 
در صحبت هایش ب��ه این موضوع اش��اره کرد ک��ه آنها به 
افق های درحال ش��کل گیری و روبه  رش��دی که به وجود 
آمده اند نگاه می کند. استفاده از اینترنت در وسایل مختلف 
پتانسیل بسیار بالایی دارد و این چیزی است که سامسونگ 
می خواهد در اینترنت اشیا از آن استفاده کند. سامسونگ 
گفت ارزش اینترنت اش��یا تا س��ال 2020 ب��ه 1 تریلیون 
یورو خواهد رس��ید. این ش��رکت گفت:ما مطمئن هستیم 
 که اینترنت اش��یا انقلابی را در دنیا به وج��ود خواهد آورد. 
دکتر Hong گفت: تمام وس��ایلی که سامس��ونگ تا سال 
2020 راهی بازار می کند به اینترنت اشیا مجهز خواهند شد 
و مردم می توانند از آنها در زندگی خودشان استفاده کنند.

 چشم انداز سامسونگ 
از اینترنت اشیادرمحصولاتش

در مورد سیستم های جدید اپل چه می دانید؟ 

فورس تاچ چیست؟ 
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چند روز پیش، وب سایت چینی Weibo اطلاعاتی از نتایج 
بنچمارک گوشی نکس��وس ال جی منتش��ر کرد. بر اساس 
اطلاعات موجود، این گوشی از پردازنده  اسنپ دراگون کوالکام 
 808 و 3 گیگابایت رم به��ره می برد. در ضم��ن روز جمعه
۶ ش��هریور، تصاویر جدیدی از نکس��وس ال جی به بیرون 
درز پیدا کرد. این تصاویر، وجود حس��گر اثر انگشت را تایید 
می کنند. به خاطر داشته باشید که نکسوس ال جی احتمالا 
هفتم مهر عرضه خواهد ش��د، اما امس��ال این فقط ال جی 
نیست که نکسوس می سازد. هواوی هم به عنوان چهارمین 
تولیدکننده و فروشنده تلفن های هوشمند در دنیا، می خواهد 
 کیفیت س��اخت محصولات��ش را با عرضه یک نکس��وس

۵.۷ اینچی به رخ رقبا بکشد. 

تلاش های هواوی در بازار تلفن های هوشمند، تنها به 
نکسوس جنجالی اش ختم نمی شود. 

اواسط هفته  گذشته بود که تصاویری از گوشی هواوی 
میت S لو رفت. هنوز اس��م اصلی این گوشی مشخص 
نیس��ت؛ برخی آن را میت S و برخی ه��م میت ۷S یا 
می��ت 8 می نامن��د. البته احتم��الا تا پیش از مراس��م 
IFA، یعنی ت��ا چند روز دیگ��ر، تکلیف این گوش��ی 
مش��خص می ش��ود. یک فروش��گاه آنلای��ن جزئیات 
سخت افزاری و قیمت نهایی گوشی هواوی میت S را در 
وب سایت خود منتشر کرده اس��ت. بر اساس اطلاعات 
 موجود، این گوشی احتمالا با تکنولوژی »فورس تاچ« 

)Force Touch( معرفی خواهد شد.

همگام با موفقیت های پی درپی ویندوز ۱0، مایکروس��افت 
خودش را ب��رای معرفی محصولاتی جدی��د آماده می کند. 
هفته  پیش مشخصات سخت افزاری احتمالی سرفیس پرو 4 
منتشر شد، همچنین خبری هم در مورد اندازه های مختلف 
سرفیس پرو 4 شنیدیم. ظاهرا مایکروسافت، امسال سرفیس 
پروی جدی��د را در دو مدل ۱۲ اینچ��ی و ۱4 اینچی عرضه 
خواهد کرد. در ضمن، تصاویر جدید دو گوشی لومیا 9۵0  و 
لومیا 9۵0XL را از دست ندهید. مایکروسافت این محصولات 
را همراه با سیستم عامل ویندوز ۱0 تا چند هفته  دیگر معرفی 
می کند. در آخر هم باید بگوییم براساس اطلاعات منتشر شده 
از سوی برخی از فروشندگان، به نظر می رسد که مایکروسافت 
قصد دارد آفیس ۲0۱۶ را در تاریخ 3۱ شهریور راهی بازار کند.

 نکسوس ها  همچنان 
خبرساز  می شوند

 هواوی به دنبال
 بهترین ها

 مایکروسافت 
و محصولاتی که در راهند

اخبار شرکت ها
پاسخ سامسونگ به مشکل قلم S نوت 5

 دفترچه راهنما را بخوانید
شرکت سامسونگ در پی خبرساز شدن مشکلات ناشی از اشتباه 

قرار دادن قلم  S بیانیه ای در پاسخ به این نقص فنی منتشر کرده 
است. روز گذش��ته خبری منتش��ر کردیم مبنی بر اینکه اشتباه 
قرار دادن قلم Stylus S در گوش��ی گلکسی نوت ۵ به دستگاه 

آسیب می زند. 
در واقع قرار دادن س��ر دیگر این قلم به مکانیزم��ی که قلم S را 
تشخیص می دهد، صدمه می زند؛ و به دنبال آن شاید شما دیگر 
هیچ نتوانید از استایلس استفاده کنید.سامسونگ از این موضوع 

آگاه است، اما هیچ راه حلی برای آن ندارد.
 این موضوع به این دلیل اس��ت که ش��رکت سامسونگ از همان 
ابتدا فکر نمی کرد چنین مش��کلی به وجود بیاید. سامس��ونگ 
“توصیه ی اکید می کند” که تمام دارندگان گلکس��ی نوت ۵ “از 
دستورالعمل های ارایه شده در دفترچه راهنما پیروی کنند تا با 
چنین س��ناریوی غیر منتظره ای مواجه نشوند.« البته، دفترچه 
راهنما به شما از خطرات ناشی از برعکس قراردادن قلم S هشدار 

اپل در م�اه آینده س�ری جدیدی از 
آیفون ه�ای خ�ود را معرف�ی خواهد 
 کرد، اما چ�ون س�ری اس آیفون ۶ و

۶ پلاس معرفی خواهند شد، نمی توان 
انتظ�ار تغیی�رات در ظاه�ر گوش�ی 

را داش�ت. به نظر می رس�د ع�لاوه بر 
تغییرات س�خت افزاری درون گوشی 
شاهد اضافه ش�دن فناوری فورس تاچ 
 اپل به آیفون ه�ای جدید باش�یم. اما 
فورس تاچ چیست و چه کاربردی دارد؟

فورس تاچ صفحه نمایش حساس به مقدار فشار را با بازخورد لمسی ترکیب می کند.  نوعی 
از این فناوری در کنترلرهای ایکس باکس وان استفاده شده، اما نکته ای که باعث جذابیت 

فناوری اپل می شود، ساخت صفحه نمایش حساس به مقدار فشار است؛ چرا که غالب صفحات 
نمایش امروزی هیچ حساسیتی به مقدار فشار انگشت ندارند. اپل واچ از فناوری فورس تاچ در 
صفحه نمایش خود بهره می برد، این در حالی است که مک بوک های جدید این فناوری 
را در ترک پدهای خود جاسازی کرده اند. این دو، با وجود بهره گیری از فناوری یکسان، 
حسی بسیار متفاوت را به کاربر القا می کنند. ترک پد مک بوک همانند ترک پدهای 
معمولی است، اما کلیک های آن در واقع در اثر فشار لمس عملکرد متفاوتی دارند. 
در واقع فشار بیشتر بعد از کلیک بر روی ترک پد می تواند عملکردهای مختلفی را 
نتیجه دهد. در یک وبسایت می تواند واژه یا اصطلاحی که بر روی آن کلیک کرده اید را 
شرح دهد یا در طی پخش ویدئو این لمس می تواند سرعت پخش را کاهش یا افزایش دهد. 

فورس تاچ می تواند فشارهای مختلف لمس را تشخیص دهد، اما در حال حاضر استفاده های 
آن محدود هستند. همچنین فورس تاچ در اپل واچ به فشارهای بیشتر بر روی صفحه نمایش 
بازخوردهای مختلفی را نشان داده و به نظر می رس��د باعث لرزش کوچکی در بدنه  ساعت 
می شود و بیشتر برای نشان دادن منوهای زیرمجموعه به کار می رود. زمانی که اپلیکیشن 
موسیقی در حال اجراست، فشار بیشتر بر روی صفحه نمایش گزینه هایی مانند پخش تصادفی 
را فعال می کند. یا در هنگام نشان دادن ساعت فشار بیشتر بر روی صفحه نمایش گزینه های 
مختلف برای پوسته  ساعت را در اختیار شما قرار خواهد داد، اما اپل واچ قطعه جدیدی غیر از 
قطعه های معمولی به نام Taptic Engine نیز دارد. این موتور باعث می شود که ساعت شما 

علاوه بر لرزش های معمولی، توانایی ایجاد لرزش های مختلف و پیچیده را نیز داشته باشد.

فورس تاچ چیست؟

 فورس تاچ چه آینده ای 
پیش رو دارد؟ 

آگهی مناقصه شماره 3- 94 منطقه چهارده 
شهرداری اصفهان

مدیر منطقه 14 شهرداری اصفهان 

شهرداری منطقه چهارده در نظر دارد پروژه های ذیل را تعیین پیمانکار نماید: 

مبلغ برآورد اولیه نام پروژه 
تقریبی )ریال(

مدت اجرا ردیف اعتباری
عملیات 

سپرده شرکت در 
مناقصه به)ریال( 

مناسب سازی معابر و پارک ها 
جهت تردد معلولین و جانبازان 

47/000/000 ماه 500/000/0003301102

اصلاح هندسی ورودی بلوار 
شکوفه

25/600/000 ماه 220/038/2973301082

تعمیرات و نگهداری در سطح 
منطقه 

47/000/000 ماه 500/000/0003300128

احداث آبراهه و اجرای کانیو در 
سطح منطقه

47/000/000 ماه 500/000/0003200102

حفر و تنقیه، لایروبی چاه آب 
باران 

47/000/000 ماه 500/000/0003200101

احداث آبنمای میدان عاشق 
اصفهانی

36/300/000 ماه 368/727/2783500144

تذکرات: 
1-شرکت کنندگان موظف به ارایه رتبه بندی مرتبط از معاونت برنامه ریزی و نظارت راهبردی ریاست جمهوری 

می باشد. 
2-پیمانکاران ملزم به ارایه اسناد و مدارک شرکت، گواهی تشخیص صلاحیت و سوابق کاری خود قبل از تهیه اسناد 

می باشند، بدیهی است تحویل اسناد مناقصه منوط به ارزیابی سوابق و توان شرکت کنندگان می باشد. 
3-واجدین شرایط می توانند از تاریخ نشر این اطلاعیه همه روزه به جزء روزهای تعطیل به شهرداری منطقه چهارده 
واق�ع در خیاب�ان زینبیه خیابان آیت الله غفاری- مقابل حرم حضرت زین�ب )س( مراجعه و با ارایه معرفی نامه کتبی  
شرکت و سایر مدارک نسبت به خرید اسناد  اقدام نمایند. لازم به ذکر است کلیه اسناد مناقصه می بایست توسط 

شرکت کننده تایید، مهر و امضا شده و طبق شرایط مناقصه ضمیمه پیشنهاد خود نمایند. 
4-آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت تا ساعت 12 مورخ 1394/6/26 می باشد، بدیهی است دریافت پاکت ها بعد 

از ساعت مقرر امکان پذیر نمی باشد. 
5-سپرده شرکت در مناقصه صرفا باید به یکی از صورت های ضمانتنامه شرکت در مناقصه، ضمانت نامه معتبر 

بانکی و یا فیش بانکی )شماره حساب 1001880250 بانک شهر شعبه پل بزرگمهر( تهیه شود. 
6-شهرداری منطقه در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است. 

7-حضور نماینده تام الاختیار و مطلع به آنالیز قیمت پیشنهادی و با معرفینامه کتبی پیمانکار در روز بازگشایی پاکت ها 
در محل الزامی است )تاریخ بازگشایی پاکت ها 94/6/28 می باشد.(

8-برندگان اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد. 
9-برن�ده مناقصه جهت عقد قرارداد باید مع�ادل 5درصد مبلغ مورد پیمان را به عنوان تضمین تعهدات پیمان به 
صورت ضمانتنامه بانکی و یا  اسناد خزانه   به شهرداری تسلیم نماید. این ضمانتنامه طبق ماده 34 شرایط عمومی پیمان 

آزاد می گردد. 
10-هزینه چاپ آگهی مناقصه به عهده برنده مناقصه می باشد. 
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 امام جمعه اصفهان در بازدید 
از نمایشگاه کتاب اصفهان:

کیفیت نمایشگاه بهبود یافته است

آیت الله سید یوسف طباطبایی نژاد در بازدید از یازدهمین نمایشگاه 
کتاب در گفت و گو با ایسنا گفت: دو سال قبل از نمایشگاه کتاب بازدید 
کردم و در مقایسه  با آن سال می توان گفت که امسال وسعت نمایشگاه 
و تنوع کتاب ها بیشتر است و شاهد وجود کتاب های جدیدی در عرصه 
 ورزش و همچنین اطلس های جغرافیایی هس��تیم. وی با بیان اینکه 
دو سال قبل در نمایشگاه کتاب، اجناس��ی غیر از کتاب نیز فروخته 
می شد، افزود: امس��ال در نمایش��گاه تنها کتاب عرضه می شود و با 
وجودی که در روزهای آخر برگزاری هس��تیم، اما انصافا مش��تریان 
کتاب حضور خوبی داش��ته اند. خطیب جمعه اصفه��ان درباره بهتر 
برگزار کردن نمایش��گاه کتاب، تصریح کرد: معتق��دم باید جمعی از 
 روانشناس��ان و جامعه شناس��ان با هم تبادل نظر کرده و این عمل را 
بر اساس نیاز جامعه سنجیده و  س��پس به دنبال آن کتاب ارائه شود؛ 
چرا که خیلی از کتاب ها چاپ شده و مولف آن معلوم نیست و در انبارها 
خاک می خورد. وی با بیان اینکه بهتر اس��ت در نمایشگاه کتاب های 
علمی و حوزوی نیز از هم جدا شود، اظهارکرد: دغدغه اصلي این است 
که تنها عده کمی به دنبال مطالعه هس��تند. در حال حاضر اصفهان 
جمعیت زیادی دارد، اما به نسبت آن تعداد کمی برای بازدید آمده اند. 
امام جمعه اصفهان با بیان اینکه در مدارس باید فرهنگ کتابخواني 
را ترویج داد، خاطر نشان کرد: خود معلمان باید بیشتر مطالعه کنند 
 و بارها به برخی از افراد این قش��ر توصیه کرده ام که مدرک دیپلم تا 
فوق لیسانس مقدمه ای برای خواندن کتاب های بیشتر است و معلمي 
تنها یك شغل نیست. طباطبایی نژاد با بیان اینکه در برخی کشورها 
ش��اهد کتاب خواندن م��ردم در اتوبوس ها هم هس��تیم، تاکید کرد: 
تلویزی��ون دارای مخاطب��ان زیادی اس��ت و باید مردم را به س��وي 
فرهنگ مطاله س��وق دهد و منبر های دینی راه مناسبی برای ورود 
 به این عرصه اس��ت. نماینده ولي فقیه در استان افزود: قبل از انقلاب

50 کانون فرهنگی در اس��تان اصفهان داشتیم، اما در حال حاضر در 
مساجد استان اصفهان حدود یك هزار و 700 کانون فرهنگی ایجاد 

شده است.

فرمانده بسیج سازندگی کشور:
 268طرح محرومیت زدایی 

در روستاهای اصفهان اجرا شد
فرمانده بسیج سازندگی کشور در فریدونشهر گفت: برای اجرای این 

طرح ها بیش از 55 میلیارد و 580 میلیون ریال هزینه شده است.
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از ایرنا، سید ضیاءالدین حزنی افزود: 
150طرح از این طرح ها را سپاه صاحب الزمان)عج(، هشت طرح را 
قرارگاه عملیاتی سید الشهدا ، 37 طرح را موسسات قرارگاه سازندگی 

خاتم انبیاء و 73 طرح را گروه های مردمی انجام داده اند.
وی خواستار ارائه آمار دقیق از روس��تاهای محروم استان و گزارش 
جامعی از فقر و محرومیت این روستا و همچنین معرفی روستاهایی 
که مس��جد ندارند شد و گفت: س��اخت مس��اجد، خانه عالم، خانه 
 بهداش��ت، غس��الخانه، مجموعه های ورزشی و آبرس��انی ازجمله 
فعالیت ه��ای ای��ن ق��رارگاه اس��ت. س��رهنگ ان��وری، فرمانده 
 بسیج س��ازندگی اس��تان اصفهان نیز با اش��اره به اجرای 76طرح 
محرومی��ت زدای��ی در چهار شهرس��تان فری��دن، فریدونش��هر، 
 چادگان و بوئین و میاندش��ت در سال گذش��ته با اعتباری افزون بر

25 میلیاردری��ال، گف��ت: از این تع��داد، 26 طرح به شهرس��تان 
 فریدونش��هر اختص��اص داش��ته و در س��طح اس��تان 160 طرح 

محرومیت زدایی در سال گذشته به اجرا درآمده است.

رییس کمیسیون فرهنگی مجلس خواستار شد؛
 لزوم اجرای قانون حمایت از 

آمران به معروف و ناهیان از منکر
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از روابط عمومی ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر، استان اصفهان هشتمین جلسه کارگروه بانوان ستاد 
امر به معروف و نهی از منکر در دفتر حجت الاسلام سالك، نماینده 
مجلس شورای اس��لامی و رییس کمیس��یون فرهنگی مجلس با 
موضوع عفاف و حجاب برگزار ش��د. در این جلسه مسائل مربوط به 
عفاف و حجاب، قانون حمایت از آمران به معروف، فراگیر شدن آن و 
نظارت بیشتر نمایندگان بر اجرای قانون حمایت و همچنین نظارت 
نمایندگان بر اجرای مصوبات شورای عالی انقلاب فرهنگی در مقوله 
عفاف و حجاب و اختصاص بودجه مجزا به این قانون مورد بحث قرار 
گرفت. حجت الاسلام سالك در این جلسه اقدامات فرهنگی مجلس 
نهم را براساس مطالبات مقام معظم رهبری بیان کرد و افزود: تقویت 
زیرساخت های فرهنگی در این دوره از مجلس نسبت به دوره های 
قبل برجسته بوده اس��ت. وی در ادامه مسوولان را موظف به اجرای 
قانون حمایت از آمران به معروف و ناهیان از منکر دانس��ت و توجه 
به عفاف و حجاب و اجرای قوانین مربوط به آن را در هر دس��تگاهی 
وظیفه مدیران دس��تگاه ها بیان کرد. وی در پای��ان تصویب قانون 
حمایت از آمران به معروف و ناهیان از منکر و نظارت جدی بر فضای 

مجازی و آسیب های اجتماعی را از جمله این اقدامات دانست.

اخبار کوتاه

ش��ماره 2460  سه ش��نبه  17 شهریور 1394 80i s f a h a n z i b a . i r خ������ب������ر

رییس سازمان انرژی اتمی گفت: برجام، جوانب ایجابی فراوانی دارد و با ورود نمایندگان محترم 
 مردم به جزئیات این مس��اله، امیدواریم با همت آنان برجام به س��رانجام نیکوی خود برسد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از فارس، علی اکبر صالحی در مراسم افتتاح و بهره  برداری از ورودی 
طرح جامع )تقاطع غیر همسطح( منطقه هسته ای اصفهان در جمع خبرنگاران گفت: امروز 
صحبت بنده کاملا شخصی است و از جانب مسوولیتم سخن نمی گویم، اما باید گفت مجلس 

اختیار خودش را دارد و تصمیم خودش را می گیرد.
وی افزود: یك بار معاهده ان.پی.تی را در مجلس به تصویب رساندیم که آن هم یك توافق نامه بود 
و طی آن تعهداتی را پذیرفتیم. صالحی با اشاره به لزوم توجه به تعهدات پذیرفته شده در معاهده 
ان.پی.تی تاکید کرد: باید به این مساله توجه کنیم، وگرنه در چارچوب ان.پی.تی و توافق نامه 

پادمان با آژانس انرژی اتمی اختلاف پیدا می کنیم.

رییس سازمان انرژی اتمی گفت: با توجه به تعهداتی که قبلا در معاهده ان.پی.تی پذیرفته ایم و به 
تصویب مجلس رسیده است، تکالیفی بر عهده کشور بوده که مذاکرات کنونی نیز تلاش برای رفع 
اختلافات در قالب همان معاهده است. وی با بیان اینکه موضوعی که یك بار به تصویب مجلس 
رسیده را نمی توان دوباره تصویب کرد، اظهار داشت: آیا باید معاهده ای که قبلا تصویب شده را 
دوباره برای بررسی و تصویب به مجلس ببریم؟ رییس سازمان انرژی اتمی با اشاره به نوع نگاهی 
که مجلس باید در تصویب برجام داشته باشد، تصریح کرد: برجام، جوانب ایجابی فراوانی دارد و 

با ورود نمایندگان محترم مردم به جزئیات این مساله، امیدواریم با همت آنان برجام به سرانجام 
نیکوی خود برسد. صالحی با تاکید بر اینکه فعالیت هسته ای ایران ادامه خواهد داشت، گفت: این 
توافق برای طرف مقابل هم ایده آل نیست، اما آنچه مهم است، فعالیت هسته ای ادامه پیدا کرده 

و با مختصر محدودیتی که پذیرفته شده نشاط هسته ای از بین نمی رود.
رییس سازمان انرژی اتمی بیان داشت: بنابراین مجلس با بررسی خوب و نه دخل و تصرفی که 
خدای ناکرده به گونه ای باشد که طرف مقابل مقصر اصلی در شکست مذاکرات را ایران معرفی 

کند به برجام بپردازد؛ چرا که در غیر این صورت همه چیز را از دست می دهیم.
وی با اشاره به تجربه نمایندگان مجلس و لزوم بهره گیری از این تجارب سیاسی، اظهار کرد: 
نمایندگان مجلس با اشراف و شم سیاسی و تجربه متراکم در ابعاد مختلف سیاسی و حقوقی 

نمی گذارند مسائل به گونه ای پیش برود که متضرر بشویم.
صالحی در رابطه با طرح های در دست اجرای سازمان تحت امر خود، گفت: قرارداد دو نیروگاه 

هسته ای با روسیه منعقد شده و مقدمات کار و طراحی آن آغاز شده است.
وی افزود: روی زمین نیروگاه که در بوشهر واقع شده، از نظر خاک شناسی و احتمال زلزله در حال 

بررسی هستیم و تا پایان امسال کلنگ دومین نیروگاه هسته ای به زمین زده می شود.
رییس س��ازمان انرژی هس��ته ای در پایان بیان داش��ت: س��ومین نیروگاه نیز دو سال بعد از 

بهره برداری نیروگاه دوم، کلنگ  زده خواهد شد.

افتتاح ورودی  طرح جامع منطقه هسته ای اصفهان
با حضور رییس سازمان انرژی اتمی صورت گرفت؛

رییس کمیس��یون فرهنگی مجلس ش��ورای 
اسلامی گفت: نظر شخصی من نسبت به تایید 
برجام هسته ای منفی اس��ت، ولی نیم نگاهی به 
بررسی و نتایج کمیسیون ویژه هسته ای مجلس 

در این زمینه خواهیم داشت.
نشست تشریح نقاط قوت و ضعف برجام هسته ای در 
خانه انقلاب اسلامی و ولایت برگزار شد. در این نشست 
حجت الاس��لام احمد س��الك و حمیدرضا فولادگر، 
نمایندگان مردم اصفهان در مجلس ش��ورای اسلامی 
نقاط قوت و ضعف برجام هس��ته ای را ب��رای اصحاب 

رسانه مطرح کردند.
حجت الاس��لام احمد س��الك در این نشس��ت گفت: 
برای تحلیل و موضع گیری پیرامون برجام هس��ته ای 
باید به 44 محور عمده که مورد پذیرش ایران اس��ت 

 توجه کنیم.
وی به 44 محور در رابطه با برجام اش��اره کرد و گفت: 
بر اس��اس محدودیت هایی همچ��ون محدودیت در 
غنی س��ازی اورانیوم، کاهش تعداد س��انتریفیوژهای 
فعال، برچیده ش��دن بی��ش از 13هزار س��انتریفیوژ 
فعال، ممنوعیت غنی سازی تا 19 سال، الزام استفاده 
از سانتریفیوژ نسل اول تا 10س��ال، توقف ساخت هر 
ن��وع تجهیزات مرتبط ب��ا بخش هس��ته ای، برچیدن 
2 هزار س��انتریفیوژ در ف��ردو و... و البت��ه ده ها مورد 
 دیگر که باید صراحتا  گفت کلاه گش��ادی س��ر ایران

 رفته است! س��الك درباره نقاط قوت برجام گفت: در 
برجام هس��ته ای نقاط مثبتی همچون کاهش ش��ش 
قطعنامه ش��ورای امنیت علیه ایران به یك قطعنامه و 

احتمال لغو تحریم ها وجود دارد.

   بای�د منتظر جمع بن�دی کمیس�یون ویژه 
هسته ای باشیم

رییس کمیسیون فرهنگی مجلس در ادامه تصریح کر د: 
ایران امروز با وجود ق��درت بازدارندگی که در جهان و 
منطقه از آن برخوردار است زیر بار هیچ ابر قدرتی نمی 
رود و به دلیل همین قدرت اس��ت که آمریکا پای میز 
مذاکره نشس��ت. در روند مذاکرات اینکه کدام طرف 
محتاج مذاکره هستند مهم بوده و آنچه که مطرح است 
غرب بیش از ایران محتاج این مذاکرات و توافقات است.

رییس کمیسیون فرهنگی مجلس ش��ورای اسلامی 
گفت: در 36 س��ال گذشته دشمنان اس��لام و انقلاب 
تجربه های متع��ددی را در عرصه ه��ای مختلف علیه 
نظام ایران انجام داده اند و به این نتیجه رس��یده اند که 
مذاکره و توافق بهترین و تنها روش کنترل افزایش نفوذ 

جمهوری اسلامی ایران است.
سالك در ادامه صحبت های خود تاکید کرد: خطوط 
قرمزی که رهبری در بحث هس��ته ای تبیین کردند با 
این توافق هسته ای که تحت عنوان برجام مطرح است 
اصلا  تحقق نیافته است. نظر شخصی من نسبت به تایید 
برجام هسته ای منفی است، ولی نیم نگاهی به بررسی 
و نتایج کمیسیون ویژه هسته ای مجلس در این زمینه 
خواهیم داشت که بر این اساس باید منتظر جمع بندی 

آن کمیسیون باشیم.

  کمیس�یون فرهنگی مجلس ابعاد فرهنگی 
توافق را بررسی می کند

 نماینده م��ردم اصفه��ان همچنین گف��ت: دولت از 
بررسی برجام در مجلس واهمه دارد و بر همین اساس 

دولتمردان در نظر داشتند که برجام از طریق شورای 
عالی امنیت ملی تصویب ش��ود که البته تا کنون شش 
جلسه در ش��ورای عالی امنیت برگزار شده و به نتیجه 

خاصی نرسیده اند.
سالك در ادامه به ضرورت توجه به مسائل فرهنگی در 
برجام نیز اشاره کرد و گفت: مسلما کمیسیون فرهنگی 
مجلس ابع��اد فرهنگی تواف��ق ایران و غ��رب را مورد 
 توجه ویژه قرار می دهد، همانط��ور که می دانیم هیچ 
توافق نام��ه ای بدون پیوس��ت فرهنگی در کش��ور ما 
بر اساس اس��ناد بالادس��تی مورد قبول نیست و هرگز 
اجازه نخواهیم داد که در قالب های سیاسی و اقتصادی 

فرهنگ غربی به کشور نفوذ پیدا کند.

  ادامه یافتن غنی سازی اورانیوم از نقاط قوت 
برجام است

حمیدرضا فولادگر، نماینده مردم اصفهان در مجلس 
شورای اسلامی دیگر میهمان ویژه نشست بود. فولادگر 
در ابتدا ضمن تاکید بر اینکه منطق مذاکرات بده بستان 
است، خاطرنشان کرد: در مذاکرات، وضعیت مطلوب و 

آرمانی مطرح نیست.
وی در خصوص ویژگی های مذاکرات تصریح کرد: وقتی 
بر سر میز مذاکره با دیگر دولت ها حاضر می شویم، یعنی 
یك س��ری اصول را پذیرفته ایم و اعتقاد داریم منطق 

مذاکرات بده بستان است.
فولادگر در خصوص نقاط ق��وت برجام گفت: با وجود 
برخی محدودیت های زمانی در این توافق، نقاط مثبتی 
همچون عدم نابودی فناوری هسته ای، پذیرش ایران 
به عنوان یك کشور هسته ای از س��وی جامعه جهانی 

و ادامه یافتن فرآیند غنی سازی اورانیوم وجود دارد.

    نظرات نمایندگان در خصوص ورود مجلس 
به برجام متفاوت است

فولادگر توس��عه فضای اقتصادی، گس��ترش انقلاب 
اس��لامی در جهان و ارتباط با دیگر کشورها و تسهیل 
برقراری روابط و همچنین آزاد ش��دن کش��ور از یك 
دوره صبر، انتظار و رکود را  از دیگر مزایا و نقاط مثبت 
فضای پس از توافق هس��ته ای ارزیابی کرد و افزود: در 
حال حاضر درباره نحوه ورود مجلس به برجام نظرات 

نمایندگان متفاوت است؛ عده ای معتقدند که مجلس 
باید ورودی تحت عنوان قانون گذاری نسبت به برجام 
هسته ای داشته باشد و برخی دیگر مجلس را به عنوان 
یك ارگان نظارتی بر »برجام« هسته ای تلقی می کنند.

وی به نحوه ورود مجلس به برجام نیز اشاره کرد و گفت: 
چنانچه نحوه ورود مجلس از زاویه قانون گذاری باشد، 
دولت باید برجام را در قالب لایحه ای به مجلس بیاورد و 
در غیراین صورت، نمایندگان برجام هسته ای را در قالب 
طرحی با امضای 15نفر از نمایندگان در صحن علنی 
مجلس مطرح می کنند، ولی چنانچه با بررس��ی های 
حقوقی به این نتیجه برس��یم که نح��وه ورود مجلس 
به صورت قانون گذاری مصلحت نیست و باید نظارتی 
باشد، روند به گونه ای دیگر می ش��ود. وی متذکر شد: 
در امر پذیرش محدودیت ها، دسترسی ها و مصاحبه ها 
با متخصصان هسته ای، مبنا بر مصوبات شورای عالی 
امنیت ملی گذاشته شده و مجلس این موضوع را قبول 

کرده است.

  فتح الفتوح خواندن برجام بی معناست
فولادگ��ر افزود: رهب��ری در دیدار ب��ا اعضای مجلس 
خبرگان ب��ه صراحت تاکی��د کردند، پیرام��ون نحوه 
ورود مجلس، برای رد یا تصویب برجام هسته ای هیچ 
توصیه ای ندارم، بر این اس��اس باید ابت��دا نمایندگان 
نسبت به نحوه ورود مجلس براس��اس شرایط موجود 

تصمیم گیری کنند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس ش��ورای اس��لامی 
تصریح کرد: من معتقدم »برجام« هسته ای توافق نامه 
خوبی نیست؛ چون محدودیت های طولانی مدتی را در 
بحث هس��ته ای پذیرفته ایم، بنابراین جشن و سرور و 
فتح الفتوح خواندن آن بی معناست، البته معتقدم که 
توافق بدی هم نیس��ت؛ چون فضای بهتری را نسبت 
به قبل برای نظام فراهم کرده اس��ت، بنابراین خیانت 

خواندن آن کار صحیحی نیست.
وی به توافقات فراتر از برجام نیز اشاره کرد و گفت: آمدن 
آمانو به ایران و دیدار با رییس جمهور یا دبیر ش��ورای 
عالی امنیت ملی، در حین مذاکرات به تعبیری مربوط 
به بحث PMD بوده که ربطی به مذاکرات هس��ته ای 

نداشته و از مدت ها قبل مطرح بوده است.

در نشست تشریح نقاط قوت و ضعف »برجام«  با حضور نمایندگان مجلس اصفهان مطرح شد؛

کاهش 6 قطعنامه شورای امنیت علیه ایران

معاون درمان اداره کل تامین اجتماعي استان اصفهان گفت: با توجه 
 به افزایش تعرفه هاي پزشکي، پیش بیني مي شود در سال 94 بیش از 
هزارمیلیارد تومان اعتبار به ادامه اجراي طرح تحول اختصاص داده شود.

علي اعتصام پور در حاشیه بازدید از نمایش��گاه کتاب استان اصفهان 
 در گفت وگو با ایسنا با اش��اره به طرح تحول نظام سلامت، اظهار کرد: 
65 درصد جمعیت کشور تحت پوشش بیمه تامین اجتماعي هستند 
که به ازاي ای��ن تعداد، منابع ب��راي اجراي این طرح از س��وي تامین 
اجتماعي پرداخت شده است. وي افزود: طرح تحول نظام سلامت یکي 
از برنامه هاي کم نظیر در کشور است، اما به نظر مي رسد تا هدف نهایي 

که ارتقای نظام سلامت است فاصله زیادي دارد.
این ط��رح  تاکنون بیش��تر در راس��تاي س��اماندهي درم��ان عمل 
کرده اس��ت تا نظام درمان را س��اماندهي کند و پرداخت هزینه ها از 
س��وي مردم کمتر ش��ود. معاون درمان اداره کل تامی��ن اجتماعي 
اس��تان اصفهان تصریح کرد: در نظام س��لامت ت��ا طرح هایي مانند 
پزش��ك خانواده، نظام ارج��اع،  راهنماي بالیني به معن��اي الگوریتم 
درمان ب��راي مردم به س��رانجام نرس��د، کاه��ش هزینه ها دش��وار 
 اس��ت؛ زیرا در غی��ر این ص��ورت راهي که ط��رح تحول م��ي رود، با

فراز و نشیب ها زیادي رو به رو مي شود. اعتصام پور با بیان اینکه با توجه به 
افزایش تعرفه هاي پزشکي بیش بیني مي شود در سال 94 بیش از هزار 
میلیارد تومان اعتبار به ادامه اجراي طرح تحول اختصاص داده شود، 
افزود: ش��ورایي با حضور رییس و معاون درمان دانشگاه علوم پزشکي 

اصفهان، رییس نظام پزشکي و بیمه هاي پایه به دبیري سازمان تامین 
اجتماعي تشکیل و هماهنگي درماني در استان تعریف شده است. وي 
ادامه داد: تشکیل چنین شوراهایي مي تواند در سایر استان ها الگو شود 
تا میان متولیان س��لامت هماهنگي ایجاد کنند، در غیر این صورت 
فعالیت ها و سیستم هاي موازي، مسوولان را از هدف دور خواهد کرد؛ 
تسري این فعالیت ها و هماهنگي ها در کل کشور مي تواند مانند چراغ 
روشني در نظام سلامت باشد. معاون درمان اداره کل تامین اجتماعي 
استان اصفهان در خصوص بدهي بیمه  تامین اجتماعي به دانشگاه علوم 
پزشکي اصفهان گفت: مقرر شده تا اواخر ماه بخشي از بدهي  بیمه به 
دانشگاه علوم پزشکي و بیمارس��تان ها تصفیه شود، اما در نظر داشته 
باشید که دولت چندین میلیارد تومان به سازمان بدهکار است و این 
بدهي ها تجمیع شده است. اعتصام پور ادامه داد: با وجود بدهي دولت 
به سازمان، تمام تلاش خود را مي کنیم که پرداخت ها به موقع انجام 
شود؛ زیرا شکست طرح تحول سلامت، شکست یکي از چشم اندازهاي 

بزرگ دولت است. 
وي با اشار به اینکه در دو سال گذشته 22 هزار مترمربع ساخت و ساز در 
راستاي ارتقای بیمارستان هاي زیر مجموعه تامین اجتماعي در راستاي 
طرح تحول سلامت انجام شده،  گفت: در محل سالن اجلاس 32 هزار 
مترمربع زمین براي ساخت یك بیمارستان تخصصي در نظر گرفته شده 
است. اعتصام پور اضافه کرد: خوشبختانه سه پلي کلینیك گز و برخوار و 
تیران کلنگ زني شده و تا 12 ماه دیگر تحویل و به بهره برداري مي رسد. 

معاون درمان اداره كل تامین اجتماعي استان اصفهان خبر داد؛

اختصاص 1000 میلیارد تومان اعتبار  به طرح تحول سلامت 
 رییس انجمن حمایت از کشاورزان شهرستان اصفهان با بیان اینکه 
دو سال قبل طرح توسعه گلخانه ها در شرق به مسوولان ارائه شد، گفت: 
ایجاد سایت ها یا شهرک های گلخانه ای در شرایط کم آبی فعلی نیاز این 

منطقه است، اما متاسفانه مسوولان به اجرای آن اهمیتی نمی دهند.
حسین محمدرضایی در حاشیه بازدید از یازدهمین نمایشگاه کتاب 
اصفهان در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: متاسفانه طرح ایجاد سایت های 
گلخانه ای در شرق اصفهان مورد بی توجهی مسوولان قرار گرفته، در 
صورتی که اجرای آن در شرایط کم آبی فعلی نیاز این منطقه است. وی 
با بیان اینکه صنف کشاورزان حدود دو سال قبل این طرح را به سازمان 
جهاد کشاورزی ارائه داد، افزود: پیشنهاد دادیم که دولت در هر بخشی 
از مناطق شرق با هزینه خود سایت یا شهرک  گلخانه ای احداث کند و 
هر کشاورزی به نسبت زمین خود صاحب سهم بشود و پس از چند سال 

تنفس به مرور شروع به پرداخت اقساط و بدهی خود کند.
رییس انجمن حمایت از کش��اورزان شهرستان اصفهان، تاکید کرد: 
از مزایای اجرای این طرح این اس��ت که نخست از ساخت واحدهای 
پراکنده در مزارع جلوگیری می ش��ود و دوم اینک��ه انتقال برق، آب، 
گازکش��ی برای گرمایش، حمل و نقل و ... به مرات��ب راحت تر انجام 
می شود. محمدرضایی درباره تسهیلات دولتی برای پرورش پرندگانی 
همانند شتر مرغ و بوقلمون، اظهار کرد: این وام ها داده نشد و در صورت 
پرداخت نیز رقمی چشمگیر نبوده است و افرادی هم که شروع به این 

کار کرده اند، به خاطر علاقه و با هزینه های شخصی اقدام کرده اند.

وی از نحوه پرداخت هزینه غلات خریداری شده توسط دولت انتقاد کرد 
و گفت: پول خرید تضمینی غله شرق اصفهان با تاخیر زیادی پرداخت 
شد، به نحوی که عده ای طلب خود را تا دو ماه نگرفته بودند، در حالی که 
اگر کشاورزی فقط یك میلیون تومان وام بدهکار باشد و قسط خود را 
به موقع نپردازد بانك ها برای گرفتن اقساط مدام به آن شخص و ضامن 

وی پیامك و تلفن می زنند.
این کارشناس صنف کشاورزی، قیمت خرید تضمینی جو را کیلویی 
920 و گندم را  ی��ك هزار و 150توم��ان اعلام و خاطر نش��ان کرد: 
کشاورزان به دلیل خشکسالی های پیاپی وضعیت مالی خوبی ندارند 
و پرداخت به موقع این مطالبات برای رفع مش��کلات معیشتی آنها 

بسیار مهم بود.
محمدرضایی اظهار کرد: مصوبه ای در شورای هماهنگی زاینده رود 
برای رهاسازی 400 میلیون متر مکعب آب برای کشت پاییزه شرق 
برای س��ال زراعی 94 - 95به تصویب رسید، اما باید این حجم از بند 
آبشار واقع در قبل از مسیر خروجی شهر اصفهان به سمت مزارع شرق 

تحویل داده شود، نه از سد زاینده رود.
وی با اشاره به طول زیاد مسیر رودخانه تصریح کرد: در سال گذشته 
حدود 55 درصد آب کشت پاییزه در نظر گرفته به شرق رسید؛ چرا که 
در طول مسیر مزارع بالادستی برداشت کردند و بخشی از آن نیز چاه ها 
و سفره های زیر زمینی را تغذیه کرد، اما خواسته همه حقابه داران این 

منطقه دریافت آب کامل برای کشت است.

رییس انجمن حمایت از كشاورزان اصفهان تاكید كرد؛

ایجاد شهرک های گلخانه ای در شرق اصفهان

 از ابتدای فصل خرید تضمینی تاکنون، 65 هزار تن گندم از 
کشاورزان استان اصفهان خریداری شده که این رقم نسبت 

به سال گذشته صددرصد افزایش داشته است.
مدیر سازمان تعاونی روستایی استان اصفهان گفت: تعاون 
روس��تایی همچنین در س��ال جاری 68 هزار تن شیر از 
دامداران اصفهانی خریده است که معادل 40 درصد کل 

خرید شیر کشور توسط سایر استان هاست.
وی تولید روزانه ش��یر در اس��تان اصفهان را سه هزار تن 
 و مقدار خرید روزانه ش��یر در اس��تان اصفه��ان را حدود 
 400 تن ب��رآورد کرد و افزود: ش��یر خریداری ش��ده به

کارخانه های اس��تان برای تبدیل به شیرخشك و خامه 
تحویل ش��ده و از این میزان ش��یر پنج ه��زار و 200 تن 
شیر خش��ك برای صادرات و 6 هزارتن خامه استحصال 

شده است.
وی با بی��ان اینکه تعاون روس��تایی اس��تان اصفهان در 
قالب طرح حمایتی از دامداران تاکنون 90 هزار تن شیر 
خریداری کرده اس��ت ، اظه��ار کرد: دولت ب��رای خرید 
ش��یر حمایتی در اس��تان اصفه��ان 130میلیاردتومان 
پرداخت کرده است. مدیر سازمان تعاون روستایی استان 
 اصفهان همچنین گفت:31 هزار تن جو و هزار و 360 تن 

سیب زمینی بهاره تاکنون به صورت تضمینی از کشاورزان 
خریداری ش��ده اس��ت. وی افزود: 67 تعاون��ی تولیدی 
روستایی در اس��تان اصفهان وجود دارد که از این تعداد 
47 تعاونی فعال و 20 تعاونی نیمه فعال و غیر فعال است. 
وی همچین در باره مشکلات کنونی تعاونی های اصفهان 
نیمه فعال گفت :  عدم نقدینگی ، وجود مشکلات مالکیتی، 
 ارزش افزوده زمی��ن و نبود روح همکاری و مش��ارکت از

  مه��م تری��ن مش��کلات تعاون��ی ه��ای غی��ر فع��ال و 
نیمه فعال است.

میرزایی با بیان اینکه در مدت دو س��ال گذشته بیش از 

6 میلیارد تومان تسهیلات فنی و اعتباری با کارمزد 8 تا 
11 درصد به شرکت های تعاونی تخصیص داده شده است 
گفت: صندوق تعاون روستایی از جمله اقداماتی بود که در 
سایر استان های کشور تشکیل شد، اما تاکنون در استان 

اصفهان تشکیل نشده است.
مدیر سازمان تعاون روستایی استان اصفهان با بیان اینکه 
21 اتحادیه و تعاونی روس��تایی در استان اصفهان وجود 
دارد، افزود: حدود 270 هزار بهره بردار کشاورزی در استان 
اصفهان وجود دارد که از این تعداد، 85 هزار نفر عضو نظام 

صنفی کشاورزی هستند.

مدیر سازمان تعاونی روستایی استان:

خرید تضمینی گندم در  اصفهان 2 برابر  شد
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مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به واردات 6.4 میلیون لیتر 
بنزین در روز به کشور، گفت: با بهره برداری از فاز اول ستاره خلیج فارس، واردات بنزین 

قطع شده و صادرکننده بنزین خواهیم شد.
سیدناصر سجادی در خصوص وضعیت مصرف بنزین، اظهار داشت: از ابتدای فروردین 
تا نهم شهریورماه میانگین مصرف بنزین به 72 میلیون لیتر در روز رسید که بخش اصلی 
آن در داخل کشور تولید شده و تنها 6.4 میلیون لیتر مربوط به بنزین وارداتی بوده است.

س��جادی با اش��اره به برنامه های وزارت نفت برای افزایش تولید بنزین و قطع واردات، 

گفت: با به��ره برداری از فاز اول س��تاره خلیج فارس در انتهای س��ال ج��اری یا ابتدای 
 س��ال آینده، واردات بنزی��ن قطع ش��ده و برای10س��ال آین��ده صادرکنن��ده بنزین 

خواهیم شد.
مدیرعامل ش��رکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به سیاست وزارت نفت 
برای افزایش کیفیت فرآورده های نفتی تولیدی در کش��ور، گفت: محصولات پالایشگاه 
ستاره خلیج فارس که قرار است در آینده نزدیک راه اندازی ش��ود، به طور کامل دارای 

کیفیت یورو 4 خواهند بود.

معاون وزیر صنعت با تش��ریح جزئیات اس��تراتژی دولت برای الحاق به سازمان جهانی 
تجارت)WTO( گفت: با دس��تور وزیر صنعت، رژیم تجاری ایران به وس��یله یک تیم 

حقوقی مجهز بازنویسی می شود.
ولی الله افخمی راد از تشکیل تیم »حقوقی- اقتصادی« برای بازنویسی رژیم تجاری ایران 
خبرداد و گفت: به نظر می رسد با توجه به فضای مس��اعد بین المللی و عزم دولت برای 
الحاق ایران به سازمان جهانی تجارت، بتوانیم ظرف چهار سال آینده به این سازمان ملحق 
شویم، اما به هرحال باید اصلاحاتی را نیز پیش از ورود به این سازمان در اقتصاد و تجارت 

خود صورت دهیم که مورد پذیرش اعضای سازمان جهانی تجارت است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: بر این اس��اس، به دستور وزیر صنعت، معدن 
و تجارت تیمی متش��کل از افراد اقتصاددان، حقوقدان و کارشناسان تجارت بین الملل 
تشکیل شده است تا گزارش رژیم تجاری ایران را به روزرسانی کرده و به نوعی براساس 

شرایط امروز، بازنویسی کنند.
وی تصریح کرد: مجموعه سیاس��ت ها و تدابیر دولت نشان می دهد کاملا برای الحاق به 

سازمان جهانی تجارت برنامه دارد و با جدیت کار را دنبال می کند.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی:

ایران از سال آینده صادرکننده بنزین می شود
الحاق به WTO در ۴ سال آینده

دستور بازنویسی رژیم تجاری ایران صادر شد
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درست در فصلی قرار داریم که خیلی از افراد در 
هول و هراس یافتن یک س��قف مطمئن برای در 
امان بودن از س��رمای روزهای پیش رو هستند. 
 ای��ن روزها بس��یاری از اج��اره نش��ینان ترجیح

می دهن��د مهلت قرارداد خ��ود را تمدیدکنند تا 
مجبور به اسباب کشی مجدد نباشند. افزایش اجاره بهای 
سالانه، مشکل مهمی است که سد راه مستاجران شده 
و هرساله مجبورند یا مسکن قبلی خود را ترک کنند و 
به مکانی ارزان تر نقل مکان کنند ی��ا اجاره بهای خود 

را افزایش دهند.

  انبوه سازان، آرامش بازار رهن و اجاره مسکن 
را رقم زدند 

تابستان امس��ال برای اجاره نش��ینان یک فرق اساسی 

با س��ال های گذش��ته دارد و آن هم تغییر جزئی مبلغ 
اجاره بهاست. خوش��بختانه در آستانه فرارسیدن فصل 
پاییزجاری، کمترمستاجری مجبوربه اسباب کشی و یا 
افزایش آنچنانی مبلغ اجاره بهای خود اس��ت و به گفته 
مشاوران املاک، هم مالکان و هم مستاجران تمایل برای 

تمدید قرارداد اجاره خانه های خود دارند.
رییس اتحادی��ه مش��اوران ام��لاک اصفه��ان در این 
خصوص گفت: هرس��ال در چنین زمانی ش��اهد افزایش 
 اجاره بها بودیم، اما امسال به دلیل کاهش ساخت و ساز

 و نابس��امانی و رکود موجود در بازارمس��کن، رشد مبلغ 
اجاره بها کنترل ش��ده و اگر مالکی هم مبلغ اجاره بهای 

خود را افزایش دهد، مبلغ جزئی است.
رس��ول جهانگیری مهم تری��ن دلیل  آرام��ش موجود 
دربازار مسکن را ورود انبوه سازان به بازار رهن و اجاره 

دانست و اذعان داشت: اخیرا رکود بازار مسکن باعث ورود 
انبوه سازان به بازار رهن و اجاره شده و همین امر آرامش 
بازار رهن و اجاره را رقم زده است. وی ادامه داد: به طور 
قطع وضعیت بازار مسکن اینگونه نخواهد ماند و اجرای 
توافقات هس��ته ای ش��کوفایی و رونق بازارمسکن را به 

ارمغان خواهد آورد.

  رون�ق بازار مس�کن در گرو افزای�ش اعتماد 
مردم است

رییس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان خاطرنشان کرد: 
اگر بازارساخت و ساز مسکن دوباره جان بگیرد، بالطبع 
شاهد رشد تصاعدی قیمت رهن و اجاره بها خواهیم بود.

جهانگیری تاکید کرد: زمانی بازار مسکن رونق می گیرد 
که مردم دوباره بتوانند اعتماد کنند و به خرید و فروش 

مسکن بپردازند و منظور از رونق، افزایش قیمت مسکن 
نیست، بلکه پویایی و ساخت و ساز است.

وی افزایش بهره های بانکی را موجب سوق بازار مسکن 
به سمت رهن دانست و تصریح کرد: اگر بهره های بانکی 
افزایش یابد، رهن مسکن بیشترخواهد بود و اگر میزان 
بهره بانکی کاهش یابد، میزان اجاره بها افزایش و میزان  

رهن کاهش خواهد یافت.
رییس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان اظهارداشت: 
قیمت مس��کن و نیز رهن و اجاره همیشه تابع وضعیت 
عرضه و تقاضاست، به طوری که اگر تقاضا برای مسکن 
به طور غیرمنطقی بالابرود، قیمت ها هم رشد خواهند 
یافت و به همی��ن دلیل هرس��اله با فرارس��یدن فصل 
تابس��تان مبلغ رهن و اجاره افزایش م��ی یابد؛ چراکه 
 در این فصل بیش��تر افراد ب��ه دنبال یافت��ن خانه های

اجاره ای هستند.

   تنظیم ق�رارداد رهن و اجاره مس�کن صرفا 
نباید در تابستان باشد

جهانگی��ری عنوان ک��رد: از دیرباز تاکن��ون بین مردم 
 مرسوم ش��ده که تنها درفصل تابس��تان اقدام به یافتن 
خانه های اج��اره ای کنند که این امر باعث مش��کلات 
فراوانی ش��ده که مهم ترین آنه��ا افزایش کاذب قیمت 

اجاره بها در این فصل است.
 وی ادام��ه داد: حت��ی خان��واده های��ی ه��م ک��ه فرزند

 مدرسه ای ندارند قرادادهای خود را برای تابستان تنظیم 
می کنند که این مساله باعث شلوغی بازار رهن واجاره در 
فصل تابستان می شود. رییس اتحادیه مشاوران املاک 
اصفهان یکی از مشکلات موجود دربازارمسکن را حالت 
سرمایه ای این بازارمعرفی کرد و گفت: اگر بازار مسکن 
حال��ت مصرفی پیداکن��د و مالکان برس��ررهن و اجاره 
 دادن ملک خود بایکدیگررقابت پیدا کنند، بازار مسکن

 جان می گیرد.

خبر اول
با  رکود کم سابقه در بازار  مسکن؛گروه اقتصاد

 ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوبموجران امسال قناعت در پیش گرفتند
از دیدگاه علامه طباطبایی 

 مهم تری��ن ویژگی های توس��عه اقتص��ادی مطل��وب از دیدگاه 
علامه طباطبایی به شرح زیر است: 

1- تحقق توسعه اقتصادی براساس قوانین و مقررات اسلامی
2- تحقق و گسترش عدالت اجتماعی در مسیر توسعه 

3- تحقق و گس��ترش عدالت اقتصادی مطابق موازین شرعی و 
دینی و براس��اس بهره مندی هرکس از حق��وق اقتصادی و رفاه 

نسبی و قابل قبول در این عرصه 
۴- ترقی و پیشرفت جامعه در عرصه های اقتصادی 

5- تحول اجتماعی مطلوب در روابط پیچیده و  اجتناب ناپذیر اقتصادی 
6- تحقق توسعه براساس رستگاری و سعادت انسان ها، نه فقط 

رشد و بهره وری مادی 
7- تحول م��داوم و ایده آل در روابط، قوانی��ن و ابزار حیات برای 
دستیابی انسان و جامعه انس��انی به اهداف عالی و مطلوب آنها از 

پرتو پیشرفت و تکامل اقتصادی

وزارت راه و شهرسازی پیشنهاد داد؛
تشکیل صندوق توسعه حمل و نقل

شورای تامین مالی وزارت راه و شهرسازی، پیشنهاد تاسیس صندوق 
توسعه حمل و نقل و تضمین خرید خدمت را تصویب کرد.

 در جلس��ه ای که با حضور امیر امینی، معاون برنامه ریزی و اقتصاد 
حمل و نقل وزارت راه و شهرس��ازی برگزار ش��د، کلیات ردیف های 
تضمین خرید خدمت، مخت��ص دوره های بهره برداری مش��ارکت 
عمومی به تصویب رسید. براس��اس این گزارش، مقرر ش��د با ارائه 
ضرورت ها و توجیه پذیری، این طرح ها با هدف اعطای استقلال مالی 
نسبی وزارت راه و شهرسازی برای جذب سرمایه بخش خصوصی در 
برنامه ششم توسعه گنجانده شود. همچنین در  بخشی از طرح ایجاد 
صندوق توس��عه حمل و نقل، بر  دریافت عوارض  س��وخت  در اولین 
افزایش قیمت حامل های انرژی در قانون هدفمندی یارانه ها اشاره 

شده است.
گفتنی است؛ اعطای  تسهیلات  ریالی  و  ارزی  متناسب  طرح  های  حمل  و  
نقل  به  سرمایه  گذاران  و همچنین تقبل  پرداخت  یارانه  سود  تسهیلاتی  
به  س��رمایه  گذاران  طرح  های  حمل و نقلی،   ب��ه عنوان فعالیت های 

صندوق توسعه حمل و نقل مطرح شده است.

معاون رییس جمهور مطرح کرد؛
لزوم احداث 3۰۰ هتل 

برای جذب 2۰ میلیون گردشگر
معاون رییس جمهور گفت: براساس اهدافی که در سند چشم انداز 
دیده شده است، تا 10 سال آینده باید ۳00 هتل و سالیانه۳0 هتل 

چهار و پنج ستاره ساخت.  
مس��عود س��لطانی فر در همای��ش تج��اری ای��ران و اس��پانیا 
ب��ا اع��لام ای��ن خب��ر اف��زود: صنع��ت گردش��گری ب��ه عنوان 
یک��ی از کارآمدتری��ن اب��زار دیپلماس��ی در دنی��ا اس��تفاده 
 می ش��ود و در واق��ع پ��ل ارتباط��ی بی��ن کشورهاس��ت،

به گونه ای که منجر ب��ه تعامل و درک متقاب��ل فرهنگی در جهان 
می ش��ود، همچنین صلح و آرامش را برای دنی��ای امروز به ارمغان 
می آورد. وی ادامه داد: در بس��یاری از بازارهای مولد گردش��گری 
تعداد گردشگران با وجود بحران های اقتصادی رو به افزایش است، 
به طوری که تعداد گردشگران در س��ال 2005 از 800 میلیون به 
یک میلیارد و 200 میلیون نفر درسال 2014 افزایش یافته است. 
س��لطانی فر ادامه داد: در س��ال 2014، پنج میلیون گردشگر بین 
المللی به ایران آمده که این تعداد نشان دهنده فرصت های مناسب 
گردشگری ایران در بخش های تاریخی، مذهبی، طبیعی، سلامت 

و غیره است.

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

ستاد اقتصادی دولت دست به کار شد
 اخبار خوش 

برای صادرکنندگان

توسعه صادرات باید با مش��وق های صادراتی همراه باشد؛ 
مشوق هایی که به نظر می رسد در سال های اخیر بر اصول 
خاصی اس��توار نبوده و به همین دلیل نتوانسته کمکی به 
توسعه صادرات غیرنفتی بکند. در این زمینه رییس سازمان 
توسعه تجارت از برنامه های ویژه ستاد اقتصادی دولت برای 
تش��ویق صادرکنندگان خبر داد که تصویب ش��ده و قرار 
است به دستگاه های اجرایی ابلاغ شود. ولی الله افخمی راد 
اظهار کرد: آخرین اقداماتی که برای تشویق صادرات انجام 
شده، مصوبه ستاد اقتصادی دولت است که در آن مواردی 
 عنوان شده که در صورت اجرایی شدن به توسعه صادرات

 خواهدکرد. وی، تسهیل در صدور ضمانت نامه های بانکی 
را از جمله موارد مصوب س��تاد اقتصادی دولت برش��مرد 
و افزود: ب��ر این اس��اس، بان��ک مرکزی موظف ش��ده به 
بانک ه��ای ذی ربط ابلاغ کن��د تا تس��هیلات را در اختیار 
 متقاضی��ان دریاف��ت ضمانت نام��ه ش��رکت در مناقصه

 قرار دهند. افخمی راد گفت: همچنین قرار است از صندوق 
توسعه ملی مبلغ یک میلیارد دلار اعتبار در اختیار کشورهای 
هدف صادراتی قرار گیرد که از طریق این اعتبار، آنها اقدام به 
خرید کالاهای ایرانی کرده یا برای کمک گرفتن از خدمات 
فنی - مهندسی استفاده کنند. معاون وزیر صنعت، معدن و 
 تجارت افزود: بانک توس��عه صادرات نیز ملزم شده حداقل 
80 درصد تسهیلات اعم از ارزی و ریالی را صرفا برای صادرات 
کالا و خدمات اختصاص دهد که ای��ن کمک خوبی برای 

صادرکنندگان است.

بانک اس��تاندارد چارترد انگلیس به اتهام نقض دوباره تحریم های 
آمریکا علیه ایران، از سوی وزارت دادگستری آمریکا تحت تحقیق و 

پیگیری قرار گرفت.
این بانک به دلیل ادعاهای مربوط به نقض مصالحه س��ال 2012، 
تحت تحقیق قرار دارد. سه سال قبل، استاندارد چارترد پس از اینکه 
پذیرفت تراکنش هایی که می توانسته به منزله نقض تحریم های 
آمریکا علیه ایران و دیگر دولت ها تلقی شود را پنهان کرده، جریمه 
پرداخت کرد و این بانک اعلام کرد که تجارت با مشتریان ایرانی را در 

سال 2007 متوقف کرده است، اما سال گذشته پس از اینکه مشخص 
شد که  سیستم های مبارزه با پولشویی استاندارد چارترد، بازدارندگی 
لازم را نداش��ته اند، این بانک انگلیسی ناگزیر شد به رگولاتور مالی 
نیویورک جریمه پرداخت کند. در دسامبر گذشته، توافق منعقده 
به منظور به تعویق انداختن رسیدگی قضایی به اتهامات استاندارد 
چارترد برای سه سال تمدید شد و وزارت دادگستری آمریکا اکنون 
در حال تحقیق اس��ت که آیا تحریم ها پس از س��ال 2007 توسط 

استاندارد چارترد نقض شده اند یا خیر.

رییس اتاق اصناف ایران گفت: با وجود مش��کلاتی که در گذش��ته 
وجود داش��ته، امروز با ایجاد تعامل لازم، اتاق های اصناف، بازرگانی 
و تعاون، دبیرخانه مش��ترکی ایجاد کرده اند که اتفاق فرخنده ای به 
حساب می آید. علی فاضلی در نشست مشترک اتاق های بازرگانی، 
اصناف و تعاون ایران، اظهار کرد: توان این س��ه بخش در 10س��ال 
گذشته در مقابل یکدیگر قرار گرفته اس��ت و دولت و سایر بخش ها 
 س��عی بر این داش��ته اند که این توان را در مقابل هم قرار دهند. وی 

با اشاره به اینکه اوج این تقابل در سال 92 دیده شد، خاطرنشان کرد: 
زمانی که قرار شد قانون نظام صنفی به صحن علنی مجلس بیاید، اتاق 
 بازرگانی در مقابل شورای اصناف کش��ور ایستاد و در نهایت قانونی 
 »فشلی« به عنوان نظام صنفی از مجلس بیرون آمد که نظام توسعه ای 
مثبتی نیز نداش��ت. وی ادامه داد: با وجود مشکلاتی که در گذشته 
وجود داشته، امروز با ایجاد تعامل لازم، این سه اتاق دبیرخانه مشترکی 

ایجاد کرده اند که اتفاق فرخنده ای به حساب می آید.

رییس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران با بیان اینکه تمام آثار منفی 
تورم، رکود و اعمال قانون هدفمندسازی یارانه ها به بخش تولید وارد 
شده است، گفت: تولیدکنندگان به دلیل کمبود تقاضا در سطح بازار 

انباردار شده اند.
سیدعبدالوهاب سهل آبادی با اشاره به اینکه اکثر کارخانجات سیمان، 
کاشی و سرامیک و مصالح فروشی های ساختمانی با کمبود تقاضا 
تولیدات خود را در انبارها گذاش��ته اند، اظهار داشت: شرایط رکود 
 اثر واقعی خود را بر بخش تولید گذاش��ته و واحدها به دلیل قیمت 

تمام ش��ده بالای کالاهای خود، امکان صادرات آنه��ا را هم ندارند. 
وی گفت: تمام آثار منفی تورم، رکود و اعمال قانون هدفمندسازی 
یارانه ها به بخش تولید وارد شده و آنها را با دیون معوق بسیار روبرو 

ساخته است.
سهل آبادی افزود: انتظار ما از دولت عدم دریافت تسهیلات  نیست، 
بلکه باید برای اقساط معوق واحدهای تولیدی تصمیم مناسبی را 
اتخاذ کند. واحدهای تولیدی در افزایش اقساط معوق خود مقصر 

نیستند، اما همین موضوع توان فعالیت را از آنها گرفته است.

 معاون تعاون وزی��ر کار با بیان اینکه تس��هیلات در بخش تعاون از
سه منبع صندوق توسعه ملی، بانک توسعه تعاون و وجوه اداره شده 
تامین می شود، گفت: اشتغال 80 درصد فارغ التحصیلان در برنامه 
ششم توسعه برنامه ریزی شده است. سیدحمید کلانتری با اشاره به 
هفت راهبرد حوزه تعاون، گفت: یکی از اهداف مهم تعاونی ها، توسعه 
اشتغال است. فقرزدایی، ایجاد رفاه و اشتغال زایی در مناطق محروم، 

یکی از محورهای موثر توسعه تعاون است.

وی گفت: معمولا س��رمایه گذار خارجی به سختی در بخش تعاون 
س��رمایه گذاری می کند، اما در همین مناطق محروم، جمع آوری 
پول های خرد و تش��کیل تعاونی با اهداف ایجاد رفاه بسیار موثرتر 
خواهد بود که این امر نه تنها به اش��تغال، بلکه به کرامت انس��انی 
هم می انجام��د. کلانتری از برنام��ه تحقق 80 درصدی اش��تغال 
 فارغ التحصیلان در برنامه شش��م توس��عه خبر داد و گفت: یکی از

برنامه های ششم توسعه، توجه به اشتغال دانش آموختگان است.

تولیدکننده ها انباردار شده اند  بانک انگلیسی به دلیل نقض تحریم ایران جریمه می شود

اشتغال ۸۰درصد فارغ التحصیلان در برنامه ششم توسعهاتاق های اصناف، بازرگانی و تعاون دبیرخانه مشترکی ایجاد کردند

رییس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران: از سوی وزارت دادگستری آمریکا ؛

معاون تعاون وزیر کار خبر داد؛رییس اتاق اصناف ایران:

دی
حم

از ا
مهن

اخبار
گروه اقتصادوصنعت

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به واردات 6.4 میلیون لیتر 
بنزین در روز به کشور، گفت: با بهره برداری از فاز اول ستاره خلیج فارس، واردات بنزین 

قطع شده و صادرکننده بنزین خواهیم شد.
سیدناصر سجادی ، در خصوص وضعیت مصرف بنزین، اظهار داشت: از ابتدای فروردین 
تا نهم شهریورماه میانگین مصرف بنزین به 72 میلیون لیتر در روز رسید که بخش اصلی 
آن در داخل کشور تولید شده و تنها 6.4 میلیون لیتر مربوط به بنزین وارداتی بوده است.
س��جادی با اش��اره به برنامه های وزارت نفت برای افزایش تولید بنزین و قطع واردات، 

گفت: با به��ره برداری از فاز اول س��تاره خلیج فارس در انتهای س��ال ج��اری یا ابتدای 
 س��ال آین��ده، واردات بنزین قطع ش��ده و برای 10 س��ال آین��ده صادر کنن��ده بنزین 

خواهیم شد.
مدیرعامل ش��رکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به سیاست وزارت نفت 
برای افزایش کیفیت فرآورده های نفتی تولیدی در کش��ور، گفت: محصولات پالایشگاه 
ستاره خلیج فارس که قرار است در آینده نزدیک راه اندازی ش��ود، به طور کامل دارای 

کیفیت یورو 4 خواهند بود.

معاون وزیر صنعت با تش��ریح جزئیات اس��تراتژی دولت برای الحاق به سازمان جهانی 
تجارت)WTO( گفت: با دس��تور وزیر صنعت، رژیم تجاری ایران به وس��یله یک تیم 

حقوقی مجهز بازنویسی می شود.
ولی اله افخمی راد از تشکیل تیمی »حقوقی- اقتصادی« برای بازنویسی رژیم تجاری ایران 
خبرداد و گفت: به نظر می رسد با توجه به فضای مس��اعد بین المللی و عزم دولت برای 
الحاق ایران به سازمان جهانی تجارت، بتوانیم ظرف 4 سال آینده به این سازمان ملحق 
شویم اما به هرحال باید اصلاحاتی را نیز پیش از ورود به این سازمان در اقتصاد و تجارت 

خود صورت دهیم که مورد پذیرش اعضای سازمان جهانی تجارت است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: بر این اس��اس به دستور وزیر صنعت، معدن 
و تجارت تیمی متش��کل از افراد اقتصاددان، حقوقدان و کارشناسان تجارت بین الملل 
تشکیل شده است تا گزارش رژیم تجاری ایران را به روز رسانی کرده و به نوعی براساس 

شرایط امروز، بازنویسی کنند.
وی تصریح کرد: مجموعه سیاس��ت ها و تدابیر دولت نشان می دهد کاملا برای الحاق به 

سازمان جهانی تجارت برنامه دارد و با جدیت کار را دنبال می کند.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی:

ایران از سال آینده صادرکننده بنزین می شود
الحاق به WTO در ۴ سال آینده ؛

دستور بازنویسی رژیم تجاری ایران صادر شد
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درست در فصلی قرار داریم که خیلی از افراد در 
هول و هراس یافتن یک سقف مطمئن برای در 
امان بودن از س��رمای روزهای پیش رو هستند. 
این روزه��ا بس��یاری از اجاره نش��ینان ترجیح 
می دهند مهل��ت قراردادخ��ود راتمدیدکنند تا 

مجبوربه اسباب کشی مجدد نباشند.
افزایش اجاره بهای سالانه ، مشکل مهمی است که سد 
راه مستاجران وجود دارد وهرساله مجبورند یا مسکن 
قبلی خود را ترک کنند و به مکان��ی ارزانتر نقل مکان 

کنند یا اجاره بهای خود راافزایش دهند.

  انبوه سازان، آرامش بازار رهن و اجاره مسکن 
را رقم زدند 

تابستان امسال برای اجاره نش��ینان یک فرق اساسی 

با س��الهای گذش��ته دارد و آن هم تغیی��ر جزئی مبلغ 
اجاره بهاست.خوش��بختانه در آستانه فرارسیدن فصل 
پاییزجاری، کمترمستاجری مجبوربه اسباب کشی و یا 
افزایش آنچنانی مبلغ اجاره بهای خود است و به گفته 
مشاوران املاک هم مالکان و هم مستاجران تمایل برای 

تمدید قرارداد اجاره خانه های خود دارند.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان در این خصوص 
گفت: هرس��ال در چنین زمانی ش��اهد افزایش اجاره 
بها بودیم، اما امس��ال به دلیل کاهش س��اخت و ساز و 
نابس��امانی و رکود موجود  در بازارمس��کن  رشد مبلغ 
اجاره بها کنترل شده و اگر مالکی هم مبلغ اجاره بهای 

خود را افزایش دهد مبلغ جزئی است.
رسول جهانگیری مهمترین دلیل  آرامش موجود دربازار 
مسکن را ورود انبوه سازان به بازار رهن و اجاره دانست 

و اذعان داش��ت: اخیرا رکود بازار مس��کن باعث ورود 
انبوه سازان به بازار رهن و اجاره شده است و همین امر 

آرامش بازار رهن و اجاره را رقم زده است.
وی ادامه داد: ب��ه طور قطع وضعیت بازار مس��کن این 
گونه نخواهد ماند و اجرای توافقات هسته ای شکوفایی 

و رونق بازارمسکن را به ارمغان خواهد آورد.

  رونق بازار مس�کن، در گ�رو افزایش اعتماد 
مردم است

رئیس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان خاطر نشان 
کرد: اگر بازارساخت و ساز مس��کن دوباره جان بگیرد، 
بالطبع ش��اهد رش��د تصاعدی قیمت رهن و اجاره بها 

خواهیم بود.
جهانگیری تاکید کرد: زمانی بازار مسکن رونق می گیرد 

که مردم دوباره بتوانند اعتماد کنند و به خرید و فروش 
مسکن بپردازند و منظور از رونق افزایش قیمت مسکن 

نیست، بلکه پویایی و ساخت و ساز است.
وی افزایش بهره های بانکی را موجب سوق بازار مسکن 
به سمت رهن دانست و تصریح کرد: اگر بهره های بانکی 
افزایش یابد رهن مسکن بیشترخواهد بود و اگر میزان 
بهره بانکی کاهش یابد ، میزان اجاره بها افزایش و میزان  

رهن کاهش خواهد یافت.
رئیس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان اظهارداشت: 
قیمت مسکن و نیز رهن و اجاره همیشه تابع وضعیت 
عرضه و تقاضاست،به طوری که اگر تقاضابرای مسکن به 
طور غیرمنطقی بالابرود، قیمتها هم رشد خواهند یافت 
و به همین دلیل هرس��اله بافرارس��یدن فصل تابستان 
مبلغ رهن و اجاره افزایش می یابد؛چراکه در این فصل 
بیشتر افراد به دنبال یافتن خانه های اجاره ای هستند.

تنظیم ق��رارداد رهن و اجاره مس��کن صرف��ا نباید در 
تابستان باشد

جهانگی��ری عنوان ک��رد:از دیرباز تاکن��ون بین مردم 
مرسوم ش��ده اس��ت که تنها درفصل تابس��تان اقدام 
به یافتن خانه ه��ای اجاره ای کنند ک��ه این امر باعث 
مشکلات فراوانی شده است که مهمترین آنها افزایش 

کاذب قیمت اجاره بها در این فصل است.
وی ادامه داد: حتی خانواده هایی هم که فرزند مدرسه 
ای ندارند قرادادهای خود رابرای تابستان تنظظیم می 
کنند که این مسئله باعث شلوغی بازاررهن واجاره در 

فصل تابستان می شود.
رئی��س اتحادیه مش��اوران ام��لاک اصفه��ان یکی از 
مش��کلات موجود دربازارمس��کن را حالت سرمایه ای 
ای��ن بازارمعرفی کردو گف��ت: اگر بازارمس��کن حالت 
مصرف��ی پیداکندو مالکان برس��ررهن و اج��اره دادن 
 ملک خ��ود بایکدیگررقاب��ت پیداکنند ،بازارمس��کن

 جان می گیرد .

خبر اول
آرامش نسبی در بازار رهن و اجاره مسکن؛گروه اقتصاد

ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوب اجرای توافقات هسته ای، به بازار مسکن جان دوباره می دهد
از دیدگاه علامه طباطبایی 

مهم ترین ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوب از دیدگاه علامه 
طباطبایی به شرح ذیل است: 

1- تحقق توسعه اقتصادی براساس قوانین و مقررات اسلامی
2- تحقق و گسترش عدالت اجتماعی در مسیر توسعه 

3- تحقق و گس��ترش عدالت اقتصادی مطابق موازین شرعی 
و دینی و براساس بهره مندی هرکس از حقوق اقتصادی و رفاه 

نسبی و قابل قبول در این عرصه 
۴- ترقی و پیشرفت جامعه در عرصه های اقتصادی 

5- تحول اجتماعی مطلوب در روابط پیچیده و اجتناب ناپذیر 
اقتصادی 

6- تحقق توسعه براساس رستگاری و سعادت انسان ها، نه فقط 
رشد و بهره وری مادی 

7- تحول مداوم و ایده آل در روابط، قوانین و ابزار حیات برای 
دست یابی انسان و جامعه انسانی به اهداف عالی و مطلوب آنها 

از پرتو پیشرفت و تکامل اقتصادی.

دریافت عوارض سوخت؛
تشکیل صندوق توسعه حمل و نقل 

تصویب شد
شورای تامین مالی وزارت راه و شهرسازی، پیشنهاد تاسیس صندوق 

توسعه حمل و نقل و تضمین خرید خدمت را تصویب کرد.
در جلسه ای که با حضور امیر امینی معاون برنامه ریزی و اقتصاد حمل و 
نقل وزارت راه و شهرسازی برگزار شد، کلیات ردیف های تضمین خرید 
خدمت، مختص دوره های بهره برداری مشارکت عمومی به تصویب 
رسید. براساس این گزارش، مقرر شد با ارائه ضرورت ها و توجیه پذیری، 
این طرح ها با هدف اعطای استقلال مالی نسبی وزارت راه و شهرسازی 
برای جذب سرمایه بخش خصوصی در برنامه ششم توسعه گنجانده 
شود. همچنین در  بخشی از طرح ایجاد صندوق توسعه حمل و نقل ، بر  
دریافت عوارض  سوخت  در اولین افزایش قیمت حامل های انرژی در 

قانون هدفمندی یارانه ها اشاره شده است.
گفتنی اس��ت ؛ اعطای  تس��هیلات  ریالی  و  ارزی  متناسب  طرح  های  
حمل  و  نقل  به  سرمایه  گذاران  و همچنین تقبل  پرداخت  یارانه  سود  
تس��هیلاتی  به  س��رمایه  گذاران  طرح  های  حمل و نقل��ی،   به عنوان 

فعالیت های صندوق توسعه حمل و نقل مطرح شده است.

معاون رئیس جمهور مطرح کرد
ساخت 3۰۰ هتل برای جذب 2۰ 
میلیون گردشگر در سال 2۰25

معاون رئیس جمهور گفت: براساس اهدافی که در سند چشم انداز 
دیده شده است تا 10 س��ال آینده باید ۳00 هتل و سالانه ۳0 هتل 
چهار و پنج ستاره ساخت. مسعود سلطانی فر در همایش تجاری ایران 
و اسپانیا با اعلام این خبر افزود: صنعت گردشگری به عنوان یکی از 
کارآمدترین ابزار دیپلماس��ی در دنیا استفاده می شود و در واقع پلی 
ارتباطی بین کشورهاست. به گونه ای که منجر به تعامل و درک متقابل 
فرهنگی در جهان می شود. همچنین صلح و آرامش را برای دنیای امروز 
ارمغان آور است. وی ادامه داد: در بسیاری از بازارهای مولد گردشگری 
تعداد گردشگران با وجود بحران های اقتصادی رو به افزایش است به 
طوری که تعداد گردشگران در س��ال 2005 از 800 میلیون به یک 

میلیارد و 200 میلیون نفر درسال 2014 افزایش یافته است.
رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری ادامه داد: 
در سال 2014، پنج میلیون گردشگر بین المللی به ایران آمده که این 
تعداد نشان دهنده فرصت های مناسب گردشگری ایران در بخش های 

تاریخی، مذهبی، طبیعی، سلامت و غیره است.

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

خبر

ستاداقتصادی دولت دست به کارشد؛
اخبار خوش رئیس سازمان 

توسعه تجارت برای 
صادرکنندگان

توس��عه صادرات باید با مش��وق های صادراتی همراه 
باشد؛ مشوق هایی که به نظر می رسد در سال های اخیر 
بر اصول خاصی استوار نبوده و به همین دلیل نتوانسته 

کمکی به توسعه صادرات غیرنفتی کند. 
در ای��ن زمین��ه رئیس س��ازمان توس��عه تج��ارت از 
برنامه های ویژه س��تاد اقتصادی دولت برای تش��ویق 
صادرکنندگان خبر داد که تصویب شده و قرار است به 

دستگاههای اجرایی ابلاغ شود.
ول��ی الله افخم��ی راد اظهار ک��رد: آخری��ن اقداماتی 
که برای تش��ویق صادرات انجام ش��ده مصوبه س��تاد 
اقتصادی دولت اس��ت که در آن مواردی عنوان شده 
 که در ص��ورت اجرایی ش��دن به توس��عه ص��ادرات

 خواهدکرد .
وی، تس��هیل در صدور ضمانت نامه ه��ای بانکی را از 
جمله موارد مصوب س��تاد اقتصادی دولت برش��مرد 
و افزود: بر این اس��اس بانک مرکزی موظف ش��ده به 
بانک های ذیربط ابلاغ کند تا تس��هیلات را در اختیار 
 متقاضی��ان دریافت ضمانت نامه ش��رکت در مناقصه

 قرار دهند.
افخمی راد گفت: همچنین قرار است از صندوق توسعه 
ملی مبلغ یک میلیارد دلار اعتبار در اختیار کشورهای 
هدف صادراتی قرار گیرد که از طریق این اعتبار، آن ها 
اقدام به خرید کالاه��ای ایرانی کرده ی��ا برای کمک 

گرفتن از خدمات فنی - مهندسی استفاده کنند.
معاون وزی��ر صنعت، مع��دن و تجارت اف��زود: بانک 
توس��عه صادرات نیز ملزم ش��ده حداق��ل 80 درصد 
تس��هیلات اعم از ارزی و ریالی را صرفاً برای صادرات 
کالا و خدمات اختصاص دهد که این کمک خوبی برای 

صادرکنندگان است.

بانک اس��تاندارد چارترد انگلیس به اتهام نقض دوباره تحریم های 
آمریکا علیه ایران، از سوی وزارت دادگستری آمریکا تحت تحقیق و 

پیگیری قرار گرفت.
این بانک به دلیل ادعاهای مربوط به نقض مصالحه سال 2012، تحت 
تحقیق قرار دارد. ۳ سال قبل، استاندارد چارترد پس از اینکه پذیرفت 
تراکنش هایی که می توانسته به منزله نقض تحریم های آمریکا علیه 
ایران و دیگر دولت ها تلقی شود را پنهان کرده، جریمه پرداخت کردو 
این بانک اعلام کرد که تجارت با مشتریان ایرانی را در سال 2007 

متوقف کرده است.
اما سال گذشته، پس از اینکه مشخص شد که  سیستم های مبارزه با 
پولشویی استاندارد چارترد، بازدارندگی لازم را نداشته اند، این بانک 
انگلیسی ناگزیر ش��د به رگولاتور مالی نیویورک جریمه پرداخت 
نماید. در دسامبر گذشته، توافق منعقده به منظور به تعویق انداختن 
رسیدگی قضایی به اتهامات استاندارد چارترد برای ۳ سال تمدید شد 
و وزارت دادگستری آمریکا اکنون در حال تحقیق است که آیا تحریم 
ها پس از سال 2007 توسط استاندارد چارترد نقض شده اند یا خیر.

رئیس اتاق اصناف ایران گفت: با وجود مشکلاتی که در گذشته وجود 
داشته امروزه با ایجاد تعامل لازم، اتاق های اصناف، بازرگانی و تعاون، 
دبیرخانه مش��ترکی ایجاد کرده اند که اتفاق فرخنده ای به حساب 
می آید. علی فاضلی در نشست مشترک اتاق های بازرگانی، اصناف 
و تعاون ایران، اظهار کرد: توان این سه بخش در 10 سال گذشته در 
مقابل یکدیگر قرار گرفته است و دولت و سایر بخش ها سعی بر این 
داشته اند که این توان را در مقابل هم قرار دهند. وی با اشاره به اینکه 

اوج این تقابل در سال 92 دیده شد، خاطرنشان کرد: زمانی که قرار 
ش��د قانون نظام صنفی به صحن علنی مجلس بیاید،اتاق بازرگانی 
در مقابل شورای اصناف کشور ایس��تاد و در نهایت قانونی "فشلی" 
 به عنوان نظ��ام صنفی از مجلس بی��رون آمد که نظام توس��عه ای 
مثبتی نیز نداش��ت. رئیس اتاق اصن��اف ایران ادام��ه داد: با وجود 
مشکلاتی که در گذشته وجود داش��ته امروزه با ایجاد تعامل لازم، 
این سه اتاق دبیرخانه مشترکی ایجاد کرده اند که اتفاق فرخنده ای 

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران با بیان اینکه تمام آثار منفی 
تورم، رکود و اعمال قانون هدفمندسازی یارانه ها به بخش تولید وارد 
شده است، گفت: تولیدکنندگان به دلیل کمبود تقاضا در سطح بازار 

انباردار شده اند.
سیدعبدالوهاب س��هل آبادی ، با اش��اره به اینکه اکثر کارخانجات 
سیمان، کاشی و سرامیک و مصالح فروشی های ساختمانی با کمبود 
تقاضا تولیدات خود را در انبارها گذاش��ته اند، اظهار داشت: شرایط 
رکود اثر واقعی خود را بر بخش تولید گذاشته است و واحدها به دلیل 

قیمت تمام شده بالای کالاهای خود امکان صادرات آنها را هم ندارند.
وی گفت: تمام آثار منفی تورم، رکود و اعمال قانون هدفمندسازی 
یارانه ها به بخش تولید وارد ش��ده و آنها را با دیون معوق بسیار روبه 

رو ساخته است.
سهل آبادی افزود : انتظار ما از دولت عدم دریافت تسهیلات  نیست 
بلکه باید برای اقساط معوق واحدهای تولیدی تصمیم مناسبی را 
اتخاذ کند. واحدهای تولیدی در افزایش اقساط معوق خود مقصر 

نیستند اما همین موضوع توان فعالیت را از آنها گرفته است.

معاون تعاون وزیر کار با بیان اینکه تسهیلات در بخش تعاون از سه 
منبع صندوق توسعه ملی، بانک توس��عه تعاون و وجوه اداره شده 
تأمین می شود گفت: اشتغال 80 درصد فارغ التحصیلان در برنامه 
ششم توسعه برنامه ریزی شده است. سیدحمید کلانتری ، با اشاره 
به 7 راهبرد حوزه تعاون گفت: یکی از اهداف مهم تعاونی ها، توسعه 
اشتغال است. فقرزدایی، ایجاد رفاه و اشتغالزایی در مناطق محروم، 

یکی از محورهای مؤثر توسعه تعاون است.

وی گفت: معمولاً س��رمایه گذار خارجی به سختی در بخش تعاون 
س��رمایه گذاری می کند، اما در همین مناطق محروم، جمع آوری 
پول های خرد و تش��کیل تعاونی با اهداف ایجاد رفاه بسیار مؤثرتر 
خواهد ب��ود، این امر ن��ه تنها به اش��تغال بلکه به کرامت انس��انی 
هم می انجام��د. کلانتری از برنام��ه تحقق 80 درصدی اش��تغال 
فارغ التحصیلان در برنامه ششم توسعه خبر داد گفت: یکی از برنامه 

های ششم توسعه توجه به اشتغال دانش آموختگان است.

تولیدکننده ها انباردار شدند  بانک انگلیسی به دلیل نقض تحریم ایران جریمه می شود

اشتغال ۸۰درصد فارغ التحصیلان در برنامه ششم توسعهاتاق های اصناف، بازرگانی و تعاون دبیرخانه مشترکی ایجاد کردند

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران: از سوی وزارت دادگستری آمریکا ؛

معاون تعاون وزیر کار خبر دادرئیس اتاق اصناف ایران:

دی
حم

از ا
مهن

عباس مرادی - شهردار فولادشهر  سازمان زیباسازی شهرداری اصفهان

گروه اقتصادوصنعت

)نوبت دوم( آگهی مزایده عمومی 

شهرداری فولادشهر به استناد مصوبه شماره 4/94/246 مورخ 94/2/23 شورای اسلامی شهر  در نظر 
دارد مزایده ذیل را برگزار نماید. لذا از کلیه متقاضیان جهت شرکت دعوت به عمل می آید. 

مبلغ سپرده شرکت در شماره مزایدهموضوع مزایده ردیف
مزایده )به ریال(

مبلغ پایه 
کارشناسی
 )به ریال(

فروش تعدادی از وسائط 1
نقلیه شهرداری فولادشهر 

94/15134
94/6/10

5 درصد قیمت پایه 
کارشناسی طبق لیست 

پیوست مزایده 

طبق جدول 
پیوست مزایده 

آگهی مناقصه عمومی 
سازمان زیباسازی شهر اصفهان در نظر دارد نسبت به واگذاری عملیات خرید، اجرا و نگهداری زیر گذر 
ش�هید مفتح از طریق مناقصه اقدام نماید لذا از اش�خاص حقوقی واجد ش�رایط جهت شرکت در مناقصه 

دعوت به عمل می آید
تذکرات: 

1-مدت زمان انجام کار: شروع عملیات از تاریخ انعقاد قرارداد به مدت 3 ماهه می باشد 
2-ش�رایط متقاضی: اش�خاص حقوقی واجد ش�رایط و دارای حداقل انجام یک قرارداد کار مشابه به مبلغ 

500/000/000 ریال 
3-محل دریافت اسناد و قبول پیشنهادها: واریز مبلغ 500/000 ریال به حساب 700787728131 به نام سازمان 
زیباس�ازی ش�هر  اصفهان نزد بانک شهر و ارایه فیش واریزی به واحد امور مالی سازمان زیباسازی واقع در 

اصفهان، خیابان کاوه جنب ایستگاه آتش نشانی شماره 6 کوچه شهید جوراب دوز 
 4-مهلت ارس�ال اس�ناد: از تاریخ 94/6/11 تا پایان وقت اداری 94/6/21 زمان تحویل اس�ناد به متقاضیان و

 از تاریخ 94/6/12 تا پایان وقت اداری 94/6/22 مهلت برگرداندن اسناد می باشد. 
5-هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 

توجه: ش�رکت در مناقصه و ارایه پیش�نهاد به منزله قبول ش�روط تکالیف مقرر در اس�ناد مناقصه بوده و 
ش�هرداری در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادها مختار است. شرکت کنندگان باید مدارک را پس از اخذ، 
امضا و مهر نموده و در پاکت های لاک و مهر شده الف و ب به همراه نمونه چراغ تحویل دبیرخانه سازمان 

زیباسازی شهر اصفهان نمایند. 

)نوبت   دوم(

متقاضیان فرصت دارند تا آخر وقت اداری روز شنبه مورخ 94/6/28 جهت اطلاع از شرایط 
و شرکت در مزایده به واحد امور قراردادهای شهرداری فولادشهر مراجعه نمایند. 
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رییس س��ازمان دانش آموزی اداره کل آموزش و پرورش استان گفت: با هدف ارتقای 
کیفیت خدمات تعاونی های آموزش��گاهی و بر اس��اس مصوبه کارگ��روه تفاهم نامه 
 وزارت آموزش و پرورش و وزارت بهداش��ت، درمان و آموزش پزش��کی و با ابلاغ وزیر 
 آم��وزش و پرورش نظارت ب��ر امور اجرای��ی و مدیریت بوفه های مدارس به س��ازمان 
دانش آموزی واگذار شده است. زهیری ادامه داد: دایر کردن هرگونه مکانی جهت عرضه 
مواد غذایی و محصولات آموزشی، فرهنگی و هنری خارج از این شیوه نامه مجوز قانونی 

ندارد و مسوولیت آن به عهده شخص مدیر آموزشگاه است.
 این مقام مسوول تاکید کرد: این تصمیم در راستای یکپارچه سازی و انسجام بخشی 
فعالیت های بوفه های مدارس با تاکید بر اولویت های بهداشت مواد غذایی اتخاذ شده 
تا از هرگونه اقدامی خارج از این دس��تورالعمل و راه اندازی پای��گاه های بدون مجوز 

ممانعت شود. به گفته زهیری، در این مصوبه نظارت تخصصی بر کیفیت مواد غذایی 
و بهداشت بوفه ها، مطابق وظایف سازمانی توس��ط دفتر سلامت و تندرستی معاونت 
تربیت بدنی و سلامت صورت می پذیرد. وی ادامه داد: با صدور نامه به نواحی و مناطق  
اس��تان اصفهان بعد از  ابلاغ  معاون وزیر، مدارس با پرکردن فرم خاصی برای داشتن 
بوفه را اعلام  کردند. گفتنی اس��ت؛ در حال حاضر 909 مدرس��ه در نواحی و مناطق 
استان اصفهان جهت داشتن بوفه مدارس با شرایط مندرج در فرم ارسالی و تایید مدیر 

و رییس اداره درخواست مجوز داشته اند. زهیری تصریح کرد:تنها مرجع صدور مجوز 
فعالیت بوفه های مدارس س��ازمان دانش آموزی اس��ت. وی در ادامه افزود: بر اساس 
دستور العمل ابلاغی وزیر آموزش و پرورش، به منظور مدیریت یکپارچه تعاونی های 
آموزشگاهی، صرفا مدارس��ی مجاز به راه اندازی پایگاه تغذیه سالم و فروشگاه عرضه 
محصولات آموزشی فرهنگی و هنری هس��تند که از سازمان دانش آموزی مجوز لازم 

را دریافت کنند.

بوفه مدارس ساماندهی می شود
با نظارت سازمان دانش آموزی؛

یامین پور:

زنان 2 برابر مردان طلاق می گیرند
رییس پژوهشکده فرهنگ و هنر اسلامی گفت: آخرین آمار طلاق 
نشان می دهد که زن ها دو برابر مردها طلاق می گیرند، این در حالی 
اس��ت که در ایران حق طلاق با مردان اس��ت. وحید یامین پورکه 
درکافه نقد س��خنرانی می کرد، ادامه داد: در حال حاضر متوسط 
صحبت یک زن و شوهر حدود 17 دقیقه است و مابقی اوقات خود 
را با تلویزیون یا سایر رسانه ها مشغول می کنند. وی با بیان اینکه این 
س��بک زندگی افزایش طلاق را به دنبال داشته است، خاطرنشان 
کرد: طلاق به خاطر محتوای تکنولوژی افزایش پیدا نکرده است، 
بلکه افزایش طلاق به خاطر کاهش تفاهم و کم ش��دن عاطفه بین 
زن و ش��وهر به خاطر وقت گذراندن بیش از حد با تکنولوژی است. 
وی در ادامه به اثرات تکنولوژی و ش��بکه های اجتماعی بر زندگی 
انس��ان ها پرداخت و گفت: نکته اول درباره  اثر رسانه ها در زندگی 
این است که رس��انه ها جامعه را توده ای کرده اند. یامین پور گفت: 
در جامعه س��نتی تریبون حرمت دارد و هر کسی نمی تواند مردم 
را دعوت کند، در حالی که  در جامعه رس��انه ای شده، هر IP حکم 
یک میکروفون دارد و هرکسی می تواند هر حرفی بزند. وی افزود: 
در این حال��ت اتفاقا انس��ان های فرومایه تر بیش��تر از این تریبون 
استفاده می کنند و جامعه در این ش��رایط پر از حرف های بیهوده 
می ش��ود، بدین ترتیب در جامعه توده ای دینداری بی بها می شود 
و سیاس��ت ورزی اخلاقی هم ارزش خود را از دس��ت می دهد. وی 
ادامه داد: اثر بعدی تکنولوژی در زندگی انس��ان ها، رش��د زندگی 
فردی در تکنولوژی اس��ت؛ برخلاف جامعه دینی ک��ه افراد خود 
 را فدا می کنند، رس��انه ها به ش��دت فردگرای��ی را رواج می دهند. 
یامین پور درباره پارادوکسی که زنان متدین در شبکه های اجتماعی 
 با آن مواجه اند، گفت: زنان متدین و مذهبی در شبکه های اجتماعی 
نمی دانند باید تن نمایی کرده ویا از آن دوری کنند. وی گفت: اتفاق 
س��ومی که تکنولوژی باعث آن می شود، این اس��ت که اگر ساده و 
س��طحی با نرم افزارهای اجتماعی موبایل روبرو ش��ویم، در ظاهر 
اینگونه است که این تکنولوژی ها اطلاعات مفیدی به ما می دهند، 
اما در واقع این اتفاق نمی افتد؛ چرا که تسلسل و حجم بالای پیام ها 

و اطلاعات، موجب عدم درک این پیام ها شده است.

 خبر
در جرم شناس��ی تقریبا تمام علمای جرم شناسی لیلی زواره ای

در س��ر تاس��ر دنیا بر این اعتقاد هس��تند که در 
صدر همه عوام��ل جرم زا فقر مه��م ترین عامل 
است که منجر به جرم می ش��ود. عوامل جرم زا 
متعدد و گوناگون هس��تند، ولی هر جا از عوامل 
جرم زا اسم برده می ش��ود اولویت اول فقر است؛ مثلا 
می گویند فقر، طلاق، بیکاری، بیسوادی، مواد مخدر، 
مهاجرت و...، بنابراین فقر می تواند یکی از عوامل موثر 

در بزهکاری باشد.
به اعتقاد سرهنگ حسین حسین زاده، جانشین فرمانده 
نیروی انتظامی استان، فقر و فاصله طبقاتی مردم یک 
جامعه منجر به آسیب اجتماعی می شود. آنچه در ادامه 
می خوانی��د ماحصل گفت وگو ب��ا وی در زمینه فاصله 

طبقاتی است.

  چگون�ه فاصله طبقات�ی منجر ب�ه ویرانگری 
می شود؟

ممکن اس��ت در یک جامعه  افراد فقیر یا زیرخط فقر با 
درآمدهای بس��یار پایین تعدادش��ان خیلی زیاد باشد؛ 
مثل بعضی از کش��ورهای فقیر آفریقایی و آسیایی که 
از صددرصد مردم��ی که زندگی م��ی کنند،70درصد 
زیرخط فقر هس��تند و 15درص��د مردم به��ره مند از 
 هم��ه امکان��ات مث��ل خان��ه ه��ای ب��زرگ آنچنانی، 
حس��اب های بانکی،کارخانه و ش��رکت و مردم بسیار 

زیادی هم زیرخط فقر زندگی می کنند .
 در هم��ه جوام��ع لایه دیگ��ری نی��ز وج��ود دارد که 
از آن به عنوان قش��ر متوس��ط نام برده می شود؛ مانند 
کارمندان عالی رتبه دولت و کس��به. در مجموع فاصله 
طبقاتی بی روی��ه از عوامل جرم زاس��ت و می تواند در 

افزایش وقوع جرایم تاثیر داشته باشد.  
افرادی ک��ه فاصله طبقات��ی خیلی زی��ادی در جامعه 
مش��اهده می کنند و خودش��ان جزء اقش��ار ضعیف و 
مستضعف جامعه هستند، به ش��دت احساس تبعیض 
می کنند و این احس��اس می تواند انگیزه ای قوی برای 

ارتکاب جرم و بزهکاری در جامعه باشد.

 در برخ��ی از کش��ورها مجرمان��ی ک��ه ب��ه بان��ک ها،
موسس��ات، ش��رکت ها و کارخان��ه هایی ک��ه مربوط 
به دولت هس��تند دس��تبرد می زنند و آنه��ا را تخریب 
 م��ی کنن��د، هنگام��ی ک��ه دس��تگیر م��ی ش��وند و

 ج��رم شناس��ان از انگیزه ارت��کاب جرم از آنها س��وال 
می پرسند، خودشان را شریک در آن اموال می دانند و 
اعتقاد دارند که این اموال جزئی از حقوق آنهاس��ت و با 
توجه به آنکه دولت این حق را ادا نکرده، بنابراین به زور 
این اموال را از دولت پس  گرفته اند. احس��اس تبعیض 
در بین فقرا نسبت به اقشار مرفه جامعه و نیز عدم توجه 
دولت ها به این موضوع می تواند انگیزه بسیار قوی برای 

ارتکاب جرم باشد.

  چگونه می توان از ایجاد فاصل�ه طبقاتی بین 
افراد جامعه جلوگیری کرد؟

 تلاش دول��ت ها برای کاه��ش فاصله طبقاتی  س��بب 
می ش��ود امیدواری در بین اقشار محروم جامعه بیشتر 
ش��ود و احس��اس تبعیض و محرومیت در می��ان آنها 
 کاهش یابد. زمانی که اقش��ار ضعیف جامعه از خدمات 
س��ازمان های دولتی، به خصوص آموزش و بهداش��ت 
بهره مند ش��وند احس��اس وجود امنی��ت و عدالت در 
جامعه ب��ه کاه��ش جرایم کمک م��ی کن��د، ولی اگر 
فاصله طبقات��ی بین اقش��ار فقی��ر و اقش��ار پردرآمد 
 در جامعه زیاد باش��د، احس��اس تردی��د، ناکارآمدی و

بی عدالت��ی افزای��ش پیدا می کن��د و اف��رادی که در 

 طبقات ضعیف قرار می گیرند، پتانس��یل ارتکاب جرم 
بیشتری می یابند. 

   فاصله طبقاتی در کشور ماکاهش یافته است 
قبل از انق��لاب بیش از70درصد مردم کش��ور از طبقه 
فقیر جامعه محس��وب می ش��دند، تعداد محدودی در 
قشر متوس��ط قرار داش��تند و عده ای هم از وابستگان 
 درب��ار پهل��وی بودند که قش��ر مرف��ه، ب��ا درآمدهای 
 ف��راوان جامعه را تش��کیل م��ی دادند. بع��د از انقلاب 
کم کم بر قشر متوس��ط جامعه افزوده شد. گرچه منکر 
این نیستیم که تعداد قابل توجهی فقیر در کشور وجود 
دارد، ولی تلاش های دولت ه��ای بعد از انقلاب هم در 

این راستا بوده که در دو عنصر آموزش و سلامت به اقشار 
کم درآمد جامعه بیشتر توجه شود و مطمئنا افرادی که 
آموزش های مناسبی داشته باشند، به مشاغل بهتری 
دسترس��ی پیدا می کنند و مهارت های زندگی فردی، 

اجتماعی و خانوادگی آنها افزایش پیدا می کند. 
وقتی این مهارت ها افزایش پیدا کرد، می توانند جایگاه 
و پایگاه مناسبی در جامعه به دست آورند وزمانی که این 
جایگاه را به دس��ت آوردند، طبیعتا درآمد و ثروت آنها 
افزایش پیدا می کند و خودشان و خانواده شان را تحت 
تاثیر قرار می دهد و از طبقه فقیر جامعه، به متوس��ط و 
 گاهی از متوسط به اقشار پر درآمد جامعه تغییر پایگاه

اجتماعی می دهند. 
افراد باسواد جامعه را با گذشته مقایسه کنید؛ افرادی که 
دارای تحصیلات عالی هستند، طبیعتا از مهارت و دانش 
بیشتری برخوردارند و قابل مقایسه با  افراد باسواد قبل از 
انقلاب نیستند و آنهایی که توانسته اند شغلی را متناسب با 
آموزش های خود پیدا کنند، سطح درآمدشان افزایش 
 یافته اس��ت و جای��گاه اجتماعی و درآم��دی بالاتری 

به دست آورده اند.

  بیکاری جوانان باعث فاصله طبقاتی نیست؟
بیکاری که ما در حال حاضر با آن مواجه هستیم، علل و 
عوامل خاص خودش را دارد. هشت سال جنگ تحمیلی، 
بمباران زیرساخت های اقتصادی کشور، تحمیل161 
 تحری��م توس��ط دش��منان، قاچ��اق کالا ک��ه یکی از 
حربه های کشورهای مخالف است و مهاجرت بی رویه 
اتباع خارجی نظیر افغانس��تان بدون مج��وز قانونی از 
جمله عواملی اس��ت که در کش��ور ما موج��ب افزایش 
بیکاری شده و این موضوع سبب شده است تا فرصت های 
ش��غلی کمتری در جامعه برای جوانان ایجاد شود و در 
نتیجه این موضوع باعث می شود فاصله ها افزایش یابد. 
با توجه به اینکه ایجاد اشتغال نقش مهمی در جلوگیری 
از وقوع ج��رم در جامعه  دارد، دولتم��ردان باید به این 
مهم توجه ویژه داشته باشند و با برنامه ریزی، راهکاری 

مناسب برای آن پیدا کنند.

چگونه فاصله طبقاتی به ویرانگری می انجامد؟

فقر؛ عاملی برای ارتکاب جـرم ری
جعف

ره 
طاه

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به واردات 6.4 میلیون لیتر 
بنزین در روز به کشور، گفت: با بهره برداری از فاز اول ستاره خلیج فارس، واردات بنزین 

قطع شده و صادرکننده بنزین خواهیم شد.
سیدناصر سجادی ، در خصوص وضعیت مصرف بنزین، اظهار داشت: از ابتدای فروردین 
تا نهم شهریورماه میانگین مصرف بنزین به 72 میلیون لیتر در روز رسید که بخش اصلی 
آن در داخل کشور تولید شده و تنها 6.4 میلیون لیتر مربوط به بنزین وارداتی بوده است.
س��جادی با اش��اره به برنامه های وزارت نفت برای افزایش تولید بنزین و قطع واردات، 

گفت: با به��ره برداری از فاز اول س��تاره خلیج فارس در انتهای س��ال ج��اری یا ابتدای 
 س��ال آین��ده، واردات بنزین قطع ش��ده و برای 10 س��ال آین��ده صادر کنن��ده بنزین 

خواهیم شد.
مدیرعامل ش��رکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به سیاست وزارت نفت 
برای افزایش کیفیت فرآورده های نفتی تولیدی در کش��ور، گفت: محصولات پالایشگاه 
ستاره خلیج فارس که قرار است در آینده نزدیک راه اندازی ش��ود، به طور کامل دارای 

کیفیت یورو 4 خواهند بود.

معاون وزیر صنعت با تش��ریح جزئیات اس��تراتژی دولت برای الحاق به سازمان جهانی 
تجارت)WTO( گفت: با دس��تور وزیر صنعت، رژیم تجاری ایران به وس��یله یک تیم 

حقوقی مجهز بازنویسی می شود.
ولی اله افخمی راد از تشکیل تیمی »حقوقی- اقتصادی« برای بازنویسی رژیم تجاری ایران 
خبرداد و گفت: به نظر می رسد با توجه به فضای مس��اعد بین المللی و عزم دولت برای 
الحاق ایران به سازمان جهانی تجارت، بتوانیم ظرف 4 سال آینده به این سازمان ملحق 
شویم اما به هرحال باید اصلاحاتی را نیز پیش از ورود به این سازمان در اقتصاد و تجارت 

خود صورت دهیم که مورد پذیرش اعضای سازمان جهانی تجارت است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: بر این اس��اس به دستور وزیر صنعت، معدن 
و تجارت تیمی متش��کل از افراد اقتصاددان، حقوقدان و کارشناسان تجارت بین الملل 
تشکیل شده است تا گزارش رژیم تجاری ایران را به روز رسانی کرده و به نوعی براساس 

شرایط امروز، بازنویسی کنند.
وی تصریح کرد: مجموعه سیاس��ت ها و تدابیر دولت نشان می دهد کاملا برای الحاق به 

سازمان جهانی تجارت برنامه دارد و با جدیت کار را دنبال می کند.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی:

ایران از سال آینده صادرکننده بنزین می شود
الحاق به WTO در ۴ سال آینده ؛

دستور بازنویسی رژیم تجاری ایران صادر شد
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درست در فصلی قرار داریم که خیلی از افراد در 
هول و هراس یافتن یک سقف مطمئن برای در 
امان بودن از س��رمای روزهای پیش رو هستند. 
این روزه��ا بس��یاری از اجاره نش��ینان ترجیح 
می دهند مهل��ت قراردادخ��ود راتمدیدکنند تا 

مجبوربه اسباب کشی مجدد نباشند.
افزایش اجاره بهای سالانه ، مشکل مهمی است که سد 
راه مستاجران وجود دارد وهرساله مجبورند یا مسکن 
قبلی خود را ترک کنند و به مکان��ی ارزانتر نقل مکان 

کنند یا اجاره بهای خود راافزایش دهند.

  انبوه سازان، آرامش بازار رهن و اجاره مسکن 
را رقم زدند 

تابستان امسال برای اجاره نش��ینان یک فرق اساسی 

با س��الهای گذش��ته دارد و آن هم تغیی��ر جزئی مبلغ 
اجاره بهاست.خوش��بختانه در آستانه فرارسیدن فصل 
پاییزجاری، کمترمستاجری مجبوربه اسباب کشی و یا 
افزایش آنچنانی مبلغ اجاره بهای خود است و به گفته 
مشاوران املاک هم مالکان و هم مستاجران تمایل برای 

تمدید قرارداد اجاره خانه های خود دارند.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان در این خصوص 
گفت: هرس��ال در چنین زمانی ش��اهد افزایش اجاره 
بها بودیم، اما امس��ال به دلیل کاهش س��اخت و ساز و 
نابس��امانی و رکود موجود  در بازارمس��کن  رشد مبلغ 
اجاره بها کنترل شده و اگر مالکی هم مبلغ اجاره بهای 

خود را افزایش دهد مبلغ جزئی است.
رسول جهانگیری مهمترین دلیل  آرامش موجود دربازار 
مسکن را ورود انبوه سازان به بازار رهن و اجاره دانست 

و اذعان داش��ت: اخیرا رکود بازار مس��کن باعث ورود 
انبوه سازان به بازار رهن و اجاره شده است و همین امر 

آرامش بازار رهن و اجاره را رقم زده است.
وی ادامه داد: ب��ه طور قطع وضعیت بازار مس��کن این 
گونه نخواهد ماند و اجرای توافقات هسته ای شکوفایی 

و رونق بازارمسکن را به ارمغان خواهد آورد.

  رونق بازار مس�کن، در گ�رو افزایش اعتماد 
مردم است

رئیس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان خاطر نشان 
کرد: اگر بازارساخت و ساز مس��کن دوباره جان بگیرد، 
بالطبع ش��اهد رش��د تصاعدی قیمت رهن و اجاره بها 

خواهیم بود.
جهانگیری تاکید کرد: زمانی بازار مسکن رونق می گیرد 

که مردم دوباره بتوانند اعتماد کنند و به خرید و فروش 
مسکن بپردازند و منظور از رونق افزایش قیمت مسکن 

نیست، بلکه پویایی و ساخت و ساز است.
وی افزایش بهره های بانکی را موجب سوق بازار مسکن 
به سمت رهن دانست و تصریح کرد: اگر بهره های بانکی 
افزایش یابد رهن مسکن بیشترخواهد بود و اگر میزان 
بهره بانکی کاهش یابد ، میزان اجاره بها افزایش و میزان  

رهن کاهش خواهد یافت.
رئیس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان اظهارداشت: 
قیمت مسکن و نیز رهن و اجاره همیشه تابع وضعیت 
عرضه و تقاضاست،به طوری که اگر تقاضابرای مسکن به 
طور غیرمنطقی بالابرود، قیمتها هم رشد خواهند یافت 
و به همین دلیل هرس��اله بافرارس��یدن فصل تابستان 
مبلغ رهن و اجاره افزایش می یابد؛چراکه در این فصل 
بیشتر افراد به دنبال یافتن خانه های اجاره ای هستند.

تنظیم ق��رارداد رهن و اجاره مس��کن صرف��ا نباید در 
تابستان باشد

جهانگی��ری عنوان ک��رد:از دیرباز تاکن��ون بین مردم 
مرسوم ش��ده اس��ت که تنها درفصل تابس��تان اقدام 
به یافتن خانه ه��ای اجاره ای کنند ک��ه این امر باعث 
مشکلات فراوانی شده است که مهمترین آنها افزایش 

کاذب قیمت اجاره بها در این فصل است.
وی ادامه داد: حتی خانواده هایی هم که فرزند مدرسه 
ای ندارند قرادادهای خود رابرای تابستان تنظظیم می 
کنند که این مسئله باعث شلوغی بازاررهن واجاره در 

فصل تابستان می شود.
رئی��س اتحادیه مش��اوران ام��لاک اصفه��ان یکی از 
مش��کلات موجود دربازارمس��کن را حالت سرمایه ای 
ای��ن بازارمعرفی کردو گف��ت: اگر بازارمس��کن حالت 
مصرف��ی پیداکندو مالکان برس��ررهن و اج��اره دادن 
 ملک خ��ود بایکدیگررقاب��ت پیداکنند ،بازارمس��کن

 جان می گیرد .

خبر اول
آرامش نسبی در بازار رهن و اجاره مسکن؛گروه اقتصاد

ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوب اجرای توافقات هسته ای، به بازار مسکن جان دوباره می دهد
از دیدگاه علامه طباطبایی 

مهم ترین ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوب از دیدگاه علامه 
طباطبایی به شرح ذیل است: 

1- تحقق توسعه اقتصادی براساس قوانین و مقررات اسلامی
2- تحقق و گسترش عدالت اجتماعی در مسیر توسعه 

3- تحقق و گس��ترش عدالت اقتصادی مطابق موازین شرعی 
و دینی و براساس بهره مندی هرکس از حقوق اقتصادی و رفاه 

نسبی و قابل قبول در این عرصه 
۴- ترقی و پیشرفت جامعه در عرصه های اقتصادی 

5- تحول اجتماعی مطلوب در روابط پیچیده و اجتناب ناپذیر 
اقتصادی 

6- تحقق توسعه براساس رستگاری و سعادت انسان ها، نه فقط 
رشد و بهره وری مادی 

7- تحول مداوم و ایده آل در روابط، قوانین و ابزار حیات برای 
دست یابی انسان و جامعه انسانی به اهداف عالی و مطلوب آنها 

از پرتو پیشرفت و تکامل اقتصادی.

دریافت عوارض سوخت؛
تشکیل صندوق توسعه حمل و نقل 

تصویب شد
شورای تامین مالی وزارت راه و شهرسازی، پیشنهاد تاسیس صندوق 

توسعه حمل و نقل و تضمین خرید خدمت را تصویب کرد.
در جلسه ای که با حضور امیر امینی معاون برنامه ریزی و اقتصاد حمل و 
نقل وزارت راه و شهرسازی برگزار شد، کلیات ردیف های تضمین خرید 
خدمت، مختص دوره های بهره برداری مشارکت عمومی به تصویب 
رسید. براساس این گزارش، مقرر شد با ارائه ضرورت ها و توجیه پذیری، 
این طرح ها با هدف اعطای استقلال مالی نسبی وزارت راه و شهرسازی 
برای جذب سرمایه بخش خصوصی در برنامه ششم توسعه گنجانده 
شود. همچنین در  بخشی از طرح ایجاد صندوق توسعه حمل و نقل ، بر  
دریافت عوارض  سوخت  در اولین افزایش قیمت حامل های انرژی در 

قانون هدفمندی یارانه ها اشاره شده است.
گفتنی اس��ت ؛ اعطای  تس��هیلات  ریالی  و  ارزی  متناسب  طرح  های  
حمل  و  نقل  به  سرمایه  گذاران  و همچنین تقبل  پرداخت  یارانه  سود  
تس��هیلاتی  به  س��رمایه  گذاران  طرح  های  حمل و نقل��ی،   به عنوان 

فعالیت های صندوق توسعه حمل و نقل مطرح شده است.

معاون رئیس جمهور مطرح کرد

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

خبر

ستاداقتصادی دولت دست به کارشد؛
اخبار خوش رئیس سازمان 

توسعه تجارت برای 
صادرکنندگان

توس��عه صادرات باید با مش��وق های صادراتی همراه 
باشد؛ مشوق هایی که به نظر می رسد در سال های اخیر 
بر اصول خاصی استوار نبوده و به همین دلیل نتوانسته 

کمکی به توسعه صادرات غیرنفتی کند. 
در ای��ن زمین��ه رئیس س��ازمان توس��عه تج��ارت از 
برنامه های ویژه س��تاد اقتصادی دولت برای تش��ویق 
صادرکنندگان خبر داد که تصویب شده و قرار است به 

دستگاههای اجرایی ابلاغ شود.
ول��ی الله افخم��ی راد اظهار ک��رد: آخری��ن اقداماتی 
که برای تش��ویق صادرات انجام ش��ده مصوبه س��تاد 
اقتصادی دولت اس��ت که در آن مواردی عنوان شده 
 که در ص��ورت اجرایی ش��دن به توس��عه ص��ادرات

 خواهدکرد .
وی، تس��هیل در صدور ضمانت نامه ه��ای بانکی را از 
جمله موارد مصوب س��تاد اقتصادی دولت برش��مرد 
و افزود: بر این اس��اس بانک مرکزی موظف ش��ده به 
بانک های ذیربط ابلاغ کند تا تس��هیلات را در اختیار 
 متقاضی��ان دریافت ضمانت نامه ش��رکت در مناقصه

 قرار دهند.
افخمی راد گفت: همچنین قرار است از صندوق توسعه 
ملی مبلغ یک میلیارد دلار اعتبار در اختیار کشورهای 
هدف صادراتی قرار گیرد که از طریق این اعتبار، آن ها 
اقدام به خرید کالاه��ای ایرانی کرده ی��ا برای کمک 

گرفتن از خدمات فنی - مهندسی استفاده کنند.
معاون وزی��ر صنعت، مع��دن و تجارت اف��زود: بانک 
توس��عه صادرات نیز ملزم ش��ده حداق��ل 80 درصد 
تس��هیلات اعم از ارزی و ریالی را صرفاً برای صادرات 
کالا و خدمات اختصاص دهد که این کمک خوبی برای 

صادرکنندگان است.

دی
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روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان 

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان

شهرداری اصفهان 

شرکت مهندسی نیک اندیش  )وابسته به شهرداری اصفهان( 

گروه اقتصادوصنعت

آگهی مناقصه عمومی - شماره مجوز3104، 1394

آگهی مزایده   

)نوبت  اول( 

)نوبت دوم( 

آگهی مزایده

آگهی مزایده 

ش�هرداری اصفهان در نظر دارد تع�دادی از واحدهای تجاری خود در مجموعه بوس�تان واقع 
در خیابان گلس�تان را از طریق مزایده واگذار نماید. متقاضیان می توانند جهت دریافت اس�ناد 
و مش�خصات مورد مزایده از تاریخ نش�ر آگهی همه روزه به جز ایام تعطیل در س�اعات اداری 
به امور قراردادها واقع در میدان امام حسین )ع( ساختمان شهرداری مرکزی مراجعه و نسبت 
به کس�ب اطلاعات و تهیه اس�ناد مزایده اقدام نمایند. آخرین مهلت   ارسال پیشنهاد قیمت تا 

ساعت 14 روز دوشنبه مورخ 94/7/13 می باشد. 
شرایط مزایده 

1-ارایه س�پرده ش�رکت در مزایده برای هری�ک از واحدها به صورت واریز نقدی به حس�اب 
سپرده شهرداری یا ضمانت نامه بانکی با اعتبار حداقل سه ماه.

2-در صورتیکه نفرات اول و دوم شرکت کننده برای هریک از واحدها از انجام معامله خودداری 
نمایند سپرده شرکت در مزایده آنان به ترتیب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد. 

3-شهرداری در رد یک یا تمام پیشنهادها برای هریک از موارد فوق مختار است. 
4-سایر اطلاعات و جزییات مربوطه در اسناد مزایده مندرج می باشد. 

شرکت مهندسی نیک اندیش در نظر دارد تعدادی از املاک و مستغلات خود را به 
شرح ذیل و از طریق مزایده به فروش برساند: 

1-یک واحد اداری واقع در اصفهان، میدان امام حسین، مجموعه تجاری و اداری ارگ 
جهان نما، طبقه 5 فاز س�وم، ش�ماره موقت 4 به مساحت 84/41 مترمربع )مزایده 

نوبت دوم(
2-ی�ک واحد تج�اری واقع در طبقه زیرزمین از مجموع�ه اداری تجاری طالقانی به 

شماره موقت 9 به مساحت 29/58 مترمربع به پلاک ثبتی 809/13
 متقاضی�ان ش�رکت در مزایده جه�ت دریافت اس�ناد مزایده تا م�ورخ 94/6/24 
م�ی توانن�د در س�اعات اداری ب�ه دفتر مهندس�ی نیک اندی�ش واق�ع در خیابان 

جابرانصاری، خیابان سردار شهبازی جنوبی مراجعه نمایند.
تلفن تماس: 34359355/59 داخلی 120

سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان، املاک ذیل را از طریق مزایده 
به فروش می رساند. لذا افراد واجد شرایط می توانند تا ده روز پس از 
انتشار آگهی نوبت دوم جهت دریافت اسناد مزایده به دبیرخانه سازمان 
واقع در خیابان ابن س�ینا، مقابل بانک ملی، کوچه کدخدا، بن بست دوم 

مراجعه نمایند. 
 یک قطعه زمین مسکونی واقع در خیابان معراج، خیابان امامزاده، کوچه 

ابوذر 
 یک واحد آپارتمان در مجتمع مسکونی جلوان )نگین شرق اصفهان( واقع 

در اتوبان فرودگاه- محله جلوان 
تلفن تماس: 031-34484892-4

شرکت ملی گاز ایران

شرکت گاز استان اصفهان 

)سهامی خاص(

شرکت ملی گاز ایران

شرکت گاز استان اصفهان 

)سهامی خاص(

1-موضوع مناقصه: خدمات امداد،  نگهداری، بهره برداری و تعمیرات تاسیسات گازرسانی 
و خدم�ات کنتورخوانی و توزیع صورتحس�اب مش�ترکین جزء عم�ده، وصول مطالبات 
مش�ترکین بدهکار، اشتراک پذیری تنظیفات و باغبانی در س�طح شهرستان اردستان، 

زواره، مهاباد و روستاهای تابعه 
2-میزان تضمین شرکت در مناقصه: 677/000/000 ریال )ششصد و هفتاد و هفت میلیون 

ریال( کد فراخوان: 1417644
3-نام ونش�انی دس�تگاه مناقصه گزار: اصفهان، خیابان چهارباغ بالا، ش�رکت گاز استان 

اصفهان 
4-مهلت اعلام آمادگی: حداکثر تا تاریخ 1394/06/28

مناقصه گران می توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به پایگاه اطلاع رسانی الکترونیکی 
ش�رکت گاز اس�تان اصفهان به آدرس www.ingc.isfahan.ir ، www.iets.mporg.ir یا با 
شماره تلفن های 5-36271031-031 امور قراردادهای شرکت گاز استان اصفهان تماس 

حاصل فرمایند. 



پایگاه اینترنتی newindianexpress هند پیش از رویارویی تیم های ملی فوتبال هند و ایران 
در راه جام جهانی 2018 و جام ملت های آسیا 2019 نوشت: » ایرانی های زیادی کنار سردار آزمون 
قرار گرفتند تا با او سلفی بگیرند. هیچکس از این کار شگفت زده نشد. گل فوق العاده او مقابل قطر در 
جام  ملت های آسیا که در ماه ژانویه، نه تنها سه امتیاز بازی را به حساب ایران ریخت که از سردار یک 
قهرمان ملی ساخت. باشگاه روس روبین کازان وقتی سردار تنها 18 سال داشت با او قرارداد بست. 
آزمون در آن زمان حتی در لیگ برتر فوتبال ایران هم به میدان نرفته بود. درخشش شهاب گونه او 
درست از زمانی آغاز شد که در ترکیب تیم  ملی فوتبال زیر 17 سال و 20 سال ایران به میدان رفت.

خلیل، پدر سردار یکی از والیبالیست های پیشین تیم ملی ایران است. » پدرم در تیم ملی والیبال 
بازی می کرد. رویایش این بود که من برای تیم ملی فوتبال به میدان بروم. از اینکه توانستم رویای 
خودم و پدرم را برآورده کنم، خیلی خوشحالم.« این ها را سردار آزمون می گوید.کارلوس کی روش، 
سرمربی پرتغالی تیم ملی فوتبال ایران برای حضور در جام جهانی فوتبال روی نام آزمون قلم قرمز 

کشید، اما او برای جام ملت های آسیا انتخاب شد و جایش را هم در ترکیب تیم ملی، محکم کرد.
»اطمینان داریم مقابل هند نمایش خوبی خواهیم داشت. می دانیم هندی ها عملکرد خوبی از 

خودشان ارائه کرده اند. به آنها احترام می گذاریم و با پتانسیلی که داریم، روانه میدان می شویم.«

پشت خط زن تیم ملی والیبال ایران گفت: بازیکنان بسیار خسته هستند، اما انگیزه بالایی دارند 
و می توانند برای هر تیمی مشکل ساز شوند. امیر غفور درخصوص آخرین شرایط خودش و سایر 
بازیکنان اظهار داشت: با وجود اینکه چمدانم به ژاپن نرسیده، اما مشکلی برای تمرینات ندارم؛ 

چراکه خوش خبر  بسیار تلاش کرد تا لوازم اولیه را برایم تهیه کند.
وی ادامه داد: متاسفانه برای رس��یدن به ژاپن اصلا شرایط خوبی نداش��تیم و در این کشور هم 
مس��وولان برگزاری مس��ابقات امکانات خوبی را در اختیار ما قرار ندادند. در حالی که حدود 30 
س��اعت دیگر با آرژانتین بازی داریم، اما تاکنون تنها یک جلسه تمرین توپی داشتیم که آن هم 

در سالن اصلی مسابقات نبود. وی گفت: بعد از یک سفر طولانی نیاز به ریکاوری خوبی داشتیم 
که متاسفانه انجام نشد و بازیکنان کمی خسته هس��تند، اما هدف خیلی بزرگی داریم که به ما 
انگیزه می دهد و فکر می کنم انگیزه بازیکنان بیش��تر از خستگی شان باش��د. امیدوارم شروع 
خیلی خوبی داشته باشیم و در ادامه بتوانیم برای هر تیمی مشکل ساز شویم. غفور خاطرنشان 
کرد: رویارویی با تیمی که سرمربی اش سه س��ال در ایران کار کرده است آن هم در روز نخست 
 مس��ابقات به ما انگیزه مضاعفی می دهد. ش��ک ندارم که این بار کارمان مقابل آرژانتین سخت تر 

خواهد بود و فکر می کنم تیمی که از نظر روانی در شرایط بهتری باشد می تواند به برتری برسد.

پایگاه اینترنتی هندی ها نوشت:

سردار رویای پدرش را برآورده کرد
امیر غفور:

انگیزه بازیکنان بیشتر از خستگی شان است
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بازی امروز، سرنوشت گروه ایران در اولین دور 
رقابت ه��ای مقدماتی جام جهان��ی 2018 را 

مشخص خواهد کرد.
 البته اگر اکنون از ساعت 12:30 ظهر گذشته 
باش��د که ش��ما روزنامه را تورق می کنید می 
توانید به این باور برس��ید که ایران ام��روز می تواند 
به صدرنش��ین گروهش برس��د یا خی��ر. در واقع دو 
تیم ش��ش امتیازی گروه ایران؛ یعنی عمان و گوام از 
ساعت10:30 سه شنبه روبروی هم قرار می گیرند و 
اگر این دیدار به تساوی رسیده باشد ایران این شانس 
را دارد با شکس��ت امروز هند در خاک هندوس��تان 
به صدر جدول برس��د و در غیر این صورت حتی اگر 
ایران امروز هند را دو رقمی هم بکند شانس��ی برای 

صدرنشینی در این شرایط ندارد.

  نتیجه خارق العاده مقابل هند نداشته ایم
تیم ملی هندوس��تان در س��ال 1345 و در بازی های 
آسیایی 1966 به ایران چهار بر یک باخت، از آن زمان 
به بعد بین تیم های ایران و هند س��ه بازی انجام شده 
و در این س��ه بازی تیم ملی فوتبال هندوستان گلی به 

ایران نزده است.
با وجود آنکه هندوستان حریف قدری در آسیا نیست، 
اما نکته جالب اینکه بدانیم تیم ملی فوتبال کشورمان 
هیچ گاه نتوانس��ته اس��ت برابر تیم ملی فوتبال کشور 
هندوستان چهار گل بیشتر به ثمر برساند. بهترین برد 
ایران برابر هند با نتایج چهار � یک و سه � صفر بوده است.

این نکته نشان می دهد که ممکن است امروز هم نتوانیم 
مقابل تیم ملی هند نتیجه فوق العاده ای کسب کنیم. 
اینکه تفاوت قابل ملاحظه ای با تیم ملی هند به عنوان 

قدرت شماره یک آسیا داریم یک مساله است و توجه 
به این نکته که بازی کردن در هن��د برای بچه های ما 

چندان راحت نیست هم نکته دیگر بازی امروز!

  رتبه 155 جهان
هندی ها که رتبه 155 در رده بندی فیفا را در اختیار 
دارن��د، باید با یکی از غ��ول های فوتبال آس��یا؛ یعنی 
ایران که در حال حاضر و بر اس��اس رده بندی فیفا، با 
قرار گرفتن در جایگاه40 دنیا، بهترین تیم آسیاس��ت 
رودررو شوند. تیم ملی هند در این مدت در کمپ مجهز 
DSK، خود را مهیای این نبرد دشوار کرده است. این 
تیم هفته گذشته یک بازی دوستانه نیز برابر نپال برگزار 
کرد که بدون گل خاتمه یافت.در آس��تانه بازی با تیم 
ملی ایران، استفان کنس��تانتین، سرمربی هند، ضمن 

تقدیر از امکانات کمپی که در اختی��ار او و بازیکنانش 
قرار گرفته، به خبرنگاران گفت: ما در بنگلور از حمایت 
ویژه هوادارانمان برخورداریم و در همین مدت نیز به ما 
لطف فراوانی داشته اند. امیدوارم برابر ایران بتوانیم به 
گونه ای ظاهر شویم تا این هواداران از ما راضی باشند. 

نمی توان کتمان کرد که بازی با ایران برای ما بس��یار 
دشوار است. حالا زمان آن رس��یده تا بفهمم روی چه 

بازیکنانی می توانم برای این نبرد سخت حساب کنم.
در طرف مقابل ستاره جوان تیم ملی کشورمان؛ یعنی 
سردار آزمون در مقابل خبرنگاران هندی گفته است: 
ایران فوتبالیست ها  و بازیکنان با استعداد زیادی دارد. 
این چیزی است که درباره فوتبال ایران می دانم، اما چیز 
زیادی درباره فوتبال هند نمی دانم، ولی امیدوارم شما 
هم همانطور که در جاده پیشرفت قدم گذاشته اید باز 
هم بتوانید پیشرفت کنید. این جملات سردار خطاب به 

هندی ها می تواند برای آنها جالب توجه باشد.
در همین جمع خبرنگاران البته آندو از خستگی تیمش 
می گوید، آندویی که حالا کاپیتان دوست داشتنی تیم 
ملی ایران اس��ت: امیدوارم بازی خیلی خوبی را مقابل 
هند انجام بدهیم. کمی خسته هستیم؛ چرا که از راهی 
دور آمده ایم، اما به هر حال امیدوارم که بتوانیم بهترین 
نتیجه را کس��ب کنیم. کاپیتان ایران در پاسخ به این 
سوال که آیا فکر می کنید ایران بهترین تیم گروه است، 
گفت: همه تیم ها برای خودشان شأن و شخصیت دارند 
و ما هم دوس��ت داریم در صدر گروه باشیم. امیدواریم 
سه شنبه این اتفاق بیفتد، اما اتفاقات فوتبالی هیچ کدام 

مشخص و قابل مشخص نیست. 
تیم ملی ایران محبوب همه قلبهای ما این ش��انس را 
دارد که بار دیگر بدرخش��د و باعث اقتدار همه باش��د. 
امیدواریم امروز با یک برد خوب بتوانیم بیش از پیش به 
موفقیت تیمی که همه ما عاشقانه آن را دوست داریم 

افتخار کنیم. 

خبر اول
و حالا هندوها...گروه ورزش

 جام حذفی و اعلام حمایتتیم ملی مزه صدرنشینی را می چشد
 از پناهجویان سوری

مسابقات مرحله یک شانزدهم نهایي جام حذفی با اعلام حمایت از 
پناهجویان سوریه ای و به یاد کودک غرق شده سوری برگزار می شود.

حجت الله بهمنی، مدیر روابط عمومی و امور فرهنگی سازمان لیگ 
اظهار داشت: تصویر کودک غرق شده سوریه ای دل تمام مردم جهان 
را به درد آورد و باعث شد که جهانیان به مساله سوریه و پناهجویان 
سوری توجه ویژه ای نشان بدهند. به همین دلیل سازمان لیگ فوتبال 
ایران نیز تصمیم گرفت مسابقات مرحله یک شانزدهم جام حذفی را با 
اعلام حمایت از پناهجویان سوری و به یاد کودک دو ساله سوری غرق 

شده ) آلان ابوغالب(  برگزار کند.
وی ادامه داد: هم اکنون کشور ایران به عنوان کشور امن منطقه میزبان 
دیدارهای تیم سوریه، افغانستان و عراق است. این امنیت حاصل خون 
شهدا و فداکاری ها و از خودگذشتگی رزمندگان است و باید قدر این 
نعمت بزرگ را که با رشادت های این عزیزان به دست آمده را بدانیم و 

بیش از گذشته آنها را مورد تکریم قرار بدهیم.

یک پادوانی دیگر در تمرین سپاهان
برادر لئوناردو پادوانی، مدافع تیم فوتبال س��پاهان در تمرینات این 
تیم اصفهانی حضور پیدا کرد. الس��اندرو پادوانی، ب��رادر کوچک تر 
لئوناردو پادوانی، مدافع تیم فوتبال سپاهان طی روزهای گذشته در 
 تمرینات این تیم حضور پیدا کرد. این بازیکن در صورت تایید از سوی 
حسین فرکی به عضویت سپاهان در خواهد آمد. الساندرو که در خط 
حمله بازی می کند، تا به حال در دو جلسه از تمرین سپاهان شرکت 
داشته و در بازی تدارکاتی که روز یکشنبه در مقابل امیدهای سپاهان 
 برگزار شد دو گل از 9 گل تیم سپاهان را به ثمر رساند.گفتنی است؛

وضعیت لئون��اردو پادوانی برای بازی در ترکیب س��پاهان همچنان 
مشخص نیست، البته باشگاه سپاهان همچنان پیگیر شکایت خود به 

دادگاه حکمیت ورزش است.

 ساهاکیان: هدف ما قهرمانی
 در جام ملت هاست

ملی پوش بسکتبال ایران گفت: س��رمربی تیم ملی قهرمانی در جام 
ملت ها را در ذهن بازیکنان نهادینه کرده است.

اوشین ساهاکیان پس از قهرمانی تیم ملی بسکتبال در جام ویلیام 
جونز اظهار داشت: بازی های خیلی خوبی بود. شاید خیلی ها بگویند 
مسابقات فشرده بود، اما خدا را شکر که این فشردگی باعث شد تیم 
محک خوبی بخورد. وی ادامه داد: یکسری ضعف هایی وجود دارد که 
با تدابیر کادر فنی آنها هم برطرف خواهد شد. هدف همه ما قهرمانی در 
جام ملت هاست و بائرمن، سرمربی تیم ملی هم این هدف را در ذهن 
ما نهادینه کرده است. ملی پوش بسکتبال ایران گفت: به کار خودمان 
مطمئن هس��تیم و از لحاظ روحی - روانی هم شرایط خوبی برای ما 
فراهم شده است. آرامشی که بائرمن در زمین و تمرینات دارد باعث 

شده همه بازیکنان با آرامش بیشتری کار کنند.

 امضای تفاهمنامه همکاری
 کشتی ایران و آمریکا

تفاهمنامه همکاری میان شورای کشتی آمریکا و فدراسیون ایران 
در آستانه رقابت های جهانی با حضور رییس اتحادیه جهانی در شهر 

لاس وگاس به امضا رسید. 
ننادلالوویچ، رییس اتحادیه جهانی کشتی با ابراز خوشحالی از 
همکاری مناسب بین فدراسیون کشتی ایران و شورای کشتی 
آمریکا گفت: ایران همواره برای توس��عه کشتی در سراسر دنیا 
تلاش و از آن حمایت کرده، همانطور که پیش از این، از کشتی 
در قاره آفریقا پش��تیبانی کرده بود. اهدای تشک به کشورهای 
آمریکای لاتین، برگزاری کمپ تمرینی کشورهای متقاضی با 
شرایط ویژه در خانه کشتی تهران و اعزام مربیان کشتی آزاد و 
فرنگی از ایران برای برگزاری دوره های مربیگری در کشورهای 
آمریکای لاتی��ن از جمله م��وارد در نظر گرفته ش��ده در این 
 تفاهمنامه همکاری اس��ت. این تفاه نامه میان فرانسیسکو لی لوپز،

رییس شورای کشتی آمریکا و رسول خادم، رییس فدراسیون 
کشتی ایران به امضا رسید.

 هیات بولینگ اصفهان
 همچنان بلاتکلیف

در پی استقبال نکردن از نامزدی ریاست هیات بولینگ و بیلیارد 
استان اصفهان، ثبت نام مجدد برای ریاس��ت این هیات انجام 
شد که استقبال نشدن از ریاست این هیات، تا حدودی عجیب 
به نظر می رس��د. اردیبش��هت ماه س��ال جاری بود که کامران 
ارباب زاده از ریاس��ت هیات بولینگ و بیلیارد اس��تان اصفهان 
استعفا کرد که دلیل آن بیماری وی عنوان شده بود.ارباب زاده 
شهریور ماه سال 92 با کسب بیشترین آرا ریاست این هیات را 
در اختیار گرفته بود، اما عمر ریاست وی به دو سال هم نرسید 
و پس از اس��تعفای وی، اداره ورزش و جوانان اس��تان اصفهان 
مهدی اعراب را برای سرپرستی این هیات معرفی کرد تا ظرف 
مدت س��ه ماه زمینه را برای برگزاری مجمع فراهم کند.با این 
حال و در شرایطی که بیش از سه ماه از دوران سرپرستی اعراب 
در هیات بولینگ سپری می شود، هنوز خبری از برگزاری مجمع 

انتخاباتی این هیات نیست.

سبد اخبار
گروه ورزش

 انتقاد گل محمدي به اعلام 
رقم قراردادها 

یحیی گل محمدی س��رمربي تیم فوتب��ال ذوب آهن در 
واکنش به انتشار مبالغ قراردادها گفت: این کار در اروپا هم 
انجام می شود، اما معمولا برخی قراردادها سکرت هستند 
و این طور نیست که مبالغ دستیاران و اعضای دیگر منتشر 
شود. به هرحال زمان درستی برای انتشار قراردادها نبود. اگر 
قرار به انتشار مبالغ بود بهتر است در انتهای فصل منتشر 
شود. به نظرم الان این قراردادها شفاف نیست و در انتهای 

فصل بهتر بود. 
وی در توضیح صحبت هایش گفت: ب��ه هرحال خیلی از 
بازیکنان در قراردادشان متمم و بندهایی دارند که این مبالغ 
در پایه ثبت شده است و در پایان فصل کم یا زیاد خواهد شد. 
امکان دارد با توجه به شرایط بازیکن جرائم یا پاداش هایی 
به او تعلق گیرد و انتشار مبالغ در پایان فصل شفافیت و دقت 
بیشتری داش��ت و اینگونه در حق کسی اجحاف نمی شد. 
اینطور که می گویند فلانی گران ترین و ارزان ترین اس��ت 
درست نیست و این لیست شفافیت ندارد و در پایان فصل 

سندیت بهتری داشت.
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پس از درخشش خیره کننده تیم ملی والیبال ایران 
در دنیا، المپیکی شدن و درخشش در این رقابت ها 
مهم ترین ه��دف و برنامه این تیم عنوان می ش��د و 
حالا تیم ملی والیبال کش��ورمان فرص��ت خوبی را 
در اختیار دارد تا در مصاف ب��ا بهترین های والیبال 
 جهان، سهمیه حضور در المپیک 2016 را به دست

 بیاورد.
رقابت های جام جهانی والیب��ال 2015 از امروز به 
میزبانی ژاپن آغاز می شود که 12 تیم برتر دنیا برای 
تصاحب عناوین برتر و دست یابی به سهمیه المپیک 

رقابت فشرده ای را پیش رو خواهند داشت.
تیم های مل��ی والیبال ای��ران، آرژانتی��ن، آمریکا، 
استرالیا، ایتالیا، تونس، روسیه، ژاپن، لهستان، مصر، 
ونزوئلا و کانادا 12 تیمی هس��تند ک��ه البته برزیل 
میزبان المپیک و فرانسه قهرمان جهان در این رقابت ها 
غیبت دارند که می توان این مساله را به نوعی به نفع 

سایر تیم ها عنوان کرد.
رقابت اصلی در این مسابقات را می توان بین تیم های 
آمریکا، لهستان، ایتالیا، روسیه و ایران دانست، البته 
ژاپنی ها نیز با توجه به امتیاز میزبانی می توانند برای 

سایر رقبا دردسرساز شوند.

 آغاز 2 هفته رقابت فشرده
تیم ملی والیبال کش��ورمان در دوره قبلی رقابت های 
انتخابی المپیک نیز شانس خوبی برای کسب سهمیه 
حضور در این مس��ابقات داش��ت که ای��ن اتفاق رخ 
نداد، اما در فاصله یکی، دو س��ال پس از این رویداد، 
والیبال کشورمان توانست در لیگ جهانی درخشش 

 قابل ملاحظه ای داش��ته باش��د و به عنوان یکی از
 قدرت های برتر والیبال دنیا معرفی شود.

تیم ملی کشورمان که هدایتش را بوبان بر عهده دارد، 
به منظور آمادگی حضور در ای��ن رقابت ها چندین 
مرحله اردویی را پشت سر گذاش��ت و کادر فنی در 
حال حاضر از ش��رایط تیم و آمادگی بازیکنان برای 

رویارویی با ستاره های والیبال دنیا خبر می دهد.
کس��ب س��همیه المپیک و حضور در این تورنمنت 
با اهمیت موجب ش��ده تا بازیکنان تی��م ملی ایران 
انگیزه دوچندانی برای نمایش توانمندی های خود 
داشته باشند و می توانیم امیدوار باشیم که کیفیتی از 
تیم ملی تماشا کنیم که همه ورزش دوستان ایرانی 

را به وجد بیاورد.
دو هفته مس��ابقه فش��رده قطعا بیش از هر چیزی 
آمادگ��ی بدنی ب��الا را طلب م��ی کن��د و از این رو، 
تیمی که بهتر تمرین را کرده باشد می تواند در این 
مس��ابقات موفق ش��ود و باید منتظر مانده و ببینیم 

روند آماده سازی تیم کشورمان موفق بوده یا خیر؟

 تقابل ولاسکو و کواچ
تیم ملی والیبال کشورمان در دیدار نخست به مصاف 
تیم آرژانتین می رود که به نوعی شطرنج دو سرمربی 

سابق و فعلی تیم ملی ایران به شمار می آید.
دوران درخشش والیبال ایران با خولیو ولاسکو آغاز 
شد؛ این مربی سرشناس دنیا که با قراردادی سنگین 
هدایت تیم ملی کشورمان را برعهده گرفت، طی سه 
سالی که هدایت این تیم را برعهده داشت، توانست 
به چهره ای محبوب در بین جامعه والیبال و ورزش 

کشور تبدیل شود.
ولاس��کو اما پس از اینکه تیم مل��ی آرژانتین به وی 
پیش��نهاد داد، از هدایت تیم ملی کشورمان انصراف 
داد، کواچ، مربی صربس��تانی جانش��ین وی شد که 
البته این تغیی��ر و جابه جایی ذهنی��ت مثبتی را در 
بین ورزش دوستان ایرانی نداش��ت، اما به مرور این 
مربی توانست جای خود را  بر روی نیمکت تیم ملی 

محکم کند.
حال دو تیم ای��ران و آرژانتین باید در گام نخس��ت 
مس��ابقات جهانی به مصاف هم برون��د که نتیجه به 
دست آمده برای هر دو تیم اهمیت بسیاری دارد؛ زیرا 

در روال کار تیم برنده و بازنده تاثیر خواهد داشت.
ولاسکو در مدت س��ه س��الی که در تیم ملی ایران 

حضور داشته، شناخت خوبی از بازیکنان کشورمان 
به دست آورده است و این نکته می تواند برگ برنده 

آرژانتینی ها در این مصاف مهم و حساس باشد.

 2 نماینده اصفهان در ژاپن
 رقابت های ج��ام جهان��ی والیب��ال از ام��روز آغاز 
می ش��ود و تیم های برتر دنیا به م��دت دو هفته به 

مصاف یکدیگر خواهند رفت.
 امیر غفور و محم��د جواد معنوی ن��ژاد دو نماینده 
والیبال اس��تان اصفهان هس��تند که ب��ا نظر کواچ 
راهی ژاپن ش��ده اند، غفور که طی روزهای اخیر با 
مصدومیت مواج��ه بود، یکی از مه��ره های کلیدی 
کادر فنی خواهد بود و معنوی نژاد جوان نیز می تواند 

با جلب اعتماد سرمربی تیم، از فرصتی که در اختیار 
وی گذاشته می شود، استفاده کند.

س��ید محم��د موس��وی، س��عید معروف، ش��هرام 
محمودی، فرهاد قائمی، میلاد عبادی پور، مجتبی 
میرزاجانپور، مهدی مهدوی، حسن صنوبر، سامان 
فائزی، مهدی مرندی و عبدالرضا علیزاده سایر ملی پوشان 

اعزامی کشورمان به این مسابقات هستند.
در رقابت های جام جهانی والیبال، 12 تیم شرکت 
می کنند که هر تیم 11 بازی انجام خواهد داد. این 
مسابقات در چهار شهر مختلف ژاپن به طور همزمان 
برگزار می شود که فاصله هر یک از شهرها با یکدیگر 
حدود 250 کیلومتر است و تیم ها باید با قطارهای 

تندرو سفر کنند.

تیم ملی والیبال و  ماموریت دشوار پیش رو

پیش به سوی المپیک

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به واردات 6.4 میلیون لیتر 
بنزین در روز به کشور، گفت: با بهره برداری از فاز اول ستاره خلیج فارس، واردات بنزین 

قطع شده و صادرکننده بنزین خواهیم شد.
سیدناصر سجادی ، در خصوص وضعیت مصرف بنزین، اظهار داشت: از ابتدای فروردین 
تا نهم شهریورماه میانگین مصرف بنزین به 72 میلیون لیتر در روز رسید که بخش اصلی 
آن در داخل کشور تولید شده و تنها 6.4 میلیون لیتر مربوط به بنزین وارداتی بوده است.
س��جادی با اش��اره به برنامه های وزارت نفت برای افزایش تولید بنزین و قطع واردات، 

گفت: با به��ره برداری از فاز اول س��تاره خلیج فارس در انتهای س��ال ج��اری یا ابتدای 
 س��ال آین��ده، واردات بنزین قطع ش��ده و برای 10 س��ال آین��ده صادر کنن��ده بنزین 

خواهیم شد.
مدیرعامل ش��رکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران با اشاره به سیاست وزارت نفت 
برای افزایش کیفیت فرآورده های نفتی تولیدی در کش��ور، گفت: محصولات پالایشگاه 
ستاره خلیج فارس که قرار است در آینده نزدیک راه اندازی ش��ود، به طور کامل دارای 

کیفیت یورو 4 خواهند بود.

معاون وزیر صنعت با تش��ریح جزئیات اس��تراتژی دولت برای الحاق به سازمان جهانی 
تجارت)WTO( گفت: با دس��تور وزیر صنعت، رژیم تجاری ایران به وس��یله یک تیم 

حقوقی مجهز بازنویسی می شود.
ولی اله افخمی راد از تشکیل تیمی »حقوقی- اقتصادی« برای بازنویسی رژیم تجاری ایران 
خبرداد و گفت: به نظر می رسد با توجه به فضای مس��اعد بین المللی و عزم دولت برای 
الحاق ایران به سازمان جهانی تجارت، بتوانیم ظرف 4 سال آینده به این سازمان ملحق 
شویم اما به هرحال باید اصلاحاتی را نیز پیش از ورود به این سازمان در اقتصاد و تجارت 

خود صورت دهیم که مورد پذیرش اعضای سازمان جهانی تجارت است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت افزود: بر این اس��اس به دستور وزیر صنعت، معدن 
و تجارت تیمی متش��کل از افراد اقتصاددان، حقوقدان و کارشناسان تجارت بین الملل 
تشکیل شده است تا گزارش رژیم تجاری ایران را به روز رسانی کرده و به نوعی براساس 

شرایط امروز، بازنویسی کنند.
وی تصریح کرد: مجموعه سیاس��ت ها و تدابیر دولت نشان می دهد کاملا برای الحاق به 

سازمان جهانی تجارت برنامه دارد و با جدیت کار را دنبال می کند.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی:

ایران از سال آینده صادرکننده بنزین می شود
الحاق به WTO در ۴ سال آینده ؛

دستور بازنویسی رژیم تجاری ایران صادر شد
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درست در فصلی قرار داریم که خیلی از افراد در 
هول و هراس یافتن یک سقف مطمئن برای در 
امان بودن از س��رمای روزهای پیش رو هستند. 
این روزه��ا بس��یاری از اجاره نش��ینان ترجیح 
می دهند مهل��ت قراردادخ��ود راتمدیدکنند تا 

مجبوربه اسباب کشی مجدد نباشند.
افزایش اجاره بهای سالانه ، مشکل مهمی است که سد 
راه مستاجران وجود دارد وهرساله مجبورند یا مسکن 
قبلی خود را ترک کنند و به مکان��ی ارزانتر نقل مکان 

کنند یا اجاره بهای خود راافزایش دهند.

  انبوه سازان، آرامش بازار رهن و اجاره مسکن 
را رقم زدند 

تابستان امسال برای اجاره نش��ینان یک فرق اساسی 

با س��الهای گذش��ته دارد و آن هم تغیی��ر جزئی مبلغ 
اجاره بهاست.خوش��بختانه در آستانه فرارسیدن فصل 
پاییزجاری، کمترمستاجری مجبوربه اسباب کشی و یا 
افزایش آنچنانی مبلغ اجاره بهای خود است و به گفته 
مشاوران املاک هم مالکان و هم مستاجران تمایل برای 

تمدید قرارداد اجاره خانه های خود دارند.
رئیس اتحادیه مشاوران املاک اصفهان در این خصوص 
گفت: هرس��ال در چنین زمانی ش��اهد افزایش اجاره 
بها بودیم، اما امس��ال به دلیل کاهش س��اخت و ساز و 
نابس��امانی و رکود موجود  در بازارمس��کن  رشد مبلغ 
اجاره بها کنترل شده و اگر مالکی هم مبلغ اجاره بهای 

خود را افزایش دهد مبلغ جزئی است.
رسول جهانگیری مهمترین دلیل  آرامش موجود دربازار 
مسکن را ورود انبوه سازان به بازار رهن و اجاره دانست 

و اذعان داش��ت: اخیرا رکود بازار مس��کن باعث ورود 
انبوه سازان به بازار رهن و اجاره شده است و همین امر 

آرامش بازار رهن و اجاره را رقم زده است.
وی ادامه داد: ب��ه طور قطع وضعیت بازار مس��کن این 
گونه نخواهد ماند و اجرای توافقات هسته ای شکوفایی 

و رونق بازارمسکن را به ارمغان خواهد آورد.

  رونق بازار مس�کن، در گ�رو افزایش اعتماد 
مردم است

رئیس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان خاطر نشان 
کرد: اگر بازارساخت و ساز مس��کن دوباره جان بگیرد، 
بالطبع ش��اهد رش��د تصاعدی قیمت رهن و اجاره بها 

خواهیم بود.
جهانگیری تاکید کرد: زمانی بازار مسکن رونق می گیرد 

که مردم دوباره بتوانند اعتماد کنند و به خرید و فروش 
مسکن بپردازند و منظور از رونق افزایش قیمت مسکن 

نیست، بلکه پویایی و ساخت و ساز است.
وی افزایش بهره های بانکی را موجب سوق بازار مسکن 
به سمت رهن دانست و تصریح کرد: اگر بهره های بانکی 
افزایش یابد رهن مسکن بیشترخواهد بود و اگر میزان 
بهره بانکی کاهش یابد ، میزان اجاره بها افزایش و میزان  

رهن کاهش خواهد یافت.
رئیس اتحادیه مش��اوران املاک اصفهان اظهارداشت: 
قیمت مسکن و نیز رهن و اجاره همیشه تابع وضعیت 
عرضه و تقاضاست،به طوری که اگر تقاضابرای مسکن به 
طور غیرمنطقی بالابرود، قیمتها هم رشد خواهند یافت 
و به همین دلیل هرس��اله بافرارس��یدن فصل تابستان 
مبلغ رهن و اجاره افزایش می یابد؛چراکه در این فصل 
بیشتر افراد به دنبال یافتن خانه های اجاره ای هستند.

تنظیم ق��رارداد رهن و اجاره مس��کن صرف��ا نباید در 
تابستان باشد

جهانگی��ری عنوان ک��رد:از دیرباز تاکن��ون بین مردم 
مرسوم ش��ده اس��ت که تنها درفصل تابس��تان اقدام 
به یافتن خانه ه��ای اجاره ای کنند ک��ه این امر باعث 
مشکلات فراوانی شده است که مهمترین آنها افزایش 

کاذب قیمت اجاره بها در این فصل است.
وی ادامه داد: حتی خانواده هایی هم که فرزند مدرسه 
ای ندارند قرادادهای خود رابرای تابستان تنظظیم می 
کنند که این مسئله باعث شلوغی بازاررهن واجاره در 

فصل تابستان می شود.
رئی��س اتحادیه مش��اوران ام��لاک اصفه��ان یکی از 
مش��کلات موجود دربازارمس��کن را حالت سرمایه ای 
ای��ن بازارمعرفی کردو گف��ت: اگر بازارمس��کن حالت 
مصرف��ی پیداکندو مالکان برس��ررهن و اج��اره دادن 
 ملک خ��ود بایکدیگررقاب��ت پیداکنند ،بازارمس��کن

 جان می گیرد .

خبر اول
آرامش نسبی در بازار رهن و اجاره مسکن؛گروه اقتصاد

ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوب اجرای توافقات هسته ای، به بازار مسکن جان دوباره می دهد
از دیدگاه علامه طباطبایی 

مهم ترین ویژگی های توسعه اقتصادی مطلوب از دیدگاه علامه 
طباطبایی به شرح ذیل است: 

1- تحقق توسعه اقتصادی براساس قوانین و مقررات اسلامی
2- تحقق و گسترش عدالت اجتماعی در مسیر توسعه 

3- تحقق و گس��ترش عدالت اقتصادی مطابق موازین شرعی 
و دینی و براساس بهره مندی هرکس از حقوق اقتصادی و رفاه 

نسبی و قابل قبول در این عرصه 
۴- ترقی و پیشرفت جامعه در عرصه های اقتصادی 

5- تحول اجتماعی مطلوب در روابط پیچیده و اجتناب ناپذیر 
اقتصادی 

6- تحقق توسعه براساس رستگاری و سعادت انسان ها، نه فقط 
رشد و بهره وری مادی 

7- تحول مداوم و ایده آل در روابط، قوانین و ابزار حیات برای 
دست یابی انسان و جامعه انسانی به اهداف عالی و مطلوب آنها 

از پرتو پیشرفت و تکامل اقتصادی.

دریافت عوارض سوخت؛
تشکیل صندوق توسعه حمل و نقل 

تصویب شد
شورای تامین مالی وزارت راه و شهرسازی، پیشنهاد تاسیس صندوق 

توسعه حمل و نقل و تضمین خرید خدمت را تصویب کرد.
در جلسه ای که با حضور امیر امینی معاون برنامه ریزی و اقتصاد حمل و 
نقل وزارت راه و شهرسازی برگزار شد، کلیات ردیف های تضمین خرید 
خدمت، مختص دوره های بهره برداری مشارکت عمومی به تصویب 
رسید. براساس این گزارش، مقرر شد با ارائه ضرورت ها و توجیه پذیری، 
این طرح ها با هدف اعطای استقلال مالی نسبی وزارت راه و شهرسازی 
برای جذب سرمایه بخش خصوصی در برنامه ششم توسعه گنجانده 
شود. همچنین در  بخشی از طرح ایجاد صندوق توسعه حمل و نقل ، بر  
دریافت عوارض  سوخت  در اولین افزایش قیمت حامل های انرژی در 

قانون هدفمندی یارانه ها اشاره شده است.
گفتنی اس��ت ؛ اعطای  تس��هیلات  ریالی  و  ارزی  متناسب  طرح  های  
حمل  و  نقل  به  سرمایه  گذاران  و همچنین تقبل  پرداخت  یارانه  سود  
تس��هیلاتی  به  س��رمایه  گذاران  طرح  های  حمل و نقل��ی،   به عنوان 

فعالیت های صندوق توسعه حمل و نقل مطرح شده است.

معاون رئیس جمهور مطرح کرد
ساخت 3۰۰ هتل برای جذب 2۰ 
میلیون گردشگر در سال 2۰25

معاون رئیس جمهور گفت: براساس اهدافی که در سند چشم انداز 
دیده شده است تا 10 س��ال آینده باید ۳00 هتل و سالانه ۳0 هتل 
چهار و پنج ستاره ساخت. مسعود سلطانی فر در همایش تجاری ایران 
و اسپانیا با اعلام این خبر افزود: صنعت گردشگری به عنوان یکی از 
کارآمدترین ابزار دیپلماس��ی در دنیا استفاده می شود و در واقع پلی 
ارتباطی بین کشورهاست. به گونه ای که منجر به تعامل و درک متقابل 
فرهنگی در جهان می شود. همچنین صلح و آرامش را برای دنیای امروز 
ارمغان آور است. وی ادامه داد: در بسیاری از بازارهای مولد گردشگری 
تعداد گردشگران با وجود بحران های اقتصادی رو به افزایش است به 
طوری که تعداد گردشگران در س��ال 2005 از 800 میلیون به یک 

میلیارد و 200 میلیون نفر درسال 2014 افزایش یافته است.
رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری ادامه داد: 
در سال 2014، پنج میلیون گردشگر بین المللی به ایران آمده که این 
تعداد نشان دهنده فرصت های مناسب گردشگری ایران در بخش های 

تاریخی، مذهبی، طبیعی، سلامت و غیره است.

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

خبر

ستاداقتصادی دولت دست به کارشد؛
اخبار خوش رئیس سازمان 

توسعه تجارت برای 
صادرکنندگان

توس��عه صادرات باید با مش��وق های صادراتی همراه 
باشد؛ مشوق هایی که به نظر می رسد در سال های اخیر 
بر اصول خاصی استوار نبوده و به همین دلیل نتوانسته 

کمکی به توسعه صادرات غیرنفتی کند. 
در ای��ن زمین��ه رئیس س��ازمان توس��عه تج��ارت از 
برنامه های ویژه س��تاد اقتصادی دولت برای تش��ویق 
صادرکنندگان خبر داد که تصویب شده و قرار است به 

دستگاههای اجرایی ابلاغ شود.
ول��ی الله افخم��ی راد اظهار ک��رد: آخری��ن اقداماتی 
که برای تش��ویق صادرات انجام ش��ده مصوبه س��تاد 
اقتصادی دولت اس��ت که در آن مواردی عنوان شده 
 که در ص��ورت اجرایی ش��دن به توس��عه ص��ادرات

 خواهدکرد .
وی، تس��هیل در صدور ضمانت نامه ه��ای بانکی را از 
جمله موارد مصوب س��تاد اقتصادی دولت برش��مرد 
و افزود: بر این اس��اس بانک مرکزی موظف ش��ده به 
بانک های ذیربط ابلاغ کند تا تس��هیلات را در اختیار 
 متقاضی��ان دریافت ضمانت نامه ش��رکت در مناقصه

 قرار دهند.
افخمی راد گفت: همچنین قرار است از صندوق توسعه 
ملی مبلغ یک میلیارد دلار اعتبار در اختیار کشورهای 
هدف صادراتی قرار گیرد که از طریق این اعتبار، آن ها 
اقدام به خرید کالاه��ای ایرانی کرده ی��ا برای کمک 

گرفتن از خدمات فنی - مهندسی استفاده کنند.
معاون وزی��ر صنعت، مع��دن و تجارت اف��زود: بانک 
توس��عه صادرات نیز ملزم ش��ده حداق��ل 80 درصد 
تس��هیلات اعم از ارزی و ریالی را صرفاً برای صادرات 
کالا و خدمات اختصاص دهد که این کمک خوبی برای 

صادرکنندگان است.

بانک اس��تاندارد چارترد انگلیس به اتهام نقض دوباره تحریم های 
آمریکا علیه ایران، از سوی وزارت دادگستری آمریکا تحت تحقیق و 

پیگیری قرار گرفت.
این بانک به دلیل ادعاهای مربوط به نقض مصالحه سال 2012، تحت 
تحقیق قرار دارد. ۳ سال قبل، استاندارد چارترد پس از اینکه پذیرفت 
تراکنش هایی که می توانسته به منزله نقض تحریم های آمریکا علیه 
ایران و دیگر دولت ها تلقی شود را پنهان کرده، جریمه پرداخت کردو 
این بانک اعلام کرد که تجارت با مشتریان ایرانی را در سال 2007 

متوقف کرده است.
اما سال گذشته، پس از اینکه مشخص شد که  سیستم های مبارزه با 
پولشویی استاندارد چارترد، بازدارندگی لازم را نداشته اند، این بانک 
انگلیسی ناگزیر ش��د به رگولاتور مالی نیویورک جریمه پرداخت 
نماید. در دسامبر گذشته، توافق منعقده به منظور به تعویق انداختن 
رسیدگی قضایی به اتهامات استاندارد چارترد برای ۳ سال تمدید شد 
و وزارت دادگستری آمریکا اکنون در حال تحقیق است که آیا تحریم 
ها پس از سال 2007 توسط استاندارد چارترد نقض شده اند یا خیر.

رئیس اتاق اصناف ایران گفت: با وجود مشکلاتی که در گذشته وجود 
داشته امروزه با ایجاد تعامل لازم، اتاق های اصناف، بازرگانی و تعاون، 
دبیرخانه مش��ترکی ایجاد کرده اند که اتفاق فرخنده ای به حساب 
می آید. علی فاضلی در نشست مشترک اتاق های بازرگانی، اصناف 
و تعاون ایران، اظهار کرد: توان این سه بخش در 10 سال گذشته در 
مقابل یکدیگر قرار گرفته است و دولت و سایر بخش ها سعی بر این 
داشته اند که این توان را در مقابل هم قرار دهند. وی با اشاره به اینکه 

اوج این تقابل در سال 92 دیده شد، خاطرنشان کرد: زمانی که قرار 
ش��د قانون نظام صنفی به صحن علنی مجلس بیاید،اتاق بازرگانی 
در مقابل شورای اصناف کشور ایس��تاد و در نهایت قانونی "فشلی" 
 به عنوان نظ��ام صنفی از مجلس بی��رون آمد که نظام توس��عه ای 
مثبتی نیز نداش��ت. رئیس اتاق اصن��اف ایران ادام��ه داد: با وجود 
مشکلاتی که در گذشته وجود داش��ته امروزه با ایجاد تعامل لازم، 
این سه اتاق دبیرخانه مشترکی ایجاد کرده اند که اتفاق فرخنده ای 

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران با بیان اینکه تمام آثار منفی 
تورم، رکود و اعمال قانون هدفمندسازی یارانه ها به بخش تولید وارد 
شده است، گفت: تولیدکنندگان به دلیل کمبود تقاضا در سطح بازار 

انباردار شده اند.
سیدعبدالوهاب س��هل آبادی ، با اش��اره به اینکه اکثر کارخانجات 
سیمان، کاشی و سرامیک و مصالح فروشی های ساختمانی با کمبود 
تقاضا تولیدات خود را در انبارها گذاش��ته اند، اظهار داشت: شرایط 
رکود اثر واقعی خود را بر بخش تولید گذاشته است و واحدها به دلیل 

قیمت تمام شده بالای کالاهای خود امکان صادرات آنها را هم ندارند.
وی گفت: تمام آثار منفی تورم، رکود و اعمال قانون هدفمندسازی 
یارانه ها به بخش تولید وارد ش��ده و آنها را با دیون معوق بسیار روبه 

رو ساخته است.
سهل آبادی افزود : انتظار ما از دولت عدم دریافت تسهیلات  نیست 
بلکه باید برای اقساط معوق واحدهای تولیدی تصمیم مناسبی را 
اتخاذ کند. واحدهای تولیدی در افزایش اقساط معوق خود مقصر 

نیستند اما همین موضوع توان فعالیت را از آنها گرفته است.

معاون تعاون وزیر کار با بیان اینکه تسهیلات در بخش تعاون از سه 
منبع صندوق توسعه ملی، بانک توس��عه تعاون و وجوه اداره شده 
تأمین می شود گفت: اشتغال 80 درصد فارغ التحصیلان در برنامه 
ششم توسعه برنامه ریزی شده است. سیدحمید کلانتری ، با اشاره 
به 7 راهبرد حوزه تعاون گفت: یکی از اهداف مهم تعاونی ها، توسعه 
اشتغال است. فقرزدایی، ایجاد رفاه و اشتغالزایی در مناطق محروم، 

یکی از محورهای مؤثر توسعه تعاون است.

وی گفت: معمولاً س��رمایه گذار خارجی به سختی در بخش تعاون 
س��رمایه گذاری می کند، اما در همین مناطق محروم، جمع آوری 
پول های خرد و تش��کیل تعاونی با اهداف ایجاد رفاه بسیار مؤثرتر 
خواهد ب��ود، این امر ن��ه تنها به اش��تغال بلکه به کرامت انس��انی 
هم می انجام��د. کلانتری از برنام��ه تحقق 80 درصدی اش��تغال 
فارغ التحصیلان در برنامه ششم توسعه خبر داد گفت: یکی از برنامه 

های ششم توسعه توجه به اشتغال دانش آموختگان است.

تولیدکننده ها انباردار شدند  بانک انگلیسی به دلیل نقض تحریم ایران جریمه می شود

اشتغال ۸۰درصد فارغ التحصیلان در برنامه ششم توسعهاتاق های اصناف، بازرگانی و تعاون دبیرخانه مشترکی ایجاد کردند

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران: از سوی وزارت دادگستری آمریکا ؛

معاون تعاون وزیر کار خبر دادرئیس اتاق اصناف ایران:

دی
حم

از ا
مهن

گروه اقتصادوصنعت

مزایده عمومی 

مدیریت ورزشگاه 22 بهمن 

ورزشگاه 22 بهمن توپخانه در نظر دارد مجموعه چمن مصنوعی خود را از طریق مزایده عمومی به مدت 
یکسال به صورت اجاره واگذار نماید. 

متقاضیان واجد الش�رایط می توانند از تاریخ انتش�ار آگهی به مدت هفت روز کاری نس�بت به بازدید از 
محل و ارایه پیشنهادات خود را در پاکت در بسته به آدرس: سه راه حکیم نظامی، ورزشگاه 22 بهمن دفتر 

مدیریت مراجعه نمایند. 
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تالار هنر وابسته به سازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 
اصفهان نمایش »اینه قصه ام« کاری از گروه تئاتر نان و 
عروسک شرق را به کارگردانی امید نیاز به روی صحنه 
برده است. کارگردان این نمایش در این باره گفت: این 
نمایش درباره زندگی محمد، پسری مبتلا به بیماری 
سندروم دان است. پدر و مادر او که برای خواستگاری 
دایی اش از خانه خارج می شوند او را با خود نمی برند 
چون فکر می کنند کسر شان است و در این بازه زمانی 

او را به همسایه می سپرند که ...

امید نیاز ادامه داد: محمد در خلال نمایش با درون خود 
روبرو شده و دچار جنگ و ستیز و کشمکش می شود.

وی افزود: این کار را می توان از لحاظ اجرایی تلفیقی 
از رئال و سورئال دانست که از متدهای روانشناسانه با 
مشاوره ماندانا مقدم ، مشاور و روانشناس در آن استفاده 
شده است.نیاز در مورد پرداخت به این موضوع در قالب 
نمایش »اینه قصه ام« اضافه کرد: من همیشه در جست 

وجوی موقعیت های خاص برای اجرا هستم و اینکه 
مس��اله بچه های س��ندروم دان مطرح شود همیشه 
دغدغه من بوده است.او با اشاره به دغدغه ها و توانمندی 
های خاص این کودکان گفت: ما در طول تمرینات این 
نمایش  با توانایی های خاص محمد روبرو شدیم، علاوه 
بر اینکه سایکودرام کمک زیادی به او کرد و بعد از حضور 
در این نمایش تغییرات چشمگیری در رفتار و گفتارش 

اتفاق افتاد؛ به نوعی ک��ه انگار در ط��ول این نمایش 
محمد احیا و شاداب شد. عوامل این نمایش عبارتند از: 
نویسنده، طراح و کارگردان: امید نیاز، دستیار کارگردان: 
آتنا جعفری، بازیگران: محمد نظری، دینا مصلحی، پیام 
میرکی و شاهده خدادای.گفتنی است مراسم افتتاحیه 
این نمایش روز یکشنبه با حضور هنرمنداني همچون  
رابعه  اس��کویي، محمد حاتمي، فقیهه سلطاني، رویا 
بختیاري و جمعي از دیگر  هنرمندان و پیشکسوتان برپا 

شد که در این مراسم زنگ تئاتر نیز نواخته شد.  

آشنایی با کتاب »پاسداشت 
تندرستی با پزشکی ایرانی« 

کتاب »پاسداشت تندرستی با پزشکی ایرانی« به طور مشترک 
با قلم دکتر ریحانه معینی و دکتر نرج��س گرجی گردآوری و 

تنظیم شده است.
این کتاب که در شش فصل با عنوان اصول شش گانه تندرستی 
شامل تدبیر خوردنی ها و آشامیدنی ها، تدبیر خواب و بیداری، 
تدبیر حرکت و س��کون، تدبیر اعراض نفسانی و حالات روانی، 
تدبیر آب و ه��وا و تدبیر احتباس و اس��تفراغ اس��ت، به نوعی 
می تواند پاسخگوی مردم برای الگوی تغذیه ای صحیح و سبک 
زندگی سالم باشد. در عین حالی که مولفان ضمن اینکه مطالب 
آن را از دید طب سنتی ذکر کرده اند، بر ضرورت این طب برای 

حفظ و ارتقای سلامت عموم افراد تاکید دارند. 
به گفته این دو مولف که در ابتدای مقدمه عنوان ش��ده اس��ت 
کتاب حاضر با هدف ترویج بیشتر مبانی حفظ سلامت از دیدگاه 
طب ایرانی و بر اساس منابع مکتوب و معتبر این دانش تدوین 
شده است و  می تواند با زبانی ساده بازگوکننده بخشی از ژرفای 

این دریای پهناور برای دوستداران آن باشد. 
در کل می توان گفت این اثر به صورت س��اده و قابل فهم برای 
اکثر گروه های سنی در نظر گرفته شده است و از این لحاظ به 
خوبی توانسته اس��ت آنچه نیاز خواننده برای درک و برداشت 

مطالب آن است، منعکس شود.
از طرف دیگر این کتاب برای درمانگران کاربرد دارد تا از طریق 

آن بتوانند توصیه هایی را از 
دید طب سنتی به بیماران 
خود انتقال دهند.  گفتنی 
اس��ت؛ این کتاب در 173 
صفحه و در 1000 نسخه به 
بهای 75000 ریال تدوین 
شده است و در حال حاضر 
چاپ چهارم آن انتش��ار و با 
وارد شدن به بازار کتاب در 
اختیار علاقه من��دان قرار 

گرفته است.

ایمني مدرسه)بخش دوم(
1. پله هاي مش��رف به پرتگاه باید لغزنده نبوده و به نرده مناس��ب 

مجهز باشد. 
2. حداکثر ارتفاع پله ها در مدرسه ها 18 سانتیمتر و حداقل عرض 

آن30 سانتیمتر و طول آن 1/30 متر باشد. 
3. براي در و پنجره ها نباید از شیشه بزرگ استفاده شود. 

4. کلاس دانش آموزان خردس��ال در مدارس چند طبقه باید در 
طبقات پایین تر قرار داشته باشد. 

5. ایجاد هرگونه بالکن و تراس مرتبط با کلاس درس ممنوع است.
6. در مدارس شبانه روزي مس��احت اتاق خواب باید براي هر اتاق 

حدود 40 مترمربع تخت دو طبقه به ظرفیت هشت نفر باشد. 
7. کف آزمایشگاه و کف میزهاي آن باید قابل شست وشو و نسبت 

به حرارت و مواد شیمیایي و غیره مقاوم باشد. 
8.کلاس هاي ش��بانه یا کلاس هایي که اجب��ارا از نور مصنوعي 
استفاده مي کنند ش��دت روشنایي بایس��تي برابر 500 الي 300 
لوکس بوده و نحوه تابش طوري باشد که ایجاد خیرگي در چشم 

دانش آموزان نکند. 
9.  میزان نور راهروها بایستي برابر 150-100 لوکس باشد. 

10. درجه حرارت مناس��ب جهت کلاس ها بی��ن 21-18 درجه 
سانتي گراد باشد و رطوبت 60-50 درصد در کلاس ها باشد. 

11.گازهاي حاصل از سوخت دستگاه هاي مولد حرارت به خارج از 
کلاس هدایت شود تا حداقل اکسیژن را براي سوخت کامل مصرف 
کند. خطر آتش سوزي، گازگرفتگي وجود نداشته باشد و فضاي 

کلاس را به طور یکنواخت گرم کند.
12. وجود ه��ر گونه ح��وض و حوضچه آب در محوطه مدرس��ه 

ممنوع است. 
13. دیوارها و کف کارگاه ها و آزمایشگاه ها بایستي از جنس مقاوم و 
قابل شست وشو ) کاشي، سرامیک، موزائیک و...( باشد و کف لغزنده 

نبوده و داراي شیب مناسب به طرف کفشوي باشد. 
14. آزمایشگاه و کارگاه باید داراي دستگاه تهویه متناسب با حجم 

سالن جهت تهویه هوا باشد. 
15. دستورالعمل ایمني کار در آزمایشگاه و کارگاه مطابق با ماده 85 
و تبصره ماده 96 قانون کار جمهوري اسلامي ایران و دستورالعمل 
ایمني کار در آزمایشگاه و کارگاه نصب چند مورد تهویه در محل 

مناسب قابل رویت نصب شود.

بهترین زمان انجام کارها 
براساس ساعت درونی بدن

جالب است بدانید بدن انسان ساعت درونی دارد که زمان بندی طبیعی 
انجام امور مختلف را به وی القا می کند.

6:53 دقیقه صبح احتمال حمله قلبی 
محققان دانش��گاه هاروارد متوجه شده اند براس��اس نظم درونی در 
صبحگاه بویژه در مرحله آخر خواب، خطر ابتلا به یک حمله قلبی از 
هر زمان دیگری بیشتر است. خواب شدید در نیم ساعت آخر خواب 
می تواند باعث ش��ود که قلب مقدار زیادی اکسیژن مصرف کند که 
درخواست های فیزیکی بیدار شدن و بیرون آمدن از رختخواب را به 

دنبال دارد. 

9:17دقیقه صبح بدترین زمان برای نوشیدن قهوه 
کارشناسان متوجه شده اند که بدترین زمان برای نوشیدن قهوه صبح 
است. درحالی که بیشتر ما صبح ها به دنبال افزایش کافئین برای بیدار 
شدن می گردیم مطالعات نشان می دهد که مصرف کافئین صبح ها در 
حقیقت اثر مخالف دارد. این موضوع به این دلیل است که اوایل صبح 

بدن به طور طبیعی کافیین دار است و نیازی به اسپرسو ندارد.

حدود 12:37 دقیقه نیاز به چرت زدن 
درحالی که بیشتر ما با رخوت بعد از نهار آشنا هستیم، اما در حقیقت 

بدن ما بسیار زودتر شروع به خوابیدن می کند.
درجه حرارت بدن ما از صبح در حال افزایش است و حدود اواسط روز 
کاهش می یابد؛ همچنین غده صنوبری مغز شروع به تولید مقدار کمی 
هورمون خواب می کند که همه این عوامل باعث می شود انسان حدود 

ساعت 12:37 نیاز به چرت زدن داشته باشد.

2بعدازظهر بهترین زمان مراجعه به دندانپزشک 
انجمن دندانپزشکی انگلیس ساعت 2 بعدازظهر را بهترین زمان برای 
ویزیت دندانپزشک توصیه کرده اس��ت.ماندگاری بیهوشی موضعی 
در اواسط ظهر سه برابر بیشتر است. دانشمندان علت این موضوع را 
نمی دانند، اما تصور می کنند که ای��ن افزایش ماندگاری به این دلیل 

است که انرژی بدن به رویه های بیولوژیکی دیگر منحرف می شود.

3:13دقیقه بعدازظهر بهترین زمان برای نظافت  
محققان می گویند، هماهنگی میان دس��ت و چشم در ساعت 3:13 
دقیقه بعدازظهر در اوج قرار دارد.اندورفینز پیام آورهای شیمیایی در 
مغز که موجب کاهش درد می شوند نیز در بعدازظهر به اوج می رسند و 

باعث می شود که درد ناشی از خم شدن کاهش یابد.

5:44دقیقه بعدازظهر بهترین زمان برای ورزش 
بعدازظهر عملکرد فیزیکی انسان در حداکثر قرار دارد و خطر جراحت 
میان ساعت های 3 تا 6 بعدازظهر کاهش می یابد. علاوه بر این، ریه های 
ما بعد از ساعت پنج بعدازظهر عملکرد بیشتری نسبت به میان روز دارد. 
ماهیچه ها نیز کاملا در طول روز گرم شده اند و انعطاف پذیرتر هستند و 

کمتر مستعد رگ به رگ شدن می شوند.

چگونه می توان در هر سال 
100 کتاب مطالعه کرد

برای موفقیت در زندگی باید هم��واره کیفیت و کمیت مطالعه 
کتاب را بالا ببرید. همه ما در این مورد شنیده ایم که بیل گیتس 
و بن کارسون گاهی اوقات در خانه می مانند و بی وقفه مطالعه 
می کنند. مطالعه گرچه می تواند عادت راحتی برای توس��عه 
دادن نباش��د، اما می تواند به ش��ما برای موفقی��ت در زندگی 

کمک کند. 
زمانی که برای اولین باردر سن 21 سالگی به صورت جدی شروع 
به مطالعه کردم، به آرامی کتاب می خواندم و نمی خواستم همه 
کتاب ها را مطالعه کنم. معمولا در ماه یک یا دو کتاب می خواندم 
و اغلب اوقات هم به یاد نمی آوردم ک��ه چه چیزی یاد گرفته ام. 
سطح و درک من از مطالعه به همراه سرعت پایینی که در خواندن 

کتاب ها داشتم باعث سرخوردگی ام شد. 
یک روز تصمیم گرفتم با خودم مبارزه کنم و تا پایان یک فصل 
را بخوانم و به دنبال این باش��م که چگونه می توان کتاب های 
بیش��تری خواند، درحالی که کتاب های بیش��تری را در زمان 
کمتری مطالعه کرد. در چند سال گذشته، تعداد کتاب هایی که 
خوانده ام رو به افزایش بوده است. از یک یا دو کتاب غیرتخیلی 
در ماه به بیش از پنج کتاب در ماه بعدی رس��یدم. به س��رعت 

توانستم بین شش تا هشت کتاب در ماه بخوانم. 
در حال حاضر هم بیش از 10 کتاب در هر ماه می خوانم که به 
عبارتی می شود یک کتاب در هر سه روز. اکنون به کمک پنج 
تکنیک که در ادامه آنها را با شما به اشتراک می گذارم می توانم 

در هر سال بیش از 100 کتاب بخوانم. 
مطالعه کتاب یک تجربه خارق العاده است. سعی کنید از مزایای 
 کتابی که اکنون در دس��ت داری��د لذت ببرید. از داس��تان ها، 
 لطیفه ها، کت��اب های ادبی و غی��ره در رون��د مطالعاتی خود 

بهره ببرید. دانش خود را با موارد عملی و مفید بالا ببرید. 
کتابخانه هر کسی ارزشی برابر با طلا دارد، اما این شما هستید 
که باید نحوه اس��تفاده از این طلا را بدانید. ب��رای خود کتاب 
بخرید که بتوانید بر روی آن یادداش��ت بنویس��ید. بدانید که 
همه کتاب ها می توانند همه مشکلات را حل کنند و دنیا را به 

چالش بکشند.
  می دانیم که ش��ما نمی توانی��د همه کتاب ه��ا را بخوانید، اما 
می توانید کتاب هایی را بخوانید که بیشتر از بقیه به شما کمک 
می کنند. می توانید از این 5 تکنیک اس��تفاده کنید تا علاوه بر 
افزایش س��رعت مطالعه، دریافت عمیق تری از کتاب هایی که 

می خوانید داشته باشید.

ایمنیکافه کتاب

مسعود سلطانی فر، رییس سازمان میراث 
فرهنگ�ی: ایران همواره تمدن س��از و کانون 
وجود اندیشمندان، فرهیختگان و هنرمندان 
عرصه های مختلف هنری بوده است.آثار این 
س��ابقه تاریخی در تمامی مناطق،کشورهای 
اطراف و در کش��ورهای دوردست وجود دارد 
و محلی ب��رای تجمع و اس��تفاده هنرمندان و 
اندیشمندان شده است. رویکردی که در پیش 
گرفته شده و مس��یری که فراهم شده است با 
استفاده از ظرفیت هایی که در کشور و در ابعاد 
مختلف وج��ود دارد، بزرگی و عظمت ایران را 
در عرصه های مختلف نمایش می دهد. صنایع 

دستی ما امروز حرف اول را در دنیا می زند.

آنچ��ه  کرمان�ی:  م�رادی   هوش�نگ 
 ش��هر ها را در ذه��ن  همه  انس��ان ه��ا ماندگار 
 می  کند تصویری است که نویسندگان از شهر در 
 داس��تان  هایش��ان خل��ق ک��رده و ارائ��ه 

می دهند.
به طور مثال تصویری که س��یمین دانشور در 
رمان سووش��ون خلق می  کند ح��ال و هوای 
شهر شیراز را در ذهن همه ما ماندگار می  کند. 
در م��ورد برخی دیگر از ش��هر ه��ا همچنین 
داستان  ها و رمان  هایی توس��ط نویسندگان 
آن شهر  ها نوشته شده  است اما در مورد تهران 
ج��ای خالی چنین داس��تان  هایی احس��اس 

می  شد.

س�ورنا س�تاری، معاون علمی و فناوری 
ریی�س جمهور: دانش��گاه ها پ��س از مطالعه 
و شناس��ایی انتظارات کنون��ی جامعه در جهت 
برطرف کردن نیازه��ای آن برنامه ریزی کنند و 
برای دستیابی به این مهم تعامل بین دانشگاه ها، 
فارغ التحصیلان و جامعه باید بیشتر شود. استادان 
و شرکت های تجاری با تعامل بیشتر می توانند پس 
از شناسایی نیازهای امروز جامعه با ارائه فکرهای 
نو به سمت تولیدات کیفی محصولات گام بردارند 
و در واق��ع باید ما به س��مت تولی��دات و فناوری 
جدی��د و روز دنیا حرکت کنیم ک��ه در این مورد 
دانشگاه های سراسر کشور می توانند از ظرفیت 

بالای دانشگاه های بزرگ کشور استفاده کنند.

عل�ی پروی�ن، پیشکس�وت باش�گاه 
پرس�پولیس: به نظرم مس��ابقه ای که شش 
گل به اس��تقلال زدیم، دیداری اس��ت که در 
100 س��ال آینده هم اتفاق نمی افتد. خود ما 
هم فکر نمی کردیم شش گل به استقلال بزنیم 
ولی این اتفاق افتاد. حالا هم بخاطر هواداران 
که این موضوع را جش��ن می گیرند خوشحال 
هستیم. اس��تقلال تیم خیلی خوبی بود، ولی 
وقتی گل اول را خوردند تیمشان از هم پاشید.

پرس��پولیس یک برد آورد و وضعیتش خوب 
ش��د. من با طاهری هم صحبت ک��ردم و به او 
گفتم:  اگر از لح��اظ مالی ک��م نیاورند خیلی 

بهتر می شود.

صنایع دستی ایران 
حرف اول را می زند

قلم   نویسندگان 
 راز ماندگاری شهرها 

     

لزوم  فکرهای نو 
برای تولید کیفی   محصولات 

 فکرنمی کردیم 6گل 
به استقلال بزنیم

عکس روز
رویترز

جشنواره جانماشتامی در هند

کنس��رت»فولکلور کردی«کاری ازگروه موسیقی 
»دلشدگان«کرمانش��اه19 و20ش��هریورماه سال 
 ج��اری درهنرس��رای خورش��یداصفهان برگ��زار 
می شود.کنس��رت»فولکلورکردی«به سرپرس��تی 
ساسان یزدانی پور و خوانندگی جمال محمودی 19 
و 20 شهریورماه امسال ساعت 20:45 درهنرسرای 
خورش��ید واقع در پل چمران، خیاب��ان کاوه،کوی 
آفتاب، جنب شهرداری منطقه 7 اجرا می شود. پوریا 
خاکپور، نوازنده تار، فرید برنجی نوازنده کمانچه، روزبه 
کاکی، سنتور، ساسان یزدانی پور،عود، بهنام سهرابی، 
دهل و دایره، اودو، محمدرضا نامدارپور، نوازنده دف 

و س��امان امیری تنبک از جمله هنرمندان این گروه 
هس��تند.»نوای تنبور« نیز با هنرمندی استاد حیدر 
کاکی 25 شهریورماه س��اعت 20:30 در هنرسرای 
خورشید اجرا می ش��ود.محمدرضا نامدارپور نیز در 
 این اجرا نوازندگی س��ازهای کوبه ای را برعهده دارد. 
علاقه مندان می توانند جهت تهیه بلیت این کنسرت 
ها به آموزشگاه موسیقی س��روش)36631044(، 
آموزشگاه اوج)34209620( و یا فروشگاه موسیقی 
ی��اد صبا)32201488(مراجع��ه کنند.همچنی��ن 
هنردوس��تان می توانندبرای رزرو بلیت با ش��ماره 

34593560 هنرسرای خورشید تماس  بگیرند.  

گروه سینمایی»هنر و تجربه« به مناسبت روز ملی 
سینما سه فیلم »دختر لر«، »هفت تیرهای پوبی« 
و »حاجی آقا آکتور س��ینما« را در یک س��انس در 

شهرهای تهران، مشهد و اصفهان نمایش می دهد.
 در وی��ژه برنامه گروه س��ینمایی »هن��ر و تجربه« 
بخش هایی از فیلم های تاریخ سینمای ایران در یک 
سانس در روز 21 شهریورماه نمایش داده می شود.

پس از نمایش فیلم جلسات نقد و بررسی و تحلیل 
این فیلم ها با حضور منتقدان سینما برگزار می شود. 
گفتنی است ورود برای عموم علاقه مندان آزاد است.

سینمای ایران در آستانه انتخابات 1392 با کلاف در 

هم پچیده ای از مشکلات رو برو بود. تعطیلی و بسته 
بودن خانه سینما،چنددستگی بین اهالی خانه سینما، 
نبود امنیت شغلی بخشی از مشکلات عمده سینما بود 
که بر میز وزیر فرهنگ و ارشاد قرار گرفت.مشکلاتی 
که اهالی س��ینما دغدغه حل ش��دنش را داشتند و 
عده ای نیز از بر آورده شدن آن بیمناک بودند.روز ملی 
سینما سال 1391 از تقویم رسمی کشور حذف شد و 
در دولت قبل به تقویم بازنگشت. جنتی که به همراه 
ایوبی،رییس سازمان سینمایی اش در مراسم جشن 
حاضر شد، بازگردانده شدن این روز به تقویم رسمی 
کشور را تبریک گفت و بر اهمیت این روز تاکید کرد.

به سرپرستی ساسان یزدانی پور و خوانندگی جمال محمودی برگزار می شود؛
کنسرت » فولکلور کردی« و » نوای تنبور« در هنرسرای خورشید 

همزمان با روز ملی سینما؛
» دختر لر«  به سینما سوره اصفهان می آید

دانستنیمهارت
ترجمه: اميرحسين واعظ
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در تالار هنر به روی صحنه رفت؛

اجرای نمایش »  اینه قصه ام«

موسسه سرزمین قصه های کهن برگزار می کند:

چگونه کودک خود  را  به کتابخوانی علاقه مند کنیم؟
همایشی باعنوان »کتاب و کتابخوانی« از سوی 
موسسه سرزمین قصه های کهن برگزار می شود.

این همایش در راستای تحقق اهداف این موسسه 
در جهت ترویج فرهنگ مطالعه در میان کودکان 

و خردسالان و ایجاد رغبت و علاقه در آنها برای 
مطالعه، با اس��تفاده از روش های علمی و موثر و 

متناسب با مقاطع سنی آنها برگزار می شود.
هدف از برگزاری این همایش ارائه راهکارهایی 

جهت علاقه مندان کردن کودکان به مطالعه است 
که در ضمن آن فهرستی از کتاب های مناسب و 

مفدید جهت انجام این جریان معرفی می شود.
همای��ش »کت��اب و کتابخوان��ی« در تاری��خ 

 19 ش��هریور ماه از س��اعت 17 ت��ا 19:30 برگزار 
می شود و علاقه مندان می توانند جهت حضور در 
این همایش به اتاق بازرگانی واقع در میدان فیض، 

جنب نگارستان امام خمینی)ره( مراجعه کنند.
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